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PV nr.20 -09.05.2023 

PROCES-VERBAL 
privind lucrările şedinţei ordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  
data de 09 mai 2023, ora 1400 

     Nr. 20 din data de 21.06.2023 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul 
Sectorului 1, prin Dispoziţia nr. 1880/03.05.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. 
b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-
menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice „Creșterea eficienței 
energetice și gestionarea inteligentă a energiei la nivelul unităților de învățământ din Sectorul 1 
(amplasarea, montarea și punerea în funcțiune a panourilor fotovoltaice la nivelul a 10 unități de 
învățământ)” și a indicatorilor tehnico-economici pentru 8 din cele 10 unități de învățământ (K2-
113/03.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 
1 nr. 365/05.12.2018 privind aprobarea indicatorilor tehnico–economici aferenți subprogramului 
de investiții: ‟Modernizarea parcului de ascensoare din blocurile reabilitate termic ca măsură de 
îmbunătățire a eficienței energetice în Sectorul 1 al Municipiului București cu modificările și 
completările ulterioare (K2-289/21.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 196 din 
16.07.2020 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiții “Modernizare, restaurare și eficientizare energetică pentru 
imobilul situat în Bd. Bucureștii Noi nr. 66, sector 1, București”, cu modificări și completări (K2-
021/26.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea contractelor de mandat încheiate cu asociațiile de 
proprietari, în vederea fundamentării Programului local multianual privind creşterea performanţei 
energetice a blocurilor de locuinţe prin soluții de eficientizare energetică,  „Termoficarea de la 
soare” (K2-267/17.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Programului local multianual privind creşterea 
performanţei energetice a blocurilor de locuinţe prin soluții de eficientizare energetică,  
„Termoficarea de la soare” și a cotei de contribuție a asociației de proprietari (K2-
268/17.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

6. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte de negociere în vederea achiziționării 
în numele și pe seama Municipiului București a imobilului situat în București, str. Căpâlna nr. 5, 
Sector 1, înscris în cartea funciară nr. 207014,  în scopul amenajării unei parcări de reședință (K2-
285/29.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 
(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

7. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte de negociere în vederea achiziționării 
în numele și pe seama Municipiului București a imobilului situat în București, Bd. Mihalache nr. 
325A și 325B, Sector 1, înscris în cartea funciară nr. 267860,  în scopul amenajării unui loc de 
joacă (K2-286/29.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

8. Proiect de hotărâre privind cooperarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al Municipiului 
București, prin Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 și Asociația 
Congregația Inimii Neprihănite, în scopul implementării proiectului ”Casa Familie Sfânta Maria”  
(K2-049/21.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

9. Proiect de hotărâre privind  cooperarea  dintre Consiliul Local al sectorului 1 al Municipiului 
București, prin  Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 și Fundația 
Viață și Lumină în vederea derulării proiectului ,,Centrul de Plasament Viață și Lumină”  (K2-
056/03.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 
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10. Proiect de hotărâre privind  înființarea Comitetului local pentru accelerarea procesului de 
dezinstituționalizare și de prevenire a instituționalizării organizat la nivelul Sectorului 1 al 
municipiului București (K2-099/13.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 225 din 
31.10.2012 privind transmiterea din administrarea Direcției Generale de Impozite și Taxe Locale 
a Sectorului 1 în administrarea Poliției Locale a Sectorului 1 a spațiului cu altă destinație, situat 
în Calea Griviței nr.208, în suprafață de 649,60 mp (K2-094/31.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

12. Proiect de hotărâre  privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 176 din 14.11.2013 
privind transmiterea din administrarea Direcției Generale de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 
1 în administrarea Poliției Locale a Sectorului 1 a spațiului cu altă destinație situat în str. Pajurei 
nr. 13, sector 1 în suprafață de 175,65 mp (K2-097/06.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării proiectului „Masă caldă 
gratuită”, la nivelul Colegiului Tehnologic ”Viaceslav Harnaj”, pentru elevii înscriși în 
învățământul profesional în sistem DUAL și de stat, precum și pentru elevii de la învățământul 
liceal al unității școlare, cazați la cămin și elevii bursieri în anul școlar 2022-2023 (K2-
050/24.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 
(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 
- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 57 din 
13.04.2022 pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în parteneriat a unor 
acțiuni și lucrări de interes public, între Sectorul 1 al Municipiului București și Parohia Pitar 
Moșu, având ca obiect finanțarea de către Sectorul 1 al Municipiului București a cheltuielilor de 
investiții necesare la Parohia Pitar Moșu, situată în strada Dionisie Lupu nr. 45, București, Sector 
1 (K2-266/17.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

 

15. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului Bucuresti de a 
aproba transmiterea în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1, prin Direcția Generală de 
Asistență Socială și Protecția Copilului, a imobilului aparținând domeniului public al 
Municipiului Bucuresti situat în str.Petru Poni nr.1-3, în scopul dezvoltării unor servicii sociale 
(K2-020/25.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei 

private (C3); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 
 

16. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rețelei școlare de stat și particulare pe raza sectorului 1 al 
municipiului București pentru anul 2023-2024 (K2-006/20.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Elena 
Clucereasa”, Sectorul 1, București (K2-026/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Islaz”, Sectorul 1, București (K2-028/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Panait Istrati”, Sectorul 1, București (K2-029/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Gherghel Paraschiva”, Sectorul 1, București (K2-030/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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21. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Virgil Pleșoianu ”, Sectorul 1, București (K2-031/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 
– Strada Costache Sibiceanu”, Sectorul 1, București (K2-033/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Butuceni”, Sectorul 1, București (K2-034/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Intrarea 
Godeni ”, Sectorul 1, București (K2-035/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Volumului”, Sectorul 1, București (K2-036/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Craiovei”, Sectorul 1, București (K2-037/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Pinului”, Sectorul 1, București (K2-038/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Frasinului”, Sectorul 1, București (K2-039/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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29. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții „Ansamblul de locuințe sociale din șos. Odăii nr. 
3-5”, Sectorul 1 (K2-040/08.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Teodor Iliescu”, Sectorul 1, București (K2-079/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Theodor Aman”, Sectorul 1, București (K2-080/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Intrarea 
Grigore Alexandrescu”, Sectorul 1, București (K2-081/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Hristache Pitarul”, Sectorul 1, București (K2-082/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Victor 
Eftimiu”, Sectorul 1, București (K2-083/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Iuliu 
Tetrat”, Sectorul 1, București (K2-084/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Ioan 
Zalomit”, Sectorul 1, București (K2-085/29.03.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Aristide Demetriade”, Sectorul 1, București (K2-086/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Albac”, Sectorul 1, București (K2-087/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Dionisie Fotino”, Sectorul 1, București (K2-088/29.03.2023) 
 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Constantin Mille”, Sectorul 1, București (K2-089/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 
Chille”, Sectorul 1, București (K2-091/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

42. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Regimentului  nr. 
103A,  sector 1, București (K2-076/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

43. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Regimentului  nr. 
103B,  sector 1, București (K2-077/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

44. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Regimentului  nr. 
103,  sector 1, București (K2-078/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

45. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) str. Ing. Dumitru Zosima  
nr. 69,  sector 1, București (K2-102/13.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

46. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Agatului  nr. 108,  
sector 1, București (K2-103/13.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

47. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Aleea Meteorologiei  nr. 
10,  sector 1, București (K2-104/13.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

48. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Muntele Găina  nr. 
104,  sector 1, București (K2-105/13.04.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

49. Proiect de hotărâre aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) str. Lemnarilor nr. 2-8,  
sector 1, București (K2-106/13.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

50. Diverse 
D1. Adresa doamnei avocat Oana Damian, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
4239/20.01.2023, cu referire la HCGMB nr. 553, 554, 556/31.10.2022; 

D2. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. VM/13637/P/13.01.2023, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 46/25.01.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, 
Secretariat și Arhivă sub nr. K / 182 /18.01.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată de 
legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă la aplicarea 
prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu modificările și 
completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios administrativ 
Hotărârea nr. 92 adoptată de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 
10.06.2022; 

D3. Adresa Curții de Conturi a României nr. 4502/18.01.2023, înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 48/25.01.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și 
Arhivă sub nr. K / 183 /18.01.2023 prin care se transmite Decizia nr. 1/18.01.2023 emisă ca urmare 
a acțiunii de control efectuat; 

D4. Adresa domnului Dinu-Nicolae Gheorghe, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 
cu nr. 4466/25.01.2023, cu referire la proiect termoficare la soare; 

D5. Adresa domnului Dinu-Nicolae Gheorghe, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 
cu nr. 4467/25.01.2023, cu referire la măsuri criza energetică; 

D6. Adresa Complexului Multifuncțional Caraiman, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București cu nr. 4757/25.01.2023, cu referire la raportul de activitate pe anul 2022; 
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D7. Adresă Ministerul Muncii și Solidarității Sociale, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 6241/01.02.2023, cu referire la aprobarea/modificarea unor acte normative în 
domeniul asisitenței sociale; 

D8. Adresa Companiei de Investiții și Dezvoltare Sectorul 1 S.A., înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 6881/02.02.2023, cu referire la încredințarea directă a lucrărilor de 
restaurare a Teatrului de Vară Nicolae Bălcescu; 

D9. Adresa Biroului Corp Control înregistrată la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă 
sub nr. K / 275 /06.02.2023, cu referire la Adresa Curții de Conturi a României nr. 4491/18.01.2023 
prin care se transmite Decizia nr. 1/18.01.2023 emisă ca urmare a acțiunii de control efectuat; 

D10. Adresa doamnei Ogrezeanu Adriana, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 7284/03.02.2023, cu referire la solicitarea retragerii de pe site-il instituției a documentației PUD 
privind imobilul din str. Oașului nr. 55, sector 1, București; 

D11. Adresa domnului Daniel Ciungu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
7596/06.02.2023, referitoare la regulamentul privind organizarea și funcționarea parcărilor publice 
de reședință administrate de Administrația Domeniului Public Sector 1; 

D12. Adresa doamnei Ramona Pormub și a domnului Dinu Gheorghe, înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 5492/31.01.2023, referitoare la 
verificarea/analizarea/avizarea/neavizarea proiectului de Buget general centralizat al subdiviziunii 
administrativ teritoriale a Sectorului 1 al Municipiului București; 

D13. Adresa Instituției Prefectului, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
66/06.02.2023, referitoare la sesizările nr. 20447/26.09.202 și nr. 20364/22.09.2022 ale Companiei 
de Investiții și Dezvoltare Sector 1 S.A.; 

D14. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
8274/08.02.2023, referitoare la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București 
nr. 6/31.01.2023 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții  și a 
Indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 
repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– Strada Cretei”, 
Sectorul 1, București; 

D15. Adresa Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului, înregistrată la Sectorul 1 
al Municipiului București sub nr. 5844/31.01.2023, referitoare la Raportul de Activitate pe semestrul 
II al anului 2022; 

D16. Adresa Asociației Municipiilor din România, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 5839/08.02.2023, referitoare la organizarea primelor două sesiuni de formare 
dedicate aleșilor locali aflați la primul mandat; 

D17. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/17300/P/06.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 95/13.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 384 /15.02.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
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verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 116-124 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 29.07.2022; 

D18. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/18856/P/06.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 98/13.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 387 /15.02.2023 prin care se transmite faptul că 
Hotărârea nr. 127 adoptată de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 
18.08.2022 este supusă controlului de specialitate exercitat de către autoritățile expres prevăzute în 
acest sens în actele normative cu caracter special în materie; 

D19. Adresă Romprest, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 9610/14.02.2023, 
cu referire la cererea de ajustare tarife Contract de delegare a gestiunii prestării serviciilor de 
salubritate nr. J077/S/30.06.2008; 

D20. Adresă Smarte Communties Summit & Expo, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 9708/14.02.2023, cu referire la invitația de participare la Smart Communities 2023 
– Summit & Expo; 

D21. Adresă Colegiul Național I. L. Caragiale, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 
sub nr. 9852/16.02.2023, prin care solicită sprijin privind reabilitarea subsolului clădirii colegiului 
național; 

D22. Adresa domnului Alexandru Pânișoară, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 9982/16.02.2023, referitoare la Proiectul de Hotărâre nr. K2-041/10.02.2023, privind aprobarea 
bugetului general centralizat al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului 
București pe anul 2023; 

D23. Adresa Companiei de Investiții și Dezvoltare Sectorul 1 S.A., înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 9983/16.02.2023, prin care solicită sprijin privind punere în aplicare 
a Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București nr. 44/13.04.2022 și nr. 
65/13.04.2022; 

D24. Adresa domnului Dan-Nicolae Podaru, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 10070/16.02.2023, referitoare la solicitarea de transmitere în copie a Protocolului de colaborare 
nr. 66/27.01.2023, încheiat între Sectorul 1 al Municipiului București și Fundația "The Institute"; 

D25. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
10368/17.02.2023, referitoare la modernizarea Străzii Cretei; 

D26. Adresa Asociației Autism România înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
10488/17.02.2023, referitoare la susținerea unui Proiect pentru un centru comunitar pentru tinerii 
autiști Sector 1; 
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D27. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/21371/P/09.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 104/20.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 445 /22.02.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 146-149 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 06.10.2022; 

D28. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/20065/P/14.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 122/20.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 461 /22.02.2023 prin care se transmite faptul că a fost 
verificată de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acesteia la instanța de contencios 
administrativ Hotărârea nr. 128 adoptată de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din 
data de 19.09.2022; 

D29. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 
A.G.G/20896/20920/25126/P/14.02.2023, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
118/20.02.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 457 /22.02.2023 
prin care se transmite faptul că au fost verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au 
fost reținute elemente care să conducă la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului 
administrativ nr. 544/2004, cu modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea 
acestora la instanța de contencios administrativ Hotărârile nr. 129, 131, 134-145 adoptate de 
Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 19.09.2022 și referitor la Hotărârea 
nr. 130 cu propunerea reanalizării sale; 

D30. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
13764/17.02.2023, referitoare la Plângerea pralabilă împotriva Hotărârii Consiliului Local Sector 1 
al Municipiului București nr. 6/31.01.2023 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții și a Indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– 
Strada Cretei”, Sectorul 1, București; 

D31. Adresa Curții de Conturi a României, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
15957/13.03.2023, prin care transmite concluziile misiunii de follow-up la Liceul Teoretic 
Constantin Brâncoveanu 

D32. Adresa Asociației Bănasea-Lac, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
17201/20.01.2023, cu referire la documentația Planului Urbanistic de Detaliu pentru str. Nuferilor nr. 
76, Sector 1 București; 

D33. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G./23332/P/13.03.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 187/20.01.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 798 /18.01.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
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verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 150-155 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 21.10.2022; 

D34. Solicitarea Clubului Sportiv Rapid București, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 18203/22.03.2023, și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. 
K / 838 /24.03.2023  cu referire la Aprobarea unui parteneriat între Consiliul Local al Sectorului 1 al 
municipiului București și Clubul Sportiv Rapid București; 

D35. Adresa locuitorilor Cartierului ANL-Henri Coandă, zona Sector 1, înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 18373/23.03.2023, și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și 
Arhivă sub nr. K / 859 /27.03.2023  cu referire la diverse solicitari ale locuitorilor din Cartierul ANL-
Henri Coandă, zona Sector 1; 

D36. Adresa Școlii Gimnaziale nr. 162, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
19675/30.03.2023 referitoare la notificarea primită din partea executorului judecătoresc Asociați Ad 
Rem cu privire la terenul din str. Sangerului nr. 23, sector 1, București; 

D37. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
22371/07.04.2023 referitoare la adresa nr. M-245/11874/14189/22.03.2023; 

D38. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/23376/23671/P/28.03.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 208/10.04.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 1023 /12.04.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 156-161 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 24.10.2022; 

D39. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/24419/P/28.03.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 208/10.04.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 1023 /12.04.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 164-166 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 09.11.2022; 

D40. Adresa Direcției Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M. 1964/10.04.2023 
înregistrată la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K/1026/12.04.2023, 
referitoare la Cererea de chemare în judecată în dosarul nr. 8731/3/2023 formulată de domnul Victor 
Tatoiu prin care solicită suspendarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 6/31.01.2023 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a Indicatorilor tehnico-
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economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si repararea infrastructurii 
urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– Strada Cretei”, Sectorul 1, București; 

D41. Adresa dl. Dan-Niculae Podaru, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 24885 
din 25.04.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K/1154/27.04.2023 
prin care solicită situația juridică a imobilului situat în str. Teodosie Rudeanu nr. 15A, Sector 1.  

La ședință au participat: consilierii locali ai Sectorului 1, doamna Mirona Giorgiana Mureșan 
- Secretarul General al Sectorului 1, domnul Radu Curcan - Director CET Grivița și Președinții 
Asociațiilor de Proprietari de pe raza Sectorului 1. 

La ședință și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al Sectorului 1, 
27 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. Au participat online domnul Caraian 
Alberto Iosif, domnul Laurențiu Drăgușin, doamna Alina-Cristina Grigorescu, doamna Halaț Iulia 
Luminița, doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu, domnul Andrei-Cristian Nicolaescu, doamna 
Ruxandra-Eugenia Regalia, domnul Șerban Remus Cătălin, domnul Ned Vicol.  

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local al Sectorului 
1 s-a realizat în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către 
Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 03.05.2023, 
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia.  Odată cu notificarea convocării, 
prin intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 
documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului 
document. Convocatorul, înregistrat sub nr.1880/03.05.2023, precum și proiectele de hotărâre puse 
în dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul 
instituţiei.   

 
În data de 09.05.2023 în timpul ședinței conform prevederilor legale aplicabile, a fost supusă 

și aprobată de către consilierii locali, Suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte:  
Suplimentare ordine de zi   

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii în vederea finanțării, a proiectului 
Modernizarea Cabinetului de Planificare Familială din cadrul Complexului Muntifuncțional 
Caraiman în cadrul apelurilor de proiecte - cod apel: MS-0015, pilonul V: Sănătate și reziliență 
instituțională, componenta 12: Sănătate, investiția:11. Dezvoltarea infrastructurii medicale 
prespitalicești, investiția specifică: 11.5. Cabinete de planificare familială, aferent Planului 
național de redresare și reziliență (K2-115/05.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, procnoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1) 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

 

2. Proiect de hotărâre privind implementarea sistemului integrat de teleasistență, teleurgență și 
telemedicină "Brățara Vieții", în regim gratuit de către Complexul Multifuncțional Caraiman 
(K2-114/05.05.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, procnoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1) 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)  

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 
 
3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Sector 1 nr. 158/2016 privind 
sistematizarea actualelor terenuri de joacă aflate în administrarea Administrației Domeniului Public 
Sector 1, precum și înființarea și amenajarea altora noi (K2-227/24.10.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, procnoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1) 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind realizarea în parteneriat a unor acțiuni 
și lucrări de interes public local, între Sectorul 1 al Municipiului București și Federația Română de 
Polo (K2-116/08.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, procnoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1) 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)  

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 
 
5. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București 
împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 1 de a hotărî cu privire la încheierea unui 
protocol de cooperare între Sectorul 1 al Municipiului București și Fundația Calea Griviței în scopul 
desfășurării proiectului cultural de interes public local ”Undercloud - Festival de Teatru Independent 
Ediția 16”, care va avea loc în perioada 19 – 25 iunie 2023 (K2-117/08.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, procnoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1) 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc vă rog închideți din online, o să vă să 
strige dna. secretar când facem prezența. Haideți, vă rog așezați-vă în sală să începem ședința. Și un 
pic de liniște, că nu ne înțelegem. Dna. Secretar vă rog .  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Bună ziua, bine ați venit la ședința 
ordinară convocată de primarul Sectorului 1 al municipiului București, prin Dispoziția nr. 1880 din 
03/05/2023 conform Notei de rectificare a unei erori materiale, înregistrate cu numărul K/1218 din 
05/05/2023, transmisă consilierilor pe email la data de 05/05/2023 cu respectarea tuturor procedurilor 
legale și comunicare către consilierii locali a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de 
poștă electronică, cât și prin publicarea pe site-ul instituției, în conformitate cu prevederile articolului 
243, alin I , litera j din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ cu modificările și completările 
ulterioare am să efectuez apelul nominal al consilierilor locali în ordinea alfabetică, după cum 
urmează: dl. Bârgău Marian Aurelian.  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Este pe drum. Urmează să ajungă.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Caraian Alberto Iosif.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent. Prezent dacă se aude? Mulțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Cășvean Cătălina  

Doamna Cătălina Cășvean: Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Chirvasă Viorel-Daniel.  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Ciungu Daniel-Constantin.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Drăgușin Laurențiu  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am notat mulțumim. Dl. Gheorghe 
Dinu Nicolae  

Preluare sunet fundal: Este acolo lângă dumneavoastră  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Grigorescu Alina Cristina  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am notat mulțumim dna. Halaț 
Iulia Luminița  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent sper că m-ați auzit mulțumesc  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da mulțumim dna. Haliț Raluca 
Nicoleta  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț : Prezentă  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dna. Iacob Oana  

Doamna Oana Iacob : Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Iordan Florea  

Domnul Florea Iordan : Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Jurubiță Geanin Georgian  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent mulțumesc  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Miloș Olteanu Iuliana Dorina  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am notat mulțumim dl. Nicolaescu 
Andrei Cristian, dl. Nicolaescu Andrei Cristian, dl. Oianu Adrian-Viorel.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Ozata Alev Burhan  

Domnul Alev-Burhan Ozata : Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Păiuși Oliver Leon  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Podaru Dan Niculae.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Popa Daniela. dna. Popa?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : (preluat de sistem audio ) M-ați pus și pe mine?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Porumb Ramona  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: (preluat de sistem audio) Prezenta  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dna. Regalia Ruxandra Eugenia  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezent mă auziți?  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Nu vă auziți dacă puteți să dați 
drumul sonorului, nu vă auziți, dar vă vom nota ca și prezent.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezent, m-ați auzit acum?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Sorete Arbore Otilia.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezentă.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Șerban Remus Cătălin.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Tudose Adrian-Cristian.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Țîră Daniel  

Domnul Daniel Țîră: Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul  Ned Vicol  

Domnul Ned Vicol (online): Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Având în vedere prezența unui 
număr de 25 de consilieri din totalul de 27 de consilieri în funcție, constat îndeplinite prevederile 
articolu 137 din OUG nr. 57/ 2019 privind Codul administrativ cu modificările și completările 
ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a ședinței ordinare, având în 
vedere frecvența ședințelor, durata și complexitatea acestora, Procesele-verbale ale ședințelor din 
datele de 26/04/2023 27/04/2023 28/04/2023 respectiv 02/05/2023 sunt în fază de elaborare, nu au 
fost finalizate și vor fi propuse pentru aprobare într-o ședință următoare. Dna. președinte vă predau 
lucrările ședinței. Muțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da mulțumesc a fost o mică problemă tehnică. 
Voiam să încep prin a vă reaminti că ieri, 8 mai, a fost Ziua Națională a Egalității de Șanse între 
Femei și bărbați și ar fi fost ocazie bună pentru toți consilierii locali, pentru toți colegii consilieri 
locali, indiferent de apartenența politică, să-și unească forțele și să propună să aprobăm proiectul 
depus de grupul Consilierilor locali PSD Sector 1 acum mai bine de șase luni de zile pentru crearea 
unui adăpost pentru victimele violenței domestice. Suntem singura autoritate locală din țară care nu 
avem un astfel de adăpost. Solicităm încă o dată introducerea de urgență pe ordinea de zi a acestui 
proiect denumit de noi Casa Hipatia un centru de primire în regim de urgență pentru victimele 
violenței domestice. Așteptăm, poate și astăzi. dna. Armand vine în ședință, așa cum scrie în codul 
administrativ și să introducă proiecte benefice pentru comunitatea locală. Mulțumesc, Sper ca toată 
lumea să susțină un astfel de proiect. Dl. Tudose, v-ați înscris la cuvânt, vă rog scurt, ca să intrăm pe 
ordinea de zi.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua, stimați colegi și în primul rând bună ziua invitaților 
noștri, președinții asociațiilor de proprietari invitati astăzi în ședința de consiliu, de către am înțeles, 
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dl. consilier Drăgușin. În primul rând, țin să îmi cer scuze pentru situația creată, în sensul că acești 
oameni minunați care ne-au onorat cu prezența lor, care de altfel ne-au dat votul prin care ne aflăm 
astăzi în acest consiliu, sunt plimbați dintr-o parte într-alta în interese cel puțin ciudate. Am întrebat, 
eram în mijlocul grupului de cetățeni, președinți ai asociațiilor, l-am întrebat pe dl. Păiuși mod deschis 
unde are loc această ședință și dacă accesul cetățenilor este în sala de consiliu, care este sala de 
consiliu publică, s-a confirmat. Am urcat la mansardă, de unde fusese direcționați de jos de către 
comitetul de primire Ionel Stoica, ca să se vadă cu dna. primar Armand și am comunicat într-adevăr, 
la toți cetățenii de acolo faptul că sunt bine primiți în ședința de consiliu. Au coborât oamenii pe bună 
încredere, pe cuvântul care l-am spus eu și pe ceea ce mi-a comunicat dl. Păiuși, ca dna. primar să 
iasă din cabinet și într-o ignorare totală a situației să spună ” Cine vrea să vorbea scă cu mine să urce 
înapoi în mansardă” Stimați cetățeni, îmi cer scuze de această plimbare pe scările primăriei. Nu este 
o situație voită. Sunteți bine veniți și oricând doriți aveți acces la toți consilierii PSD pentru orice fel 
de problemă vă putem fi de folos, nu este niciun fel de problemă. Dacă dna. primar are de discutat cu 
cetățenii, mi se părea absolut normal de altfel i-am spus acest lucru și pe scări în momentul în care 
urca spre mansardă, ședința are loc în sala de consiliu, este publică și putea să discute alături de 
consilieri, să se vadă și motivația cetățenilor pentru , mă rog, proiectele pe care le propune dna. primar 
și cetățenii să aibă contact direct și cu dna. primar și cu consilierii. Nu doresc să monopolizez discuția 
încă o dată, cu scuzele de rigoare pentru această plimbare du-te-vino generată de această 
administrație, care mă rog , deja numai necesită caracterizări și cetățenii care doresc sunt bineveniți 
oricând în sala de consiliu și către orice consilier din grupul PSD- PNL. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc o să dau cuvântul tuturor celor prezenți 
în sală și sper să vă lămuriți. În ordinea înscrierii la cuvânt. O să vă ascultăm pe toți. O așteptăm și 
pe dna. Armand care e absentă din iunie 2022. Sperăm că astăzi ....., vă veți convinge cu toții de 
actuala administrație. Supun aprobării... da vă rog să aveți răbdare, o să dau cuvântul la toată lumea. 
Am lista în față. Mulțumesc, supun aprobării Ordinea de zi! Vă rog să votați Aprobarea ordinii de zi. 
Am o listă tra nsmisă, o să strig pe toată lumea. Am lista în față, așa cum a fost transmisă .  

Interlocutor necunoscut preluat din sunet de fundal: Cum ne-a ți transmis mail-ul sau cum?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dumneavoastră ați transmis mailul, sper!? Nu 
altcineva!? Ok, da sunt toți aici înscriși. Vă rog să votați. dl. Ned, dl. Dragușin. 27 de voturi pentru 
ordinea de zi a fost aprobată. Vă rog în limita posibilităților, să cedați scaunele dl. și dna. din sală. 
Primăria n-a putut să le asigure scaune. Mulțumesc supun aprobării ordinea de zi suplimentară. Vă 
rog să votați ordinea s uplimentară.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Refacem prezența având în vedere 
numărul de voturi pentru aprobarea ordinii de zi. Dl. Bârgău Marian Aurelian. Dl. Bârgău dacă ne 
auziți?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dl. Nicolaescu Andrei 
Cristian dl. Nicolaescu.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu (online): ....... Ați auzit? Prezent.  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da mulțumim am notat. Mulțumesc 
doamna președinte.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să votați! dl. Iordan, dl. Caraian, dl. Jurubiță 
și dl. Drăgușin. Dl Drăgușin vă rog să votați! Dl. Drăgușin (nu Votează)? Cu 26 de voturi pentru ” 
ordinea de zi. A fost aprobată” Suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată. Dl. Ciungu vă rog.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc frumos dna. președinte. Stimați cetățeni, stimați 
colegi, ne aflăm încă o dată, din păcate, în fața unui circ orchestrat de dna. primar Armand. Își bate 
joc de acești oameni care au venit aici. A urcat scări înainte și înapoi pentru niște proiecte care, din 
punctul nostru de vedere, au fost de mult timp votate pe partea de termoficare de la soare. Mi se pare 
de-a dreptul hilar. Cerem studiu de fezabilitate pentru aceste proiecte de când a început cu cu el. Vă 
dați seama dacă ați fi în locul nostru să votați proiecte de peste 400 de milioane de lei fără studiu de 
fezabilitate. Aruncați așa cu banii pe fereastră, că spune dânsa că poate ar merge. Eu chiar lucrez în 
domeniu și în București, pe clădirile pe care le avem care nu sunt izolate și nu sunt izolate cum 
trebuie. Din păcate, nu avem o dată clară să știm  ar fi cu adevărat eficiente sau banii inițial, ca apexul 
inițial. Banii inițial ar fi foarte mulți dați și în mod real vreo 20-30 de ani nu recuperăm acei bani pe 
apă caldă și căldură. În paralel, primarul nu plătește la CET Grivița, care dă apă caldă și căldură la 
15.000 de apartamente astăzi în Sectorul 1 nu le aprobă bugetul de aproape 1 an de zile și ei intră în 
insolvență și aceasta este o companie a Sectorului 1, a Consiliul Local a Sectorului 1. Deci e un fel 
de luptă politică aiuristică. De asta pentru că n-am avut un studiu de fezabilitate. Acum șapte luni de 
zile i-am aprobat primarului un proiect pilot pentru două blocuri. Demonstrați pe acele două blocuri, 
luați sistemele instalați, demonstrați că merge că eficient sistemul de termoficare. Adică proiectul 
este aprobat de șapte luni de zile și primarul până astăzi n-a făcut nimic pentru  el. De asta vreau să 
vă spun și permiteți-mi, permiteți-mi să vă răspund după ce termin minim. Da, minim o iarnă să 
demonstreze că este funcțional. Nu mi se pare normal. A trecut iarna deja. De asta vă spun de acum 
șapte luni de zile, l-am aprobat......,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, o să discutăm pe rând.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Să-nchid, pentru că sunt foarte mulți oameni care așteaptă. 
Asta vreau să vă spun, avem un proiect de șapte luni de zile. Prefectul a confirmat că este legal, că 
venea dna. primar să ne spună că nu este legal și-l putea implementa pentru două blocuri din sector. 
N-a făcut nici până astăzi nici măcar un pas pentru acel proiect pilot. Atunci, cum să cred eu că o să 
vină să facă pentru 100 sau 200 de blocuri, din păcate, vă spun că v-a mințit. O face doar pe facebook. 
Este doar pentru campania dânsei pe facebook. Să se dea mare luptătoare când de fapt, nu este. Este 
o dezamăgire. Este o dezamăgire acest primar. Eu, de exemplu, eu, Daniel Ciungu, am propus anul 
trecut în mai.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, liniște în sală.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Păi ține de primar, să-l implementeze.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi suntem forul deliberativ, iar primarul 
executivul.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Permiteți-mi să vă răspund. Permiteți-mi să vă rog ce am făcut 
eu, Daniel Ciungu pentru Sector 1 în mai 2022. Am propus proiect pe Sisești este, dacă știți, vechea 
Gardă Regală. Este o clădire dărăpănată are 3.000m² suprafață, da, s-o luăm de la Capitală și să facem 
creșă și grădiniță. Din mai 2022, primarul Clotilde Armand îmi ține proiectul în sertar și nu-i dă 
drumul în circuit, adică mă blochează.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc, haideți să discutăm pe rând.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Trebuie să a jungă în consiliu ca să fie votat. Ea îl ține sertar.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Fără avizul aparatului de specialitate, nu ajunge în consiliu. 
Asta e realitatea. E din păcate tristă și este o mare dezamăgire și pentru mine pentru că, repet, eu am 
votat-o pe această doamnă și îmi blochează proiectele. Vă rog vreau să desășurăm ședința în condiții 
decente. Nu vrea școli, nu vrea grădinițe, nu vrea nimic. E totul pe facebook, aici unde este primarul? 
Acel acel scaun este gol oameni buni. Acel scaun este gol de 30 și ceva de ședințe. Da, să vă spună 
separat povestea dâ n sei, nu să vină aici să vadă, să se vadă cele do........ să vedeți dvs. cele două 
păreri una lângă alta, ca să vă faceți cum doriți dvs. o gândire critică asupra subiectului. Vă 
mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc am o ordine cu toate persoanele 
înscrise la cuvânt.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Eu m-am înscris la cuvânt și bineînțeles acum pe dânșii îi 
ascultăm și vă ascultăm și vă răspundem bineînțeles la întrebări. Mulțumesc frumos.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este foarte ciudat ce-mi apare aici nu înțeleg. O 
clipă primul care trebuia să ia cuvântul era dl. Radu Curcan de la CET, e în sală? Cine-i 26? Bună 
ziua vă rog cum vă numiți? În primul rând.  

Domnul  Petru Stăncuț : Mă nume..... bună ziua fiți vă rog puțin,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog o clipă, cine sunteți cum vă numiți.?  

Domnul  Petru Stăncuț : Mă numesc Stăncuț Petru și sunt administrator la o asociație de proprietari 
la blocul 20 scara C, Titulescu nr.10  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aveți un pic de răbdare? E dl. Radu Curcan în sală? 
Dânsul trebuie să vorbească primul. Pe toată lumea, pe toți cei înscriși la cuvânt o să vă ascultăm 
astăzi .  

Domnul  Petru Stăncuț : Vreau să vă spun doar două cuvinte ” nu mai dați vina pe primar”. Sunteți 
un consiliu care aveți o mare majoritate și nu mai dați vina ”primar, că nu face și nu drege”. Dvs. 
aveți puterea. De ce nu votați dvs.? De ce nu o schimbați dvs.?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Tocmai v-am spus mai devreme, că am votat. Nu 
ați ascultat nimic până acum!?  
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Domnul  Petru Stăncuț : Nu știu ce  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am votat aceste proiecte.   

Domnul  Petru Stăncuț : Doamna dragă, nu știu ce ați votat!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc vă rog Domnul Radu Curcan?  

Domnul  Petru Stăncuț : Dar văd că nu se face absolut nimic. Nu se face nimic nici cu lifturile, nici 
cu panourile fotovoltaice.   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Responsabilitatea e a primarului.....  

Domnul  Petru Stăncuț : Dar de ce să fie a primarului !?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ......pentru că este puterea executivă. Asta înseamnă 
democrație. Deliberativ și executiv. Noi suntem deliberativul, votăm, executivul trebuie să pună în 
executare. Mulțumesc o să vă dau cuvântul imediat. dl. Radu Curcan, vă rog, la microfon.  

Domnul  Petru Stăncuț : Vă bateți joc de noi!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc.  

Domnul Curcan Radu : Bună ziua tuturor o să fiu succint, pentru că văd că-s multe lucruri de 
discutat.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă rog în 2min.  

Domnul Curcan Radu : Acuma e mai bine.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da.  

Domnul Curcan Radu : Ok, o să fiu succint. Sunt multe chestiuni discutat, dar în continuare a celor 
spuse dl. Ciungu doresc și eu să vă semnalez problemele cu care se confruntă cetul pe care Sectorul 
1 îl deține, și anume faptul că din motive care unori îmi scapă, ne aflăm în dificultăți financiare de 
cash- flow. Societatea noastră ar fi trebuit să primească încă de acum 1 an o majorare de capital care 
să rezolve decalajele apărute în plățile noastre odată cu modificarea condițiilor din piața gazelor 
naturale, care prezintă aproximativ 85% din cheltuielile noastre. Proiectul de hotărâre de consiliu a 
fost de pus de către dl. Tudose, dacă nu mă înșel și dl. Jurubiță. Aș dori să vă duc la cunoștință că nu 
se mai poate, adică anul acesta am tras cum am putut astfel încât să nu intrăm în insolvență. Avem o 
investiție care a fost finalizată și care nu a fost  achitată, deoarece majorarea de capital necesar acestei 
plăți nu a mai venit niciodată, deși există o hotărâre de Consiliu Local din 2020 care spune chiar că 
întreaga investiție se achită din majorări de capital. S-au schimbat, cum vă spuneam, condițiile de 
aprovizionare, astfel încât avem un decalaj de aproximativ două-trei luni între plățile pentru gaze și 
încasările de la Termoenergetica. Dreptul urmare, am venit să vă solicit în ultimul moment sprijinul 
și o acțiune cât mai rapidă, deoarece nu cred că ne va mai prinde luna următoare cu posibilitatea de 
a activa. După cum bine știți, am informat consiliu și mulțumesc dna. președinte pentru feedback-ul 
pe care l-am primit de lungul timpului și dna. viceprimar la fel. Totuși, trebuia să rezolvăm cumva 
această problemă. Dacă se poate.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, înțeleg că în sală nu se aude nimic. Nu știu. 
Putem da microfonul un pic mai tare, că spun că nu se aude, nu se înțelege nimic. Noi auzim în căști, 
dar cetățenii cum aud!?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Doamnă doamnă, să știți că nu ne batem noi joc, ci cei care 
organizează ședința.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dați un pic mai tare microfonul sonorul în sală, să 
vedem, poate se aude. Vă rog un pic de liniște, nu mai țipați în sală. Vă rog frumos un pic de liniște.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Stimați cetățeni, dacă îmi permiteți!? Dacă îmi permiteți, vă pot 
explica eu ce se întâmplă. Există un director de comunicare numit de dna. Armand, care are 
responsabilitate și această parte, adică ședințele de consiliu local trebuie să asigure buna funcționare 
a aparaturii. După cum vedeți acum se aude mai bine dintr-o dată, pentru că există presiunea dvs. 
Mulțumim că ați venit numai cu presiunea dvs. primărița Armand va face și treaba. Deci adevărul 
este că noi venim la fiecare ședință, votăm, analizăm proiectele. Ia auziți ce bine se aude dintr-o dată 
se poate. Păi cine credeți? A dat un telefon și s-a executat. Vi se pare că avem noi vreun buton în 
mână aici? Știu că pare de necrezut, dar aceasta este drama primăriei de astăzi. Aceasta este 
administrația doamnei Armand și veți vedea. Dacă stați la ședință și ne ascultați câte lucruri nu sunt 
făcute coerent. Ca un exemplu CET Grivița este la un pas de insolvență. Doar ce ne-a spus dl. director 
o să-l rog să mai vorbească încă o dată că ați auzit și dvs. De 1 an de zile este nevoie ca primarul să 
semneze o hârtie, ca, capitalul social să fie mărit, să se poată plăti investiția făcută. Este o nouă turbină 
deja pusă în funcțiune, care va scădea costurile, va optimiza...... Păi CET Grivița este o problemă a 
dvs. s,ă știți că fără un CET funcțional nu veți avea apă caldă și căldură.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați ați fost informați de dna. primar de această 
problemă gravă pentru toată comunitatea noastră locală? Vă rog haideți să-l ascultăm în continuare 
pe dl. director de la CET Grivița să ne lămurească care sunt problemele, să aflați și dvs. în ce situație 
se află Sectorul 1. Mulțumesc  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Păi....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: A sta ne dorim și noi, asta ne dorim și noi.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dacă .......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Tocmai de asta suntem aici și ne bucurăm că ați 
venit să auziți ce se întâmplă și să fiți la zi cu toate informațiile. Dl. Director, vă rog încă o dată, care 
e situația la CET?  

Domnul Curcan Radu : După cum vă spuneam ........  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Că mulți dintre cetățeni nu v-au auzit!  

Domnul Curcan Radu : Ok sper că acum sunt auzit. Situația la CET este că trebuie să finalizăm o 
investiție începută acum mai mult de 2 ani de zile. Este nevoie de este nevoie de o mai a mai departe. 
Ok acuma e bine, da în regulă. Deci situația în felul următor investiția pe care care a fost începută 
acum mai mult de 2 ani de zile trebuie finalizată, avem deja, după cum spunea și dl. Dinu, 
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echipamente, instalații puse în funcțiune. Ele trebuie să beneficieze în continuare de suport. Evident 
că nu beneficiem de el atâta timp cât nu ne achităm datoriile față de furnizori. Este nevoie de punerea 
aplicare a hotărârii inițiale de Consiliul Local prin care s-a aprobat această investiție încă din anul 
2020, iar pe lângă acest lucru este nevoie neapărat să ne acoperim necesar de cash flow-ul. Deci noi 
nu nregistrăm pierderi semnificative, dar avem decalaje între încasări și plăți, ceea ce trebuie rezolvat 
printr-o sumă cu destinație de capital de lucru. Aceste sume au fost prevăzute în proiectul de hotărâre 
depus de dl. Tudose anul trecut, dar am venit aici să vă aduc la cunoștință că nu mai putem aștepta și 
este nevoie de o acțiune urgentă și concretă în ceea ce privește CET Grivița, cam atât am avut de 
spus, nu vă mai rețin. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă mulțumesc. Dna. Vacariu Liliana sper că 
am pronunțat bine? Este în sală? Vă rog, doamnă, la microfon! Apăreți și pe listă aici, cum nu!? Vă 
rog la microfon. Eu o să vă dau cuvântul la toți! Sunt 44 de persoane înscrise la cuvânt.  

Necunoscut: Pentru că suntem aici reprezentanții asociațiilor.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog doamnă , am strigat-o pe dna. Liliana. Vă 
rog veniți la microfon. Urmează dl. Petre Mihai, dl. Vasile Gheorghe, dl. Bălan Claudiu. Toată lumea 
să vină să vorbească la microfon. Mulțumesc. domnul Petre Mihai.  

Domnul Mihai Petre: Domnilor și doamnelor în primul rând aș vrea să lămurim un lucru noi suntem 
aici invitați de consilieri, nu de dna. primar. Eu personal am primit mail-uri din partea consilierilor. 
Deci.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : De la ce consilieri, dacă se poate să ne spuneți și nouă!?  

Domnul Mihai Petre: De la cei doi consilieri care se ocupă de programul ascensorul și.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Nu există consilier care......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi nu știm........  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Să se ocupe de problema ascensorul. Îmi pare rău să vă spun!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Consiliu votează.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Consiliul local nu a aprobat niciun fel de consilier. Dacă îmi 
puteți spune numele ne-ar ajuta foarte tare.  

Domnul Mihai Petre: Imediat că am mail-ul la mine.   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Foarte bine, lăsați-l să vorbească.  

Domnul Mihai Petre: Bun deci, în concluzie, nu înțeleg de ce dna. primar sa amestecat în deplasarea 
noastră de sus, jos și înapoi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, vă rog foarte frumos, repetați-ne numele 
celor doi consilieri cine v-a invitat aici, că nu există consilieri să se ocupe de anumite programe, 
pentru că intră în sfera executivului. Cine v-a invitat? Vă mulțumesc.   
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Domnul Mihai Petre: Imediat o să vă dau mail-ul cu toată conversația și inclusiv cu consilierii .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da.  

Domnul Mihai Petre: Deci serviciu așa. Laurențiu Drăgușin.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care se ocupă cu problemele, da......  

Domnul Mihai Petre: Pentru a vă informa legătură ....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: A șa....  

Domnul Mihai Petre: ..... cu ședința și va invita la ședință unde printre puncte va fi cred că și ăsta 
cu termoficarea. Vă dau mail-ul cu totul. Vă rog  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc, vă rog, dacă se poate, dați-mi.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dacă îmi permiteți 1s. Eu eu vorbesc, dacă îmi permiteți 1s  

Domnul Mihai Petre: Așa.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: În mod normal, pentru a fi acești oameni, acești consilieri 
împuterniciți să comunice cu cetățenii din partea Consiliulu Local, trebuie să existe o hotărâre a 
consiliului. Domnii aceștia nu au calitate. De ce ei v-au scris în calitate de persoane fizice . Altfel nu 
puteau vorbi din partea Consiliului Local.  

Domnul Mihai Petre: În orice calitate dânșii mi-ar fi scris, deci, în orice calitate mi-ar fi scris dvs. 
faceți o ședință publică.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dvs. aveți cuvântul sunte ți la microfon, dovadă că suntem foarte 
interesați, să vă ascultăm.  

Domnul Mihai Petre: Văd, că facem anchetă de ci ne ma invitat !? Nu de problema.......  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Vroiam doar să scoatem în evidență.  

Domnul Mihai Petre: Ați aflat!  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Vroiam să scoatem în evidență, modul în care se operează în 
primărie.  

Domnul Mihai Petre: Știu, pentru că vă mai scot în evidență ceva, dacă vrei să vorbești cu dna. 
primar n-o găsești! Da, da, nici nu ne invită. Deci eu nu mă consider că am de discutat cu dânsa ceva 
la ora actuală, pentru că nu m-a invitat și a venit doar să mă deturneze după scări, să mă facă să fac 
sport, să slăbesc. Să mă suie sus, jos, sus, jos.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Ar fi fost bine,...........  

Domnul Mihai Petre: Dar nu asta este important. Vreau să vă spun că pe 20/02/2019 da, am pornit 
acțiunea cu ascensorul și am semnat contract de mandat către primărie să ne reprezinte și să ne 
ocupăm de....... poftim.......  
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Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Sunteți invitați ori când la mine! Când v-am 
rugat să veniți sus, nu v-am obligat!  

Domnul Mihai Petre: Poftim!?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : dna. dna. Armand luați loc la masă? dna. Armand dna. Primar 
luați loc la masă dna. Primar că nu suntem la piață.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Liniște vă rog un pic de liniște. Dna. Primar nu mai 
agresați cetățenii, lăsați oamenii în pace.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Nu suntem la piață doamnă. Luați loc.........  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Liniște în sală că nu înțelegem nimic. Vă rog dl.  

Domnul Mihai Petre: La ora actuală....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Mihai Petre: ....sunt invitat de consilier.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc  

Domnul Mihai Petre: M-am prezentat la consilier. Deci  la 20/02/2019, da, în februarie 2019 am 
semnat contractul de mandat pentru renovarea asc ensorului la blocurile renovate termic! Da!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știm faza!  

Domnul Mihai Petre: Până la ora actuală nu am primit niciun fel de răspuns. Poftim da dna. Primar 
dacă sunteți aici, îmi spuneți și mie ce se întâmplă cu acest program cu ascensorul? Vă rog frumos.  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Bună ziua! Îmi pare bine că astăzi în ședința 
de Consiliul Local au venit zeci și zeci de președinți de bloc uri.  

Domnul Mihai Petre: Doamnă eu v-am întrebat ceva? Îmi răspundeți la ce v-am întrebat?  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Mă lăsați să vorbesc sau nu mă lăsați să 
vorbesc?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu vreți să vorbim un pic în liniște? Haideți vă rog  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Atunci în momentul în care mă așez pe scaunul 
de primar, nu mă lăsați să vorbesc.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Doamna Armand aveți loc la.......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sunteți invitată aici!  

Necunoscut: Dna. dna. primar...  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  
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Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Bun am fost invitată...... am fost invitată de un 
cetățean.  

Necunoscut: I-ați luat locul domnului!  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Nu, nu i-am luat locul.  

Domnul Mihai Petre: Îi dau voie să-mi răspundă, vă rog să-mi răspundeți. Deci eu vă rog să. Eu vă 
voi lăsa să răspundeți la aceste două programe termoficare de la soare și programul cu ascensorul. La 
termoficare de la soare, atenție că lucrez în toate domeniile astea și mă pricep, deci nu mă șmecheriți 
ca să vă gândiți la răspuns. Ce a spus dânsul , a spus corect!? C e se întâmplă cu cele două proiecte 
pilot datorită cărora ne-am dat seama ce se întâmplă. Și ce se întâmplă cu cele două programe? Eu de 
asta am venit!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți că a anulat acel contract? Haideți, dna. primar, 
vă rog, spuneți-le oamenilor că ați anulat contractul pentru execuția lifturilor. Așteptăm, adevărul 
dna. Armand . Vă rog.  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Mă bucur că în momentul în care sunt cetățeni 
în sală am cuvântul și atunci mă bucur foarte mult și deja este primul lucru pe care l-am câștigat 
astăzi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați avut  tot timpul cuvântul, vă rog nu manipulați 
din nou opinia publică. Luați loc aici, în sală, ascultați toți cetățenii. Că ați văzut, se plâng că se 
plânge toată lumea că dvs. nu țineți audiență,  stați aici cu noi.  

Domnul Mihai Petre: Vă rog eu, vă rog frumos, lăsați-o să spună .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bineînțeles, dar să spună adevărul, să spună că 
anulat contractul de execuție a lifturilor. Haideți, vă rog păi să spună adevărul. Ce s-a întâmplat dna. 
Armand după acel contract? O las, vă rog răspundeți !? Vă ascultăm, doamnă. Ce s-a întâmplat cu 
acel contract?  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Suntem aici pentru mai multe programe și 
hotărâri de Consiliul Local care au fost depuse la vot de zeci de ori și o să luăm fiecare punctual. O 
să începem cu termoficarea de la soare. După ce a  fost supus la vot, cred că de șapte sau opt ori, 
Consiliul Local a luat o hotărâre, a eliminat tot ce era în conținutul ei și a votat în afara programului 
legal un amendament cu un proiect pilot de 3 ani pentru două blocuri.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog liniște trebuie să ascultăm pe dna. Armand, 
vă rog.  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Acest proiect pilot nu este încadrat într-un 
program național. Consecința este că nu produce efecte pentru că nu este încadrat într-un program 
național. Asta a fost punctul de vedere oficial de la Direcția Juridică care nu a contrasemnat proiectul, 
nici de la direcția invesiții nu produce efecte. Este un sabotaj. Se numește . Eu nu înțeleg de ce aveți 
nevoie de un proiect pilot pentru ...., un echipament, un program absolut testat  deja........  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Doamna Armand poate să raspund site să.  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Să spună dacă este.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dna. Armand  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Eu vă propun astăzi să votați acest program, 
dacă chiar credeți în el.   

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dna. Armand .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Armand știți , domnul v-a întrebat de lifturi.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dacă  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Acum la lifturi.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : 1s-1s, să discutăm și noi pe proiect, pe rând, pe rând, am lăsat-o 
să vorbească. A avut cuvântul pe pe proiectul termoficare de la soare. Permiteți-mi să vă spun și 
situația reală. În primul și în primul rând, în luna octombrie dna. Armand a venit în fața Consiliului 
Local cu un proiect fără a avea studiu de fezabilitate. Deci, dna. Armand vrea să cheltuiască câteva 
zeci de milioane de lei din banii primăriei, fără a avea fundamentare. Dvs. înțelegeți gravitatea acestui 
fapt. Deci, doamna Armand dorea să cheltuie banii cum dorea domnia sa. Lăsați-mă, că eu vă lăsați 
să vorbiți. După aceea puteți să comunicați. Deci, în primul rând era un proiect fără SF, având în 
vedere că era un proiect fără acest studiu de fezabilitate. Ne-am dori să vedem dacă poate fi pus în 
practică. Și am propus să vină cu două blocuri. Dacă poți să faci două, bine. dna. Armand într-un 
anotimp puteți face  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : 100 în al 2lea sezon cu a trecut iarna? Lăsați-mă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți, consilierii USR ți pă aici și asta pățesc în 
fiecare ședință, dna. Armand. Ca femeie, ar trebui să fiți alături aici și să opriți această........ uitați, 
uitați cine țipă! Uitați cine țipă asta pățesc zilnic la fiecare ședință  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Pot să răspund? Eu aș prop........  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dna. Armand...  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Oliver, Oliver....  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Oliver, O liver  te roagă șefa să faci li niște!  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Domnule consilier, dacă avem studiu de 
fezabilitate, vă dați demisia pe loc?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : dna. Armand ......  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : vă dați demisia pe loc dacă avem studiu de 
fezabilitate?   
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Erați obligată să îl arătați public, doa mna  Armand. Deci dvs. 
nu înțelegeți că aveți un proces? Presa v-a intentat un proces că nu ați arătat studiu de fezabilitate, 
Dna. Armand. Dvs. înțelegeți că nu respectați legea? Deci dvs. er ați obligată să veniți cu un SF la 
acel proiect. Nu ați venit până........ Există o instituție media care v-a dat în judecată că nu ați venit 
cu acest document. Permiteți-mi să vă mai spun ceva, că dna. Armand spunea că nu este legal  deci 
votul consiliului...Sigur vă rog .....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu a luat nimeni cuvântul. Cred că dna. Armand l-
a întrerupt, că eu n-am umblat aici. Sunteți incredibili! Vă rog deci, pe rând, pe rând, ca să înțeleagă 
toată lumea.  

Domnul Mihai Petre: Eu vreau să vă întreb următorul lucru?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu l-am oprit eu!  

Domnul Mihai Petre: Doamna sau oricine și dvs. puteați veni cu acest proiect pe care să îl propuneți 
după ce l-ați propus ca acest proiect să meargă mai departe, că întâmplător am lucrat în proiecte 
europene. Deci ca acest proiect să meargă mai departe trebuia într-adevăr un studiu de fezabilitate, 
după ce l-ați aprobat. Dânsa spune că există dvs. spuneți-i că nu există! Noi pe cine să credem?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Permiteți-mi să vă spun proiectul a venit la aprobare cu mai 
multe documente.Î n el, nu avea o documentație tehnică. Aici este problema.  

Domnul Mihai Petre: Păi atunci ... Aveți documentația tehnică?  

Doamna Clotilde Armand-Primarul Sectorului 1 : Bineînțeles.  

Domnul Mihai Petre: Auziți? Și de ce nu le-o dați?   

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dna. Armand le-am cerut-o, am scris, am document înscris cerut 
atunci și nu mi l-au dat. Eu asta vă spun, că există .....  

Domnul Mihai Petre: Deci, în concluzie, în concluzie, vreau să vă spun că..  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna  Armand, vă rog potoliți-vă viceprimarul 
că nu se poate aici. Ne amenință că ne ia la bătaie.  

Domnul Mihai Petre: Pe noi ne-ați chemat ai ci judecăm între dvs.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Nu, dimpotrivă. Eu vreau să vă ascult.  

Domnul Mihai Petre: Pe noi ne interesează aceste proiecte. Unu-doi vă mai spun un lucru avem 
contract cu primăria, pe care o reprezentați și dânsa, și dvs. Vă rog să vă respectați contractul, pentru 
că riscați să fiți dați în judecată și să plătiți.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Din din ce înțeleg ....., dacă îmi permiteți, din ce înțeleg.  

Domnul Mihai Petre: Adică vreți să-mi spuneți că acel contract nu e legal? Deci nu e. Deci am 
contract cu număr de înregistrare, semnat, contra semnat. E legal! Da, bun.  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Vă rog, vă rog aș vrea să aș vrea să....  

Domnul Mihai Petre: Și cu asta am terminat, că nu îmi place să particip la mahala de asta.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Aș vrea dar dvs. m-ați întrebat  de proiectul Termoficare de la 
soare  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă cred dar ați văzut cine creează haos ? Există un 
proiect votat? Vă rog haideți să vorbim toți pe rând.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Vă rog vreau să-i răspund. există termoficare de la soare.  

Domnul Mihai Petre: Deci eu tac ca să îl aud pe dânsul, vă rog să organizați să-l aud.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ziceți, vă rog mai aveți ceva de adăugat dl. Din u? 
Aveți un pic de răbdare!  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Vreau să răspund.  

Domnul Mihai Petre: Pe roșu sau pe verde.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Vă auzim? Vă auzim?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-aud, aveți microfonul.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Stați.  

Domnul Mihai Petre: A șa bun deci eu vreau să vă spun că cu scumpirile actuale, termoficare de la 
soare ne-ar ajuta și ne-ar ajuta consistent. Știu că rentabilitatea acestui proiect și recuperabilitatea lui 
întotdeauna proiectele cu celule fotovoltaice nu au putut fi fără subvenție de la stat sau de la primărie. 
Deci sunt necesare și le așteptăm. Dvs. primăria cu totul, faceți în așa fel încât iată câți ani sunt. La 
lift, văd că nu mi-a răspuns nimeni nimic. Nici chiar dna. primar nu mi-a răspuns deloc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi a anulat contractul! Credeți-mă pe cuvânt, a 
anulat contractul! Verificați pe site.  

Domnul Mihai Petre: Cum ați anulat? Adică .......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu eu! Dna. Armand!  

Domnul Mihai Petre: Deci la ora actuală noi nu ne mai așteptăm la program?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu! A anulat contractul!  

Domnul Mihai Petre: O să le spun locatarilor și întregului .......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Haideți să invităm următorul pe vă 
rog da da. dl. Dinu dna. Porumb era la înaintea dvs.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua tuturor.  Legat de acest 
contract cu privire la modernizarea lifturilor, un proiect, haideți să spunem pe față al administrației 
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Chiliman. Un proiect promis de toate administrațiile de după administrația liberală în mandatul trecut, 
pentru că am fost aici în mandatul trecut, acest proiect se demarase, adică era în faza de licitație, am 
votat hotărârile de Consiliu Local necesare, astfel încât eram în plan de demarare și de modernizare 
a lifturilor. În momentul în care primarul Armand a preluat mandatul, a blocat, a anulat licitația care 
era în derulare. Punct și asta se poate verifica negru pe alb, pe SAP . De ce l a modificat la acel 
moment? O invităm la microfon, să ne spună care este motivul pentru care a blocat acea licitație de 
modernizare a lifturilor? Acum, la final aproape de mandat, când, după ce a făcut dezastru în întreg 
sector și vede că scade în procente pe bandă rulantă, s-a trezit că proiectele administrației Chiliman 
sunt bune și deodată, ce să vezi, vrea să le reia. Păi, de ce nu le-ai continuat de atunci, femeie? De ce 
nu ai continuat un proiect care era dorit de cetățenii Sectorului 1, unde existau votate, semnate 
contracte de mandat ș.a.m.d. Simplu, pentru că nu a vrut. De ce? Pentru că la acea vreme, proiectele 
administrațiilor precedente erau considerate a fi proaste. Acum, din disperare, sunt considerate a fi 
bune. Foarte bine. Are hotărâre de Consiliu Local. Oricine poate verifica pe site-ul primăriei. Există 
hotărâri de Consiliu Local votate cu indicatorii tehnico-economici necesari. Ce mai vreți de la 
Consiliul Local? Aveți tot ce vă trebuie să demarați acest proiect. Aveți votate și semnate contractele 
de mandat, nu mai aveți nevoie de nimic? Termoficarea la soare, așa cum spune și colegul meu. Mai 
noi, am cerut un studiu de fezabilitate, necesar pentru a-ți da seama dacă proiectul respectiv este   unul 
eficient sau nu. Pentru că eu nu cheltui banii mei din portofel, cheltui banii cetățenilor Sectorului 1. 
Și atunci se pretează să arunc sute de milioane pe geam pentru un proiect față de care nu am un studiu 
care să îmi spună negru pe alb că este eficient? Nu-l am! Îl cere o instituție media, nu-l dau nici acolo. 
De ce nu-l dau? Care e problema cu acel studiu de fezabilitate? Dar tot Consiliul Local e de vină și 
aici!? Nu suntem de vină, vrem doar transparență! Cheltuirea banului public transparent! 
Demonstrează-ne că faci două blocuri, că pe timpul iernii cetățenii Sectorului 1 au apă, au căldură. 
Tot cu noul sistem pe care vrei să-l pui. Și după, ai sutele de milioane pe care le vrei, astfel încât să 
eficientizezi tot sectorul. Așa cum administrația Chiliman a demonstrat prin reabilitare termică că e 
un proiect bun, același lucru trebuie să facă și dna. primar. Pornești întâi cu un proiect pilot, 
demonstrezi că poți să cheltui eficient banul public, după care te întorci și ai acordul Consiliu Local 
să mergi mai departe. Nu vii și i rosești bani publici în zadar! Dl. Păiuși știu că nu vă convine asta e 
realitatea. În această primărie discutăm pe documente oficiale, nu pe promisiuni. Ați promis 
cetățenilor, o nouă administrație și ați dezamăgit, de la primul la ultimul. Toți cetățenii sunt 
dezamăgiți de ceea ce ați promis. Nu v-ați ținut de nici o promisiune, ne-ați adus în gunoaie, spațiile 
verzi sunt un dezastru total, niciun proiect major demarat pentru sector și singurul vinovat spuneți că 
că e Consiliul Local. Nu e adevărat! Avem un primar absent de 1 an de zile în Consiliu Local, un 
primar absent din teren. Asta e realitatea, oameni buni!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Dl. Podaru?  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și urmează la microfon. Deci a fost dl. Vasile 
Gheorghe, da!?  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Din atâtea discuții până acum, puteați să 
faceți două blocuri și tuturor celor din sală să le arătați negru pe alb, prin do vezi clare, asta pot eu 
Clotilde Armand, să fac și am dreptate. Aduceți oameni aici facem circ, 1 an de zile irosit, pentru ce? 
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Pentru că nu vă ies lucrurile cum doriți dvs. Ca să nu mă exprim altfel. 1 an de zile irosit pe discuții, 
adus cetățenii, sector și ținute sectorul blocat. Nu se întâmplă nimic altceva. Cine vă spune altceva!? 
E mare minciună! O minciună, cum e tot acest mandat.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Dl. Vasile Gheorghe vă rog.  

Discutii preluate fara sistem sonorizare neinteligibile: ....... 

Domnul Dan-Niculae Podaru : Stimate domn proiectul cu lifturile......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: OK, doar voiam să să rectific.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Proiectul cu lifturile a fost votat. Sunt Dan Podaru, consilier local 
din partea PNL da bun. Deci proiectul cu lifturile a fost votat. Noi vă confirmăm acest lucru și licitația 
a fost anulată de dna. primar, asta este situația. Deci motivația trebuie explicată de la nivel executiv. 
Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc voiam să specific că nu sa... sa anulat 
contractul, nu licitația. Păi ascultați, pe noi vedem, pe noi nu ne ascultați, văd.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Vă mulțumesc dna. președinte referitor la 
proiectul cu lifturile este adevărat că s-a anulat o licitație din niște motive foarte bune ...  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și contractul!  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Care trebuie...... Nu știu de contract! Vorbesc de 
licitație, licitație care trebuie reluată cu actualizare a unor indicatori și cu înlocuirea lifturilor spre 
deosebire de reparare, adică peticirea și cârpirea unor lifturi. Noi cerem acum consiliului, executivul 
Sectorului 1 primarul cere consiliului, să aprobe modificarea acelui proiect din 2018 sau de când este, 
în sensul schimbării din peticire a unor lifturi în înlocuirea completă a unor lifturi cu niște lifturi noi. 
Asta cerem, nimic altceva!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stați un pic, ăsta era programul dl. City Manager 
asta era în locuirea, asta cum puteți să spuneți asta?  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Asta e pe ordinea de zi. Aveți documentația?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: dl. City Manager  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: dna. Doamnă Președinte,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. City Manager asta a fost și scopul, ăsta a fost 
scopul proiectului, înlocuirea lifturilor.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Proiectul respectiv prin licitația respectivă 
presupunea repararea lifturilor, nu înlocuirea lor.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ”Înlocuirea” E proiect început în 2018!  
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Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Uitați-vă în documentația aprobată la vremea 
respectivă pentru că erau restricții legislative care nu permiteau acest lucru n. Referitor la discuția cu 
termoficare de la soare am de spus un singur lucru Consiliu Local, contrar prevederilor legale, mă 
refer aici la OUG 18 / 2009, solicită să construim niște pereți ai unei case fără o fundație. Tot ce vă 
cerem este să aprobați programul local în cadrul căruia să se facă acel proiect pilot. Noi nu putem să 
avem un proiect pilot fără să avem un program. Doi la mână, aprobarea fiecărei, aprobarea fiecărei 
investiții individuale pentru fiecare bloc în parte trebuie să fie aprobat de Consiliu. Faptul că dvs. 
acum votați pentru a respecta legea, că votați un program, nu înseamnă că ne dați voie să cheltuim 
bani.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. City Manager, Prefectura a dat aviz de 
legalitate?  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: A dat aviz de legalitate pentru aprobarea........... 
contractelor de mandat .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cine sunteți dvs. să spuneți că e un proiect aberant 
......... și pentru termoficarea de la soare... dl. City Manager și dvs. manipulați opinia publică?  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Nu manipulez pe nimeni!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pe bune !   

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Domnul City Manager vreau să vă întreb ceva, două secunde. 
Proiectul din 2018, depus de fosta administrație, cuprindea înlocuirea tubulaturii, înlocuirea 
motorului, înlocuirea cabinei și a ușilor de la fiecare etaj. dvs. l-ați luat, l-ați.....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: A anulat contractul.....  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Ați anulat contractul și ați făcut altul, că înlocuiți cu totul dintr-
o dată. La fel era! Nu ne mai mințiți că am fost aici, am trăit vremurile alea. Așa ați făcut, așa ați 
făcut!  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Am actualizat studiul și indicatori. Nu am făcut 
altul!  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Așa s-a întâmplat și la parcul Bazilescu  un de domnul Păiuși a 
zis că îl face cu 10.000.000 mai puțin. A modificat indicatorii și acum s-a lovit cu stângu-n dreptu. 
Hai lăsați-ne că știm am ...........  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. City Manager haideți ca să vorbim pe 
documente. Aduceți vă rog toată documentația și contractul anulat, să vadă cetățenii. Haideți, vă rog 
între timp mai discutăm cu cetățenii și dvs. veniți aici cu documentele, vă rog frumos următorul 
cetățean vă mulțumesc dl. Bălan Claudiu veniți cu documentele aici. Veniți cu documentele aici să 
le arătăm oamenilor cât mințiți.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Cu ce documente? Tocmai  am am fost ..........  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Contractul anulat care cuprindea înlocuirea 
lifturilor. Mulțumesc, vă rog frumos Bălan Claudiu  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Nu pot să mai vorbesc, dacă nu pot să mai 
vorbesc!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dumitru Marian vă rog, lăsați-l pe dl. să vorbească. 
Recunoașteți dl. Păi nu recunosc cum să recunoască.? Vă rog frumos, domnule City Manager vă 
solicit acum contractul anulat și ce faceți dvs. acum? Mulțumesc, vă rog dvs. sunteți Dumitru Marian? 
Domnul Bălan, Claudiu Bălan? Vă rog.  

Domnul  Bălan Claudiu: Claudiu Bălan sunt da, sunt președintele unei Asociații din București- Noi, 
strada Crinului. Din ce am observat eu din discuțiile dvs. se pare că nu se va face niciun program, 
niciun proiect. Deci eu sunt convins, ceea ce e păcat, pentru că eu acuma o să mă întorc la mine în 
bloc și lumea o să mă întrebe ce se va întâmpla. Eu n-am ce să le spun. Deci nu există rezolvare. Bun, 
haideți să facem alte programe, atunci, nu știu. Eu propun să punem stații de încărcare în  zona 
blocurilor. Dacă tot nu...... .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimate domnule Bălan, toate aceste proiecte au 
fost votate. Știți că excedentul bugetar de anul trecut este de peste 741 de milioane de lei!? Asta 
înseamnă că primarul Armand nu a pus în executare niciunul dintre proiectele votate aici! Și inclusiv 
termoficare de la soare, proiect pilot, inclusiv stații de încărcare, inclusiv lifturi, mai ales. Vă rog 
frumos să rețineți a acest lucru, noi, consilierii locali PSD și PNL, am făcut amendamente pentru 
lifturi, pentru reabilitare, pentru tot. Au fost aprobate de Consiliul Local și neimplementate de puterea 
executivă, primarul cu aparatul de specialitate. Noi noi vrem să vedem faptele și noi suntem tot ca 
dvs. Haideți să se facă că noi am votat toate aceste proiecte.   

Domnul  Bălan Claudiu: Păi care este soluția tot nu am înțeles? Ce să facem? Prindem pe dna. 
primar să  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi să le implementeze că sunt votate. Noi nu, nu 
mai ține de noi. Ne depășim atribuțiile. dacă intrăm în executiv. Să le implementeze.  

Domnul  Bălan Claudiu: Cum vă depășiți atribuțiile?  Faceți o plângere la prefect să o dăm jos.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am făcut.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Am făcut și asta!  

Domnul  Bălan Claudiu: Păi deci nu există nicio soluție asta e, că se întâmplă nimic.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așteptăm răspunsul la toate plângerile penale  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dumneavoastră aveți dreptate. Ați înțeles că acestea sunt niște 
proiecte eșuate de acum un an, doi. Dna. primar a pornit cu un lucru de la început greșit. Nu a lucrat 
niciodată cu consiliul, este doar de capul ei, deci și din acest motiv și toate proiectele pe care le-a 
pornit nu a pus nimic în practică. Deci aveți foarte mare dreptate, că n-o să se întâmple nimic, că știu 
că toată lumea de aici are nevoie să scadă factura la curent și ar fi interesant ca cineva din acel sector 
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să poa să pună panouri solare pe blocuri. Adevărul este că acest primar nu e în stare să facă asta, iar 
noi într-un mod decent, ne-am gândit oare nu pot să nu poa să facă măcar un proiect pilot în cât timp 
vrea ea, dar care să funcționeze și care să permită poate următorului consiliu să aprobe un proiect pe 
100 de blocuri, pe 1000 de blocuri. Nici asta n-a făcut. Adevărul este că avem de-o de-a face cu un 
om cu rea-voință, conflictual, care n-a vrut să lucreze pentru sector și nu vrea să lucreze nici acum. 
Iar în momentul ăsta manipulează, se folosește de noi, de dvs. de cetățeni, să-și facă ceva campanie. 
Pentru că la anu intră la alegeri și vrea să mai câștige un mandat. În rest, nu-i nimic, nimic nu e pus 
în plan, n-a încercat nimic de 3 ani, gândiți-vă puțin. A pus niște flori pe Kiseleff, anul acesta de 3 
ani e primar, a pornit un proiect, i-am dat un proiect pilot acum șapte luni putea din primul an să ne 
aducă un proiect pilot, să pornească toate aceste lucruri și stații de încărcare, și panouri solare și 
lifturi. Tot din primul an făceau un proiect pilot decent pe două blocuri sau în două scări de bloc și 
după care îi aprobam pentru toate. Din păcate, sunt 3 ani în care n-a făcut nimic. Sunt niște proiecte 
eșuate care acuma doar vă spune baliverne, nu mai are nicio șansă să facă asta. Dacă acum mai am 
aproba, nu mai poate să facă. Nu mai apucă.  

Domnul  Bălan Claudiu: Ca să închei, e vreau să închei .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da vă mulțumesc, vă rog, vă rog.  

Domnul  Bălan Claudiu: La revedere.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Sunt doar minciuni! Sunt doar minciuni!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc mult, vă rog liniștiți-vă! Dl. city 
manager ați adus contractul anulat și actualul proiect? Vă rog le aștept. Haideți să-l ascultăm și pe dl. 
Păiuși.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : În sfârșit, vă mulțumesc, dna. 
președinte. Stimați președinți de asociație, asistați la un spectacol incredibil care durează de aproape 
2 ani de zile și sunteți un ping-pong practic între acești consilieri PNL și PSD. Aveți cuvântul meu 
de onoare că așa ceva nu există nicio altă administrație. Suntem împiedicați să facem orice ca să nu 
facem nimic. Aveți cuvântul meu de om și de onoare că sunt aici în fața dvs. și nu vă mint cu absolut 
nimic. Proiectele care vă sunt aici, aduse în față, sunt de 11 ori băgate în ședință de 11 ori și 
neaprobate. Au găsit să facă un program pilot pentru 3 ani de zile. Adică ne mai vedem după 3 ani 
dacă funcționează. Atenție dl. Ciungu, aici consilier, spune că nu sunt izolate cum trebuie, adică în 
programul Chiliman s-au făcut blocurile, s-au izolat blocurile cum nu trebuie și ăsta este motivul 
pentru care nu  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : se poate instala aceste panouri 
fotovoltaice. De ce? Că nu vor? Că se vede, că are impact asupra dvs. asupra proprietarilor și le e 
frică că o s-o votați din nou pe dna. primar. Deci sunteți într-un ping-pong politic în care aveți de 
suferit din cauza acestor domni. Ca să fie clar lucrul ăsta, da. Nu vrem altceva decât să facem lucruri 
pentru dvs. Nu am alt motiv de a fi aici în sala asta și să-mi petrec timpul aici , zi de zi..  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamne ajută să se bacă domnule Păiuși, stimați 
cetățeni,  
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Necunoscut: Două minute să rezolvăm o problemă care vă......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimați cetățeni...... Două minute ........un minut?  
Am vorbit cu dânsul care este ... City manager  

Necunoscut: Doamnei Clotilde  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Și a zis că programul ăsta pilot da, se rezolvă dacă  consiliul de 
aici semnează programul multianual.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi ce facem? Suntem la negocieri sau cum? Aici 
se respectă legea, nu negociem?  

Necunoscut: Dăm drumul la pilot și pe urmă o dăm pe toată da!? Răspundeți la asta de ce nu semn 
ați?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci avem hotărârea numărul 156 din 24/10/2022 
, Hotărârea 157, aprobată în octombrie 2022. Uitați, suntem în luna mai a anului 2023 și n-au 
implementat nimic.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Nu ai cum să implementezi un program 
pilot dacă nu face parte din program.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Deci toate toate contractele, toate.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. City manager vreau să vedem contractele și să 
vorbim doar cu documentele în mână, că dvs. mințiți foarte mult.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Uitați -vă e de la prefect!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți să le vedem,  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Este răspunsul prefectului. Contractele de 
mandat, cele 127 de contracte care au fost supuse au fost aprobate într-adevăr de către consiliu. Asta 
zice prefectul. De asemenea, prefectul ne spune că, modalitatea în care consiliul a dorit să 
implementeze un proiect pilot e corectă. Totul e bine până aici, dar nu avem cadru în care să 
lucrăm........... inteligibil ..... ....Nu avem proiectul multianual. Cu alte cuvinte, Consiliul Local a decis 
să aibă loc o manșă de campionat. Da, nu există campionatul, înțelegeți? N oi cerem acum  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Nu este adevărat, nu este adevărat .....  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: și noi să avem să derulăm manșa.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Nu este adevărat. Proiectele pilot nu-s condiționate.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: N-avem campionat. Vrem să avem cadru în care 
să implementăm acel pilot și nu putem. De luni de zile cerem asta !  
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Necunoscut: Hai să facem acel cadru  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Lăsați-l că sunt foarte bune aceste afirmații că dl. 
City Manager face niște afirmații mincinoase și va răspunde pentru toate acestea.  

Necunoscut: Programul pilot să-i dăm drumu , dacă-l semnați acum.......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: E din 2022 votat! Ce să facem noi m ai mult? E 
din..... octombrie 2022 votat.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Dl. City Manager ați lucrat sau aveți firmă sau ați avut firmă 
de fotovoltaice, de stații de încărcare. De ce ați avut? Așa, ca idee!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sunt aprobate sunt trimise către prefectură din 
octombrie 2022. Trebuiau implementate până acum. Dragă domn până acum,  trebuia implementat.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Am în față hotărârea 157/ 2022 votată în octombrie anul 
trecut, în care într-adevăr două imobile din Sectorul 1 au fost aprobate de Consiliul Local pentru un 
proiect pilot. În două blocuri erau câteva zeci de panouri fotovoltaice. Erau două pompe de căldură, 
le puteați cumpăra la o singură licitație care dura 20min? Da, când vorbiți de program multianual, nu 
înțeleg ce sens are? Da, nu vorbim de sute de blocuri. Vorbim de două blocuri în care puteai să 
demonstrați cu aceste tehnologii câteva zeci de panouri fotovoltaice, câteva pompe de căldură, dacă 
este sau nu fezabil, dacă costul lor în mod real este mai mic. Pentru cetățenii Sectorului 1, pentru toți 
cetățenii Sectorului 1 și pentru cei care trăiesc în acel bloc, dacă căldura este eficientă, dacă curentul 
este eficient, dacă e mai mic decât vreo 20 de ani, cât ar da pe gaz sau pe curent sau pe alte  lucruri. 
Ați avut șapte luni de zile să faceți acest lucru și nu l-ați făcut să veniți să ne spuneți că n-aveți cadru? 
Mi se pare incredibil. Ați terminat anul trecut cu 746 de milioane de lei necheltuiți pe investiții. Acest 
consiliu v-a bloc v-a blocat. Spuneți da, da, aveți peste 200 de hotărâri de consiliu local adoptate anul 
trecut. Deci da, da, aveți zeci, aveți zeci. Aveți zeci și sute de milioane de lei pe care îi puteați pune 
pe investiții, Domnule city manager, asta este problema dvs. Prefectura Capitalei, de altfel, confirmă 
Prefectura. O investiție, de ce nu-i faceți proiectul domnului Dinu Gheorghe cu piețe volante aprobate 
în martie acum 2,5 ani? Da, vorbim și de acum 2,5 ani, anul trecut. De ce nu îmi aprobați proiectul 
meu pentru o școală și o grădiniță? Da,  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Sau proiectul pilot cu apă curat ă în școli .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog frumos opriți-vă!  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Sunt aceste proiecte pe care nu le aplicați ! Adevărul știți care este? 
Adevărul ,oameni buni!? Adevărul-i următorul, dacă nu este ca dna. primar nu se face. Ăsta e 
adevărul! Ăsta-i marele elefant din cameră! De exemplu, proiectul acesta pilot cu încălzire de la 
soare. Proiectul pilot a schimbat ce vorbește acum dl. primar, de dl. .........., că e ca un primar că-i 
dna. primar în spatele lui, vă dați seama, el nu vorbește singur, el vorbește ce i se spune să vorbească. 
Deci, dna. primar a vrut un proiect anual. A vrut o investiție uriașă în care să facă ea ce vrea cu banii 
cetățenilor. Noi am spus ”Nu un proiect anual”, faceți un proiect pilot mic. Să vedem dacă puteți să-
l aplicați, să vedem dacă aveți eficiență și după aia vă aprobăm. Dna. primar nu vrea așa, dna. primar 
vrea toți banii odată. Ăsta este adevărul! Vrea toți banii să îi cheltuie o dată, să se ducă bugetul și să 
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nu întrebe nimeni nimic. De fapt, despre asta este vorba, iar numai dovada de rea-voință este că, după 
șapte luni vine dl. manager și ne spune d-aia n-am făcut proiectul pilot, pentru că nu am aprobat, nu 
știu ce altceva. După șapte luni, după șapte luni, veniți și ne spuneți că dacă vă aprobăm ceva, dvs. 
implementați altceva. Asta nu miroase a șantaj, nu miroase a manipulare, șa forțarea mâinii 
consiliului ăsta? Care și așa n-are nicio putere. Vă dați seama despre asta este vorba. Restul sunt doar 
baliverne.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Deci sper că toată lumea s-a convins. 
Sunt proiecte votate din octombrie 2022. Din păcate, acest circ făcut de echipa Armand vrea doar să 
și mascheze incompetența e doar circ pe nervii noștri. Dl. Dumitru Mar.... Dumitru Martin este ? Dl. 
Roșu Dorin?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Și mă scuzați numai o secundă .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog opriți-vă!  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Am am și o singură sugestie. Părerea mea este că ați până la anu 
încercați să nu vă lăsați manipulați pentru că până la anu-i doar manipulare. Nimic altceva nu se 
întâmplă. E de dna. primar. E deja depășită de proiectele nefăcute, nu mai poa să facă aproape nimic 
dacă o lăsăm de acuma doar cheltuie bani fără discernământ, pe cine știe ce aranjamente are sau cine 
știe, are în spate. Să nu credeți că ce face vine de la......  e sfântă. Nu este.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Vă rog opriți-vă. Dl. Roșu Dorin 
este? Dl. Bordea Dan? Mai opriți din microfoane. Este microfonie în sală. Dl. Arghir Enio Andrei 
este? dl. Rădulescu Dumitru, dl. Dumitrescu George dl. Manolache Dan, Scupin Veronic, așa scrie 
aici!? Călinescu Armand, Marinescu Cristian Călin. Aici scrie Marinescu. Chiriță Angela, 
Constantinescu Violeta, Gelu Vasilescu, Radu Constanța, Bartoc Alexandru vă rog la microfon. Vă 
rog să vă puneți și căștile, vă rog frumos ca să ne auziți mai bine.  

Domnul Alexandru Bartoc: Vă mulțumesc că mi-ați dat cuvântul, vă rog frumos eu sunt inginer 
constructor, am ieșit la pensie de 12 ani, dar nu pot să îmi dau seama de ce noi trebuie să descoperim 
și rubu sau roata. Eu nu mă uit la televizor de 8 ani, m-am săturat, dar ascult radioul de la începutul 
anului. Ministrul dezvoltării a spus că în acest an se vor rezolva 150.000 de locații cu panourile 
fotovoltaice. Mă întreb de ce trebuie noi să așteptăm 3 ani ca să dovedim că o instalație este bună sau 
nu este bună? Are randamentul care trebuie sau nu are randamentul care care ne favorizează? Oare 
cei din Ministerul Dezvoltării și acest domn ministru lansează o astfel de treabă aiurea? Până la 30 
mai trebuie să se prezinte solicitările! Noi, de de ce n.... de ce trebuie să începem de la de la zero? 
Poftim!? Nu înțeleg ce se.....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pentru asta nu trebuia să fie făcut un studiu de 
însorire. Adică pentru că ..........  

Domnul Alexandru Bartoc: Doamnă, Doamnă, dați-mi voie puțin. Dar ministerul.....   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stați un pic! Ați spus că sunteți inginer?  

Domnul Alexandru Bartoc: Da!  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care e procedura, dl. inginer, care-s pașii?  

Domnul Alexandru Bartoc: Nu trebuie să mai facem niciun pas. Trebuie să luăm pașii să să ținem 
cont de pașii pe care i-au făcut cei de la Ministerul Dezvoltării și care dacă au ajuns să spună că anul 
ăsta vor fi 150.000 de de locații rezolvate măcar ca proiecte și ca tot, înseamnă că nu e, nu este normal 
să să începem noi de la zero. De ce să pierdem niște timp. 3 ani de zile. Pentru ce?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Asta întrebați executivul de ce au pierdut 3 ani de 
zile ca executiv? Primarul, primarul e executiv, El pune în implementare proiectele.  

Domnul Alexandru Bartoc: Doamnă dați-mi voie puțin  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Alexandru Bartoc: Păi până acuma Ministerul Dezvoltării a spus treaba asta, că pune în 
aplicare, n-a spus. Acum a spus și eu am venit să vă aduc. Dacă nu astă nu, ascultați ce se spune la 
radio. Am venit să vă spun luați de bun ce au făcut oamenii ăștia, că eu sunt. Consider că au au și 
niște consilieri acolo și atunci au rezolvat problema. Nu să începem de la zero. Pierdem timpul. Eu 
nu mai am timp, am foarte mulți ani să aștept.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa este. Cred că cu toții ne-am pierdut timpul în 
acești 3 ani dezastru și pauză administrativ. Nu-l mai văd pe dl. City Manager. Nu, vă rog o clipă, nu 
nu-l văd pe dl. City Manager cu toată documentația.....  

Domnul Alexandru Bartoc: Doamnă, o clipă...  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ....pentru că noi nu avem acces.  

Domnul Alexandru Bartoc: Dumnea voastră faceți ce faceți și o țineți pe a dvs. Dvs. să răspundeți 
dumnea la acest lucru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Alexandru Bartoc: Dacă Ministerul Dezvoltării a găsit o soluție și anul ăsta va va aplica la 
150.000 de locații, de ce nu putem și noi în Sectorul 1 și aplicăm experiența lor?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimate domn, noi am votat acest proiect, nu îl pun 
eu în executare. Noi aici a probăm hotărâri! N u vedeți de ce nu vine dl. City Manager cu toată 
documentația și să vă spună ce a făcut din octombrie 2022, când noi am votat.  

Domnul Alexandru Bartoc: Doamnă ați....   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cum vreți să vă explic mai bine?  

Domnul Alexandru Bartoc: Ați votat acest plan.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cum....?  

Domnul Alexandru Bartoc: Cu prototipul și nu știu ce..  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este aprobat? Este aprobat?  

Domnul Alexandru Bartoc: Va dura 3 ani doamnă....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, există plan, este totul aprobat. Asta încerc să 
vă spun, ce vreți mai mult de la noi? Vreți să mergem noi pe blocuri, să punem panourile? L e punem, 
dacă administrația asta nu e în stare, nu este în stare . Totul e ste aprobat. Vă dau toate hotărârile. 
Cum vreți să vă explic mai bine? Totul este aprobat și  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : .........îmi asum ce spun?  

Domnul Alexandru Bartoc: Dați-mi, voie puțin! Eu nu fac....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog un pic de liniște.  

Domnul Alexandru Bartoc: Eu nu vreau să fac mai mult răboi decât se face aici, dar pentru mine 
este o mare surpriză. Eu în acest stabiliment, că deja mă gândesc la Caragiale, pot să spun că am fost 
de mai multe ori și au fost alte alte vremuri în 2020, în 2010, în 2014  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa este.  

Domnul Alexandru Bartoc: Am făcut lucruri deosebite, dar ce se întâmplă aici este incredibil, 
incredibil  și încă o dată vă spun nu mai descoperiți roata, luați de bun ce au făcut cei de la Ministerul 
Dezvoltării. Vă mulțumesc   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Total de acord cu dvs. Noi doar solicităm să se facă 
mai repede. Vă rog Onesa Răzvan? Nu este adevărat. Le puteați face din octombrie anul trecut. Dacă 
doreați să le faceți, faceți ceva, faceți ceva. Mergem noi să punem panouri. Dacă voi nu sunteți în 
stare, mergem noi, uite, ne adunăm toți cetățenii de aici și mergem și punem panourile. E incredibil. 
Am votat totu, tot am votat ce-a fost aici pe masă, s-a votat. Domn Oianu, aveați cuvântul dl. Nicolae 
Gheorghe, dl. Andrei Cristian cred că Nicolaescu, dl. Dan Podaru.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Dl. Bârgău erați după mine am am ... .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok între timp, vă rog un pic......., dl. .....  

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Oameni buni, oameni buni adevărul simplu și clar este așa. De la 
început, de acum 3 ani dna. primar a pornit de la ideea că niciun proiect care nu vine de la USR, de 
la ea, nu va fi implementat. Asta face de 3 ani. Deci orice proiect, orice proiect care nu este al ei nu 
poate fi implementat. Da, da e în această în această ordine dna. primar chiar dacă proiectul nostru e 
bun, nu da da da exact ce le spuneam și colegilor dvs. logic și simplu, de bun simț. În momentul în 
care 2 ani n-ai făcut nimic și vii la noi și ne spui dați-mi toți banii, nu. Și nu vreau să vă spun pe ce-i 
cheltui, dar vreau să fac un proiect megaloman pe 100 de blocuri, pe 500 de blocuri. Nu. Și noi îi 
spunem nu putem să-ți dăm ăștia că-s banii cetățenilor. Bă, îți dăm pe două blocuri, aplică-le, fă-le 
bine și după care ieși la televizor cu două blocuri care au panouri solare și nu mai plătesc curentul. 
Puteam noi să o oprim dacă făcea asta în vreun fel, ca pe urmă să nu-i aprobăm pentru toate blocurile? 
Nu se putea.... . Se poate să nu fi înțeles, dar sunt chestii de bun simț, de bun simț. Nu puteam să o 
oprim dacă după ce făcea două blocuri și ne arăta că funcționează și vedeați și dvs. asta trebuia să 
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aprobăm pentru toate blocurile, orice. Din păcate, reaua-voință cu care a venit acest primar a făcut-
o, să se gândească campanie electorală, doamne ferește să implementeze un proiect care nu-i al ei. 
Doar asta, doar despre asta este vorba. Nu este vorba despre nimic și pentru campania ei electorală a 
sacrifica sectorul în totalitate, fără discuție. Din păcate, dna. primar ne ia de proști, ne ia de proști pe 
toți. Și pe dvs. și pe noi și pe toată lumea. Dna. primar ne ia de proști! Aveți dreptate. Iar noi aici în 
situație încercăm să vă explicăm ceva și de multe ori cădem de proști. Și este în regulă pentru că n-
am venit aici să fie vorba despre noi. Am venit aici să fie vorba despre cetățeni. Adevărul este că nu 
putem să facem nimic fără dna. primar. Iar dna. primar nu vrea să facem nimic cu noi. Datoria unui 
primar, știți și dvs. este să găsească o cale să poată să funcționeze cu consiliu, ca să poată să-și treacă 
proiectele. Dna. primar n-a încercat deloc, de 3 ani să găsească o cale de comunicare cu consiliu. Nici 
nu vine aici. Sigur că da. Suntem aici. Noi suntem la fiecare ședință aicea și ne rugăm de ea cum ne-
ați auzit și astăzi. Dna. Primar veniți în consiliu, vă rugăm frumos veniți și explicați-ne proiectele. 
Știți ce face dna. primar nimic. Cu 1zi înainte ne trimite ordinea de zi și ce votați? Nici nu vreau să 
vină. Lasă pe dl. Păiuși care n-are nicio atribuțiune, nu poate să vorbească numele ei. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: OK, vă rog opriți-vă vă rog, vă rog opriți-vă toată 
lumea.  

Necunoscut: ......ceilalți primari era acolo. Primarul ”Domnul  Iordache” sau cum îl chema era acolo  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, dacă durea sufletul să facă ceva pentru oameni. 
Bineînțeles că era aici o clipă. dl. City manager cu dvs. Vorbim doar pe documente încă o dată. Este 
cineva din aviație aici? Vă rog stimați cetățeni, este cineva din Aviației prezent în sală? Știți că în 
aviație a mai fost un proiect pilot implementat cu succes de actuala administrație cu acele cum se 
numesc pompe de încălzire. Ce a făcut? A dat căldură la oamenii ăia? N-a funcționat, doar s-au 
cheltuit bani aiurea și sute de milioane de lei s-au cheltuit pentru acel proiect pilot? Doi știți că noi 
nu beneficiem de programul rabla local pentru că domnii l-au adus cu 2 zile înainte de finalizare de 
înscriere la AFM. Și Sectorul 1 e singurul care nu beneficiază de rabla local. Aduceți documentele, 
City manager aduceți documentele să le văd, că eu nu vă cred pe cuvânt! Ne-ați mințit destul  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Vreți acum să irosesc hârtie de pomană ?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: DA vă rog frumos aduceți documentele  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Dar le aveți în format electronic  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ca să le arătăm tuturor celor din sală cum minții.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Sunt pe site și vrem să facem economie de hârtie  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Documentele vreau să le dați fiecărui cetățean din 
sală.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Ne-ați redus bugetul de funcționare și n-avem 
bani de hârtie pentru asta. Sunt online.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Incredibil! Aveți 12 milioane...  
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Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Din 19 necesare .....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Incredibili sunteți, nu vă e rușine?  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Doamnă, dar ați redus sub nivelul de funcționare.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu vă e rușine să spuneți asta în fața cetățenilor 
aici  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Cum să-mi fie rușine când ați .....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Că n-aveți bani?  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Ați coborât sub nivelul de funcționare al 
primăriei.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: In credibil sunteți!  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Doamne ferește!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Spuneți pe ce cheltuiți banii aici, pe funcționare? 
Spuneți, domnule City Manager.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Pe tot ce înseamnă, papetărie, pixuri, energie 
electrică, încălzire, tot ce înseamnă funcționarea acestei instituții.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Incredibil,  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Inclusiv pe această sală și pe ce facem în 
momentul ăsta. Deci mi- ați cerut documentele. mi-ați cerut documentele.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, da le vreau aici în față, să le citesc eu, nu ce-
mi spuneți dvs. Mulțumesc le vreau aici, în față, să le citesc eu. Mulțumesc mult. Invit următorul 
cetățean.  

Domnul Tudor Roșca-City Manager Sectorul 1: Deci nu vreți să acceptați........  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Onesa Răzvan. Lăsați-mă, că pe noi nu ne mințiți! 
Onesa Răzvan este? dl. Naghel Lucian . Doar cu documentele în față discutăm cu dumnealui! Dl. 
Ganea Ion, dl. Bojin Camil, dl. Silvestru Samoilă, dl. Martin Dumitru, Șerban...... sunteți al 12-a lea 
pe listă. Sunt în fața dvs. încă 12, aveți răbdare și pentru prima ........ Haideți, dl. Bărgău, nu ne dați 
și o palmă haideți, dați-ne și o palmă! Cine și-a bătut joc? Vă faceți de râs! Lăsați oamenii să 
vorbească întâi, aveți răbdare că dau la toată lumea. Cumva n-am strigat toată lista? Doamne, 
incredibili sunteți. Măi oameni buni, aveți răbdare, e în ordine. Dl. Martin Dumitru, dl. Șerban Iliescu, 
dna. Scupin Veronica, Dumitrescu Radu Cătălin, Pavlu Viorica. Vă rog doamnă, haideți la microfon. 
Stați liniștiți  să nu vi se facă rău. Nu. Vă rog acolo, la microfon, doamnă, vă rog din suflet. Vă rog, 
vă rog aveți cuvântul .  

Doamna Viorica Pavlu: În primul rând mă adresez dvs. dl. și dna. și dl. consilieri, pentru a vă spune 
că este lamentabil spectacolul pe care ni l-ați oferit. Aveți o responsabilitate pentru această 
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responsabilitate sunteți remunerați din bani publici, evident. Și este inadmisibil, ăsta este cuvântul 
inadmisibil. Și nu mă opresc la afirmația asta. Voi sesiza, acolo unde trebuie, comportamentul acesta 
incalificabil, acuze ca în piață, țipete, suprapuneri unii peste alții, o lipsă de respect chiar unii față de 
ceilalți și a tuturor față de noi. Nu este posibil așa ceva! Nu rezolvați nimic ca dovadă că de atâta 
timp, de atâta timp, reclamați faptul că dvs. în virtutea atribuțiilor cu care ați fost investiți prin lege, 
ați aprobat o serie de proiecte, iar dna. primar, în calitatea dumneaei de ordonator de credite, le-a 
stopat. Pun o întrebare instituția asta, dincolo de responsabilitatea dvs. de a aproba proiecte, își 
derulează activitatea conform unei legislații specifice. Există o structură, organizatori că, există oficiu 
juridic, există audit, există compartiment financiar-contabil, compartiment de investiții. Poate n-am 
folosit titulatura corectă, poate sunt direcții, că este o primărie mare. Este aici un ping-pong între dvs. 
funcție de opțiunile politice. Nu există, conform acestei ie rarhi și conform legislației, obligativitatea 
acestor structuri de a-și exprima în scris opiniile. Oficiul juridic este obligat, dacă constată 
nelegalități, să le semnaleze și să propună el anularea  unui contract. Ați vorbit tot timpul de anularea 
contractului pentru lifturi!? Care a fost temeiul legal care s-a prezentat, că trebuia prezentat acest 
temei ilegal?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De asta e, l-am solicitat domnului city manager  

Doamna Viorica Pavlu: Și nu v-a fost prezentat? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: nu  

Doamna Viorica Pavlu: O altă structură responsabilă în verificare a execuției oricărei instituții 
publice de și acestei primării este Curtea de Conturi. Curtea de Conturi, în acest interval de 3 ani, 
având în vedere bugetul foarte mare pe care l-ați avut la dispoziție, mă refer la Primărie, nu a verificat 
execuția bugetară, nu a opinat în niciun fel ? Auditorii Curții de Conturi n-au făcut niciun fel de 
constatări, n-au lăsat niciun fel de recomandări?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu știm, stimată doamnă, pentru că nu ni se 
transmite nimic.  

Doamna Viorica Pavlu: Nu pot să cred lucrul acesta ! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu știm .  

Doamna Viorica Pavlu: Nu pot să cred. Nu ați fost..... aveați dreptul legal să cereți aceste 
informații!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Exact  

Doamna Viorica Pavlu: Și nu v-au fost prezentate?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu!  

Doamna Viorica Pavlu: Vă citez acum....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Acum îmi înțelegeți disperarea când le spunem să 
vină cu documentele în față?  
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Doamna Viorica Pavlu: Îmi dați voie să vă citez. Ați spus că le-ați cerut și v-au fost refuzate. Ați 
formulat aceste solicitări în scris,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bineînțeles  

Doamna Viorica Pavlu: Și nu s-a răspuns la ele? Și nu ați sesizat mai departe Curtea de Conturi ?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ba da și așteptăm.  

Doamna Viorica Pavlu: Totul e un un stand-by, nu s-a finalizat nici din partea Curții de Conturi?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, nu știm așteptăm   

Doamna Viorica Pavlu: Și prefectura da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi am sesizat de fiecare dată toate aspectele 
ilegale, ca să le spunem așa. Așteptăm.  

Doamna Viorica Pavlu: Da, aș vrea să plec ca un reprezentant al cetățenilor din acest sector din 
această sală și cu o stare de bine, pentru că starea de rău este în mare proporție instalată și cred că 
exprim starea pe care o au toți colegii care au m-au însoțit. Ce ne puteți spune cu privire la viitor? 
Există posibilitatea legală să votați acești indicatori pentru proiectul numit schimbarea lifturilor?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, bineînțeles. Noi am votat tot timpul proiectele 
bune pentru cetățeni.  

Doamna Viorica Pavlu: Numai puțin, d acă eu  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: tot timpul am votat,  

Doamna Viorica Pavlu: Dacă eu greșesc dacă eu greșesc...  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sunteți la cuvânt.  

Doamna Viorica Pavlu: Dacă eu greșesc formulând această solicitare, accept să mă corectați, dar 
am am și o experiență profesională personală cu privire la derularea unor obiective de investiții în 
instituții publice. Este de domeniu cum se spun evidenței că între 2018 și 2023, prețurile pentru orice 
am vrea să realizăm au evoluat, din păcate pentru noi toți. Ca atare, legislația îți spune, te obligă? Da, 
în astfel de situații, să refaci indicatorii și să-i aprobi? Punctual , atâta vă întreb. Este posibil să se 
întâmple acest lucru? Atât întreb.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este dl. Dinu. Urmează la microfon dl. Andrei........  

Doamna Viorica Pavlu: Numai numai puțin lăsați-o pe dna. să fim civilizați da.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Numai un pic, dă-mi și mie voie 1s, ca 
să.. Motivul respectiv l a momentul anulării, verbal într-adevăr, din ședințele la care am participat la 
acel moment era fix acesta. Sumele sunt prea mari pentru modernizarea lifturilor, iar primarul nu le 
voia la acele sume. Acum, deodată, sumele sunt mult prea mici  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mult mai mari.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu are logică, credețimă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați înțeles, stimată doamnă.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ce trăim aici zi de zi nu există decât un 
singur motiv disperarea anului 2024. O singură și anume manipulare. Dacă voia într-adevăr să facă 
acest proiect, îl demara de la început. Putea să modifice licitația, nicio problemă, dar nu să o anuleze 
complet. Erau cu siguranță alte modalități de îndreptare. Dar repet, proiectele vechilor administrații 
la acel moment nu erau considerate bune. Și asta ați auzit-o cu toții, vechea administrație, care nu 
făcea nimic bine și a venit deodată noua administrație. Vedeți ca exemplu ce se intamplă.  

Doamna Viorica Pavlu: Doamnă, eu v-am ascultat cu mare atenție, deși colegii dvs. lipsiți de 
condescendența necesară unui astfel de loc și unei astfel de întâlniri, au încercat să vă acopere. Am 
reținut ce ați spus și revin cu întrebarea. E un status quo. Considerații personale putem face fiecare 
dintre noi? Nu, nu vreau să anulez nimic din ceea ce ați spus. Doar să repet această întrebare plecăm 
de la situația de fapt, acest proiect este de mare interes pentru noi cetățenii. În primul rând locuiesc 
într-un bloc care are o singură scară și care are bloc, are două lifturi, vechi de 42 de ani.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sunt foarte mulți înscriși,  

Doamna Viorica Pavlu: Blocul b din Grivița , dar toată lumea e interesată sau mare parte interesată 
de realizarea acestui proiect, dincolo de tot ce v-a nemulțumit până acum și va continua să vă 
nemulțumească. Dați-ne un răspuns. Este posibil, pentru că în punctul ăsta suntem cu discuția 
concretă, este posibil ca acești indicatori să fie votați ca să se poată duce mai departe proiectul, dar 
sau nu? Dincolo, repet, de ceea ce simțiți sau resimțiți din punct de vedere politic. Deci, ca ca cetățean, 
eu întreb acest lucru, avem vreo perspectivă?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Pot să vă răspund eu. Eu aici sunt liderul grupului de consilieri 
PNL. Răspunsul este dacă proiectul rămâne la starea care era în 2019 și se re fac indicatori tehnic-
economici, mă auziți, doamnă?  

Doamna Viorica Pavlu: Da? Da.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Deci vă repet dacă proiectul este cel din 2019 votat, în care se 
reabilitează lifturile, în care și cunoaștem care sunt costurile de întreținere, pentru că asta este foarte 
important. Cât va costa după ce sunt reabilitate, să fie menținute? Dacă costă de trei ori mai mult cum 
este la Schindler, ca de exemplu , și  v-am dată o marcă OTI sau al brand, o să fie probleme cu plata 
ulterioară, care va fi suportată de asociații. Noi avem astăzi documentație pentru partea de reparare 
și reabilitare, noi ne dorim acest lucru și prin primăria își permite. Dacă primăria dorește să vină cu 
niște lifturi, noi trebuie să ne arate și aceste calcule, cât va costa ulterior să întrețină și să mențină 
aceste lifturi în starea de bună funcționare. Nu avem documentația aceasta încă, deci noi suntem 
dispuși, vrem să votăm dacă s-au crescut costurile de reparații și reabilitare, ce înseamnă asta? Se vor 
schimba fața liftului, motoarele. Deci lifturile acelea vor fi într-o stare în mod normal exemplară de 
funcționare. Da, și eu personal și colegii mei ne dorim acest lucru. Este un proiect PNL în primul 
rând, a fost demarat în administrația Chiliman, deci de acolo a plecat ideea. Deci dacă astăzi ni se 
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pune în față acest tip de hotărâre consiliu, da, o votăm. Nu vom vota însă o hotărâre care poate să 
aducă pentru cetățeni niște costuri suplimentare ulterioare, pentru că primăria alege un o firmă privată 
să vină cu niște lifturi noi și nu are o un studiu pentru costurile ulterioare. Este simplu să spui da, dăm 
niște bani și aducem lifturi noi. Cât costă să le menținem în stare de funcționare? Cât costă piesele 
acelea care dacă se strică? Nu sunt produse în România, să știți, sunt produse în alte țări. Nu știm 
exact ce se va întâmpla pe în pe termen lung cu acele companii? Sunt niște întrebări la care nu avem 
răspunsuri. Dacă aș putea avea acele răspunsuri, aș putea vota inclusiv un proiect în care să se aducă 
lifturi noi. Până atunci, eu știu că este oportun să se voteze o re-facere a lifturilor existente într-o stare 
exemplar tehnică și fi și vizuală. Deci răspunsul este da. Votăm. Dacă rămâne proiectul din 2019 cu 
indicatori noi conform costurilor de astăzi. Mulțumesc.  

Doamna Viorica Pavlu: Pentru prima dată în intervalul ăsta de timp petrecut aici cu dvs. aflu ca 
element noutate pentru mine, cel puțin, că după această operațiune, fie că o numim schimbarea 
lifturilor, repararea lor sau în termen echivalent, intră în sarcina primăriei niște costuri de întreținere, 
n-am, știut.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Nu ale primăriei, ale asociației.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ale asociației  

Doamna Viorica Pavlu: Asociației  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Deci plătiți dvs. asta este problema. Și eu cred că .  

Doamna Viorica Pavlu: Și dvs. doreați și doriți în continuare să cunoașteți dimensiunea acestei 
sume, adică acestui efort.   

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Eu cred că trebuie informate asociațiile care ar trebui să semneze. 

Doamna Viorica Pavlu: Cu siguranță  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : ........că sunt de acord să plătească acele sume? Dacă sunt de 
acord, da, noi votăm. Adică trebuie să vedem și diferența de cost între reabilitare și lifturi noi. Nu 
cred că vi s-au prezentat costurile de mentenanță, stimabile, pentru că trebuie să luați.  

Doamna Viorica Pavlu: Deci știu că.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Deci eu vă pot spune..., întâmplarea face  să fi avut chiar în 
administrația de locatari în care locuiesc o discuție. Pentru unii, pentru două lifturi într-un bloc de opt 
etaje cu 20 de apartamente, suma lunară de întreținere este 1.200 lei, 2 Lifturi noi, o sumă enormă. 
Deci eu și eu personal mi s-a părut că este o sumă mare, cât cât este, dau un mal exact, ci și de aceea 
vă spun. Dacă azi mă puneți să votez, eu vă spun, da, votez pentru reabilitare, pentru refacere într-o 
stare exemplară. Pentru lifturi noi, vreau să văd și eu cât vor fi costurile și vreau să văd că cetățenii 
și asociațiile sunt de acord să plătească banii ăștia, pentru că ne vom trezi cu o prolemă socială.  

Doamna Viorica Pavlu: E obligatoriu să adică existe acceptul asociațiilor. Da.  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Blocurile nu, nu-și întrețin, casa scării nu întrețin fațadele, nu 
întrețin ușile de la intrare. Știm ce probleme sunt, când sunt mai mult de 10-20 de locatari în blocuri. 
Nu vrem să creăm o problemă socială, vrem, dimpotrivă, să rezolvăm problemele cetățenilor. Sau cel 
puțin asta este punctul nostru de vedere.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, de asta ne-am și bucurat că ați reușit să rămâneți 
până la final ca să clarificăm toate aceste aspecte.  

Doamna Viorica Pavlu: Mulțumesc și sper unesc a următoarea întâlnire să lăsați la ușă patima asta 
care vă domină și să încercați să vă folosiți instrumentele legale de-o manieră civilizată, pentru că 
altfel e lamentabil și cu siguranță fiecare dintre dvs. sunteți niște persoane deosebite care meritați 
respectul nostru, dar așa aduși laolaltă și sărind unul la celălalt, prezentați un spectacol foarte trist. 
Vă doresc succes și nouă de altfel și așteptăm informațiile și deciziile.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamne ajută! Mulțumim. Domnul Mohuțescu 
Paul.  

Necunoscut: Îmi dați voie să vorbesc?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mai e.....,  haideți să îi strig pe toți și cine a mai 
rămas în sală ca să se consemneze!  Ganea Puiu, Brumaro Elena, Ștefan Novac este dar o să parcă l-
am văzut. Dinescu Emilia, Badea Ștefan, Badea Andreea, Răducanu Roxana, Brumaru Elena , Badea 
Ion, Ciobanu Mirela, Ghiță Florin este, sunteți ? A ok da, după după dumnealor dvs. cum vă numiți? 
Haideți la microfon.  

Domnul Nicolescu Dan: Numele meu Dan Nicolescu. Sunt președintele Asociației de proprietari 
bloc 20 Titulescu 163.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  OK.  

Domnul Nicolescu Dan: Problema lifturilor este foarte serioasă, având în vedere cum e cazul nostru, 
în care avem 11 etaje pe o scară și nouă pe două scări, 155 de apartamente cu foarte mulți bătrâni. 
Închipuiți-vă ce se întâmplă dacă lifturile care stau să crape și vă asigur că e realitatea aceasta, nu vor 
mai merge. Nu există pericol să cadă cumva cu el, să fie accidente, dar se blochează. Pentru că troliile 
sunt vechi, au început să se rupă bucăți din ele, cablurile au început să patineze și atunci, în disperare 
de cauză că nu s-a putut face nimic cu reabilitare, cu ajutorul primăriei, am început să caut oferte și 
am căutat oferte de la patru firme. Toate sunt cam la același nivel în ziua de astăzi. Adică o reabilitare 
completă a unui lift cu schimbare cabină și tot toate mecanismele. Partea electronică duce la 20.000 
euro pe lift, reabilitare numai a troliului cu motor, cu cabluri și relele care trebuie schimbate înseamnă 
cam 6.000 euro de lift. Deci acestea sunt prețurile în ziua de azi, dacă nu le cunoaște în privința 
întreținerii, noi avem o firmă cu care ne descurcăm foarte bine și ne costă 300 lei pe lună de ascensor, 
întreținerea fiecărui ascensor și asta este și nu este un capăt de țară și ne descurcăm foarte bine. Deci 
nu cred că trebuie să ne împiedicăm de chestia asta cu costul întreținerii, nu să fie mult, Fiecare poate 
să-și găsească o firmă cum am găsit și noi și cu asta basta. Dar de ce să mă oblige?  

Discutii preluate de sistem interlocutori multipli. 



Pag 53 din 106 

PV nr.20 -09.05.2023 

Domnul Nicolescu Dan: Deci cifrele care vi le-am dat să știți că sunt foarte reale, pot să le dovedesc. 
Am cerut oferte pentru că am zis că poate ne descurcăm singuri, dar e peste puterile noastre.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sunt înscriși la microfon dl. Podaru, dl. Bârgău 
aveți cuvântul. O să vă dau la mai mulți în același timp, pentru că s-a înscris toată lumea.  

Domnul Nicolescu Dan: Deci asta am vrut să să vă spun. Partea proastă este că sunt mulți bătrâni în 
bloc. Închipuiți-vă că de-abia se mișcă să se ducă să-și cumpere ceva sau......C e se întâmplă dacă se 
blochează lifturile în momentul ăla, oamenii ăia pot să și moară în casă pentru că nu mai are cine, 
unii sunt singuri, nu mai are cine să se ducă să le facă o cumpărătură. Le-am mai făcut și o bucurie 
că le-am închis tubulatura la gunoi și i-am pus să ducă jos, să ducă gunoiu. Și nu vă spun ce am 
înghițit în urma acestei chestii. Dar e curățenie în bloc. Nu mai sunt gândaci și nu mai avem miros, 
nu mai avem nimic, dar toată lumea duce gunoiul jos, împărțit în două.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți, stimate domn, cu toată hârmălaia care a fost 
aici, sper că ați observat că nici nu știu. Deci nu e, e, nu e un discurs politic. Noi ne-am bucurat din 
suflet că dvs. ați fost astăzi aici să vedeți cum se desfășoară.  

Domnul Nicolescu Dan: Din păcate, nu e bine că există aceste contradicții  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Oameni buni sunt proiecte votate de atâta timp.  

Domnul Nicolescu Dan: Îmi pare foarte rău.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mie mi se pare că  

Domnul Nicolescu Dan: Un singur om e vinovat pentru toată hărmălaia asta.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cine?  

Domnul Nicolescu Dan: Tocmai persoana care lipsește!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care lipseste!  

Domnul Nicolescu Dan: E un conducător, domnule primarul, e un conducător. Păi cum își exercită 
atribuțiile, dacă nu e prezent?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți ce voiam să vă zic? Că asta este cea mai bună 
scuză ca să-ți acoperi incompetența. Au fost de vină ceilalți. Uite, consilierii sunt de vină că au blocat. 
Tot timpul asta auzim! Ce am blocat? Că am votat tot timpul! Ce am blocat le-am pus noi bețe în 
roate să nu se urce pe bloc, să facă lifturile să ce ce să le facem, mai mult de atât? Domnul ăsta îmi 
țipă în urechi aici, în fiecare ședință. Dar nu mă plâng, nu mă plâng. Îl las în pace! Că ei atâta fac, 
dezinformează. Sunteți incredibil, deci vi-l- am dat, uite dna. secretară vede o dată cu mine cine e 
înscris la cuvânt. Se văicăresc tot timpul, că de fapt ăia d inainte sunt de vină. Ei săraci, sunt 
nevinovați, n-au, n-au făcut nimic! Că noi blocăm, că, uitați cum face, așa face tot timpul, așa face 
tot timpul! Eu vă dau, vă dau punctual toate hotărârile, inclusiv amendamentele de anul trecut! 
Stimate domn. Noi le-am făcut aici să se reabiliteze lifturile și pentru blocurile mari, și pentru cele 
cu patru etaje. Au făcut ceva? Au făcut ceva? Acum îmi zice că nu se pot pune în aplicare 
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amendamentele! Vedeți!? Vă mulțumesc. Dl. Dan Podaru, dl. Bârgău, urmează dl. Daniel Ciungu. 
Vă rog, stimate domn, cum vă numiți? În primul rând, că nu știu dacă sunteți pe. ......  

Domnul I Aurelian:  Nu sunt pe listă. Am fost invitat de cineva care, din păcate, eu m-am prezentat, 
dânsul nu să. dna. nu s-a prezentat. Io, Aurelian a este numele meu. Sunt președintele unei asociații 
din sectorul pe care îl păstoriți. Nu, nu vreau să spun ce impresie a fost făcută, că nu are niciun rost. 
Asta e, astea-s discuțiile dvs. Problema este alta. Eu am preluat din cauză că am văzut ce s-a întâmplat 
în perioada reabilitării. Pur și simplu m-am impus ca președinte al asociației. Am experiența 
antreprenorială și pentru mine a fost foarte ușoară toată această preluare de management și sincer, 
am căutat un parteneriat la primărie. E adevărat că, din nefericire, sunt obișnuit cu un alt mediu 
antreprenorial și cu altă atmosferă. Nu știu de ce microfonie ?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sistemul, sistemul tot face figuri.  Deci vă rog 
frumos să nu mă acuzați că nu vă dau cuvântul. Dau cuvântul la toată lumea și am solicitat să se 
respecte ordinea. Nu le opresc eu!   

Domnul I Aurelian:  Îmi permiteți,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: vă rog, da, iertați-mă.  

Domnul I Aurelian:  Voi fi foarte scurt.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Iertați-mă, vă rog, continuați.  

Domnul I Aurelian:  O să fiu foarte scurt. O să vă dau o dovadă de...... o asociație de proprietari 
care a abandonat ideea că primăria va mai face ceva pentru noi și am început să le facem singuri. Ne-
am reabilitat liftul, ne-am reabilitat cum am putut, trăgând de compania asta minunată, Romprest, să 
ne termine ce a început reabilitarea termică. Ne chinuim îngrozitor să aflăm cum se poate obține de 
la ADP refacerea spațiului verde. Ni s-a explicat că nu există bani și n-am apucat și am săpat în jurul 
blocului și stau și vă întreb eu atâta și aici mă opresc. Ce ar putea să facă locuitorii Sectorului 1 pentru 
dvs. ca să începeți să lucrați? Sincer, deci este singura întrebare. Este singura întrebare pe care îmi 
permiți-o pun, fiindcă este clar că din dinspre dvs. spre noi nu vine nimic. Nu suntem interesa-mă 
ascultați? Doar 1s, promit. Deci promit că ies din această discuție. Singurul lucru pe care nu-l înțeleg 
este OK, nu, nu contează sistemul politic și toate treburile astea nu contează. Este un AMP. Este o 
administrație. Da, folosesc un termen. Este o administrație prin definiție. trebuie să administreze în 
acest moment sau cel puțin de când am preluat eu mandatul de președinte și mi-am făcut timp. Am 
pus oameni care să se ocupe de business ca să pot eu să mă ocup de bloc. Deci este absolut circ. 
Constat că nu am parteneriat și știți ce am reușit? Am reușit ca după experiența pe care o am de 
comunicare cu oamenii am reușit să îi conving pe cei din bloc care,  majoritatea sunt pensionari, să-
și programeze cheltuielile în așa fel încât să-și poată permite să refacă o cabină de lift, să refacă ce 
am putut să refacem blocul. La ora actuală are zeci de lucrări pe banii pe banii asociației care ar fi 
fost. Ar fi trebuit să fie făcute de Romprest, dar nu au fost făcute fiindcă au încercat în toate felurile 
să evite să să termine lucrarea. Nici în acest moment nu este totul terminat. Astăzi așteptăm pe cineva 
să vină cu termopane. Gândiți-vă că noi aveam treaba asta de 2 ani de zile, deci astăzi mai vin, mai 
vin geamuri termopan. Deci e foarte interesant.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Din partea primăriei cine se ocupă. Nu e niciun.....  
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Domnul I Aurelian:  Doamnă, nu intrăm în detalii și nu dau nume  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: responsabil de aici........, da. Nu se poate! Cum să 
vă ocupați dvs.?  

Domnul I Aurelian:  Cineva, cineva din partea primăriei bănuiesc că se ocupă!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, domnul city manager!  

Domnul I Aurelian:  Ce am vrut, ce am vrut să vă spun este că noi ne-am gospodării și ne 
gospodărim. Este foarte greu să le explic unor oameni de 80 de ani, care trăiesc dintr-o pensie mizeră, 
că trebuie să facă anumite eforturi și ca să pot să fac eforturile împreună cu ei și să îi conving, le-am 
programat în așa fel cheltuielile încât să putem să facem împreună. Eu am participat cu sume de bani 
suplimentare, n-a avut nicio importanță și nu spun asta ca să, ca să îmi atragă anumite merite, dar pur 
și simplu este complet anormal. Și pun și o întrebare ce ar trebui să facă locuitorii Sectorului 1? Eu 
sunt născut crescut, plecat, mă rog, din motive, dar sunt născut în acest sector când era sectorul opt. 
Între, întreb și eu, nu contează, n-are nicio importanță. Astea astea sunt detalii, haideți să nu le 
pierdem în detalii. Ce ar trebui să facem noi, cetățenii ca.... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Dar știți, ai ați pus, ați făcut o concluzie, o concluzionare 
foarte bună a situați aici sunt. Dacă vă uitați în dreapta vă ați făcut o concluzionare foarte bună a 
situației și tot ce ați spus într-adevăr trebuie spus primarului, executivului. Suntem într-o situație, ați 
spus foarte bine ” administrație”. Într-adevăr, într-un sector, într-o unitate administrativ-teritorială 
există două instituții ” primarul ” și ”consiliul local”. Cele două sunt pe aceeași ramură, sunt paralele 
și ele răspund cetățeanului. Prefectura verifică legalitatea între cele două. Noi suntem în situația în 
care avem zeci de proiecte, fiecare partid politic din opoziție, blocate de către primar. Prefectul i-a 
spus că nu-i normal. Din păcate, codul administrativ nu dă nicio sancțiune. E un cod din 2019 și 
așteptăm. Stăm așa pe proiecte. Noi îi votăm proiecte, iar dânsa nu e în stare să le implementeze. Pe 
acesta cu cele două..... , de exemplu,  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul Ciungu dumneavoastră nu 
apobați aceste proiecte, despre asta vorbim.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Avem hotărârile 156 și 157 pe 2022 aprobate. Era vorba de 
iarnă, apropo, nu de 3ani!  

Domnul I Aurelian:  Dl. consilier, haideți să nu începem ! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : ...și pe ADP. Voiam să ați spus bine iertați-mă pe curțile 
blocurilor da. Dna. primar a semnat anul trecut un acord-cadru pe spații verzi de 100 de milioane de 
euro pe 4 ani cu aceleași firme, nume și prenume pe care le numea mafioate cu 1 an în urmă, fuseseră 
pe vremea ad ministrației trecute.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: ......dl Ciungu  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: dânsa a plantat.......  
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Domnul I Aurelian:  Ascultați-mă puțin eu trăiesc într-un sistem care funcționează. Vin din când în 
când în tr-un sistem care încearcă......  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Și eu lucrez în mediu privat nu am nicio treabă cu statul.  

Domnul I Aurelian:  Deci rugămintea este următoarea dacă există dovezi și dvs. susțineți într-o 
ședință de consiliu că o persoană în speță primarul pe care îl acuzați de anumite n-am nicio, n-am, nu 
sunt de nicio parte. Da, de ce nu aduceți aceste documente către autoritățile competente.....  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Sunt deja sunt deja să.  

Domnul I Aurelian:  Se ocupe în continuare de acest lucru?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Sunt sunt deja. Eu vă spun ce ce am făcut? Noi avem zeci de 
procese pe contencios administrativ, i-am făcut și plângere penală pe abuzurile pe buget, sunt sunt în 
lucru, dar noi nu facem ca dânsa procuratură. Am dat justiției, într-adevăr, justiția sunt sigur că se va 
ocupa  

Domnul I Aurelian:  Eu vreau să vă întreb un singur lucru cum credeți că reacționează o doamnă de 
82 de ani, cu o pensie de 1.600 lei, căreia i se montează de către o companie, fac o paranteză, noi am 
vrut să ne reabilităm blocul singuri. Este cerere depusă cu număr de înregistrare, iar primăria ne-a 
răspuns în 2019, că nu puteți. Deci am zis, noi punem bani și facem noi reabilitarea cu firma pe care 
o dorim noi, nu cu ce aduceți voi și facem tot și am fost refuzați. Ați zis nu, trebuie să treceți pe la 
noi , există un proiect n u puteți să faceți de capul vostru. Vă trebuie omul și mă rog. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Probabil că fusese răți introduși în programul acela de 
investiți. Nu ș tiu să vă spun!? În acea perioadă eu nu eram nici consilier local și nu era o administrație 
PNL. În timpul administrației Chiliman s-au făcut undeva la peste 550 de blocuri ..  

Domnul I Aurelian:  Sincer, pot să fie în administrație și marțieni. Deci nu mă interesează ce 
administrație e,  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Uitați- vă, contează!  

Domnul I Aurelian:  Nu, nu contează, spun sincer că nu contează. Știți unde contează? În țările 
civilizate contează, aici nu contează. Este este cam aceeași este cam aceeași muzică pe la toată lumea. 
Vreau să vă zic altceva, lăsați-mă să termin. Dna. respectivă, de 82 de ani, cu 1000 și ceva de lei 
pensie, este pusă în situația să vină la administrația blocului și să spună dl. președinte îmi curge apă 
în balcon, n-am glaf-uri. Cei care trebuie să vină să facă reparația de ani de zile îmi tot promit. Am 
un geam spart, iar eu ca președinte de asociație, stau și mă uit și mă gândesc cum să facem să strângem 
toți ceilalți bani, să putem să îi punem, fiindcă este clar în momentul în care mă adresez celor care și-
au luat angajamentul și au au primit mandat din partea noastră să se ocupe.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Da, din păcate nu-i interesează.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Unde sunt, unde sunt?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Este un mesaj exact pentru doamna primar.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimate domn vi sa răspuns vreodată? Adică chiar 
nu e normal să vă ocupați dvs. de lucrurile astea, mai ales că ați intrat în programul de reabilitare. 
Sunt diriginți de șantier și plătiți din banii publici care trebuie să fac asta.  

Domnul I Aurelian: Dna. Popa îmi cer scuze, îi cunosc pe toți. Deci cunosc toți diriginții de șantier, 
toate echipele care durau 3-4 zile și  erau înlocuite cu altele. Dirigintele de șantier, dl. Caroli Magheri 
din partea Euro Plus, recte Romprest, vine în această după-amiază să constate ceea ce știe de 2 ani de 
zile. Dar vine, de ce vine!? Fiindcă s-au făcut presiuni, înțelegeți? Că știți, fără presiuni nu prea 
reușești să faci absolut nimic și atunci eu vă pun încă o dată întrebarea. Ce face acea doamnă de 82 
de ani?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: E o întrebare extraordinar de bună pentru acest primar care nu 
vine aici. Încă o data, noi suntem legislativul. Primarul are deja votat de către Legislativ toate 
pârghiile. Executivul lipsește cu desăvârșire și revin la curțile de bloc. Iertați-mă că ați ați spus de 
curțile de blocuri că nu, nu vă sunt făcute de ADP? Da, ce a făcut ADP anul trecut cu acel contract 
cadru? A plantat câteva mii de copaci în iunie la 35° sau uscat toți au murit toți.  

Domnul I Aurelian: Îmi permiteți să înregistrez acestă convorbire? Ca să pot să o redau doamnei de 
82 de ani?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: .......sute de euro copacul dar pentru curțile, iar pentru curțile 
blocurilor. ADP-ul doamnei primar nu face nimic. Pentru parcurile interne ale sectorului nu face 
nimic. Eu știu că sunteți frustrat și sunteți nervos pe ce se întâmplă în momentul de față.  

Domnul I Aurelian: Nu sunt frustrat și nu sunt nervos. Eu …  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Eu sunt dezamăgit de acest primar.  

Domnul I Aurelian: Și am zâmbit de când a început ședința. Nu sunt frustrat și nu sunt nervos.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Unde este primarul ? Că nu vorbiți cu noi, vorbiți cu primarul,  

Domnul I Aurelian: Eu nu m-am adresat, ascultați-mă cu atenție, Eu eu în calitate, eu în calitate, 
lăsați-mă doar 1s. Eu în calitate de președinte de asociație nu m-am adresa Consiliului Local și nu m-
am adresat primarului, fiindcă nu este treaba Consiliului Local sau al primarului ca  anumite....  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Este a primarului!  

Domnul I Aurelian: M-a lăsati să termin!? .... ca anumite departamente din subordine să funcționeze. 
Ascultați-mă puțin departamentul de reabilitare, deci am trăit aceste, acest lucru pe viu, a dispărut. 
Deci din 7,8,10 angajați, câți are cu care aveam dialog.....  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Haideți să vă dau alt exemplu.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimate domn, vă rog frumos deci asta s-a înțeles. 
Noi suntem legislativul, aprobăm hotărâri, Primarul…. decizii, aparatul de specialitate,  această 
structură prin care să face implementare a tuturor proiectelor e în subordinea primarului. Organigrama 
o face primarul.  
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Domnul I Aurelian: Răspunsul cu care plec de la dvs. este că din motive nu contează care.....   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ar trebui să răspundă dna. Armand la această 
întrebare. Cu oamenii din subordine. Unde-i City managerul că a plecat? Unde e? Să răspundă la 
această întrebare. Vă rog răspundeți-i domnului ce s-a întâmplat!? De ce nu e, de ce nu vine să- li se 
verifice pe teren?  

Domnul I Aurelian: Dna. Popa, dna. Popa  îmi permit doar o singură intervenție scurtă de tot. Nu 
cred că dl. City Manager este cel care ar trebui să dea răspunsul!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dar cine?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Nu, nu! Are dreptate. Primarul trebuie!  

Domnul I Aurelian: Repet există niște instituții în subordinea instituției principale, numită primărie, 
care în mod normal dvs. ar trebui să asigurați fondurile ca să funcționeze. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Nu noi ! Primarul !   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa este, că noi noi aprobăm bugetul. Așa este, așa 
este, ați înțeles perfect. Dar și dânșii trebuie să răspundă.  

Domnul I Aurelian: Eu vă mulțumesc foarte mult.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc  

Domnul I Aurelian: Dl. Roșca nu știu ce ar putea să răspundă la toate întrebările?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Alte minciuni. Mulțumesc mulțumim frumos mai 
avem în sală? Da vă rog din din spate cred că v-am și strigat. Ghiță Florin.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Mi-ați dați și mie cuvântul acum. Vroiam doar să vă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Are și dl. Păiuși de deschis? dl. Da, urmați, urmați! 
Să închidă microfoanele.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Pot vorbi și eu 1min vă rog.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Bârgău, credeți-mă că am dat în ordinea scrierii. 
dna. e martor, e în ordinea înscrierii. Așa este. De două ori s-a resetat sistemul, nu l-am oprit eu.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dl. Bărgău și dvs.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Credeți-mă că nu v-am….. ați avut odată 
microfonul deschis și s-a resetat.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Și dvs. și dl. Păiuși, și Dan Podaru, ați avut microfonul deschis 
pot să vă răspund.  
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Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: V-am dat.în ordine. Vă enervați degeaba În ordine. 
Haideți să rugăm, uitați urmează dl. Nicolaescu, urmează dl. Bârgău. Nu, astea sunt așa fițe pe care 
le puteți face în altă parte, nu aici.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Haideți să păstrăm vă rog coerența discuției, ca să ne înțelegem. 
Vă rog, se poate să vă răspund.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Nu cred că mă aude. Dani, aș vrea săi răspund domnului. 
Împărtășesc cu dvs. frustrarea că nu se întâmplă acțiuni. O vedem și noi. Ce vă pot spune că noi....  

Domnul I Aurelian: Nu este frustrare! Încercați să înțelegeți că nu e niciun fel de e frustrare! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Pentru mine e o frustrare  pentru că nu văd. Adică m-am implicat 
în politică tocmai pentru a încerca să schimb lucruri și am nimerit într-o administrație locală în care 
pare că e totul stagnant, e înghețat.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: N-am reușit.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Noi în încercăm prin hotărârile consiliului local să creăm cadru 
pentru ca administrația să implementeze. Motivele pentru care nu se implementează nu le știm. Am 
făcut nenumărate adrese dacă mă întrebați. Spuneați că ați fost nevoit să faceți amenajarea spațiului 
verde din fața blocului. Eu sunt și președintele comisiei buget. Anul trecut, ADP a cheltuit pe 
amenajare spații verzi 120 de milioane de lei 120. Este uimitor! Nu am văzut niciun fel de schimbare 
a spațiului verde în Sectorul 1. Anul acesta au cerut 200 de milioane, le-am acordat 60 din care au 
cheltuit până la la zi 40 de milioane până la zi. Dacă vine să credeți, nu am văzut din nou nicio 
schimbare, nu am văzut nimic verde în plus.  

Domnul I Aurelian: Domnule consilier, în timp ce nouă ni se răspundea că ADP-ul nu are bani, de 
Crăciun, i s-a făcut un cadou parcul Regina Maria, a fost desființat pentru vreo 2 săptămâni și 
reînființat. Am aici toate dovezile, deci sunt planșe foto, fiindcă oamenii de la mine din bloc au zis 
așa domne, noi ne apucăm să săpăm, dar uitați-vă în fața blocului e parcul din față, uitați-vă ce fac 
oamenii ăia, cu ce bani? Dacă, uitați, sunt cu dat e puse sunt planșe foto. Deci nu e vorba de frustrare. 
Eu eu întreb sincer și nu vreau să vă supărați pe mine. Eu întreb cu ce vă ocupați? Sincer!?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Noi noi noi ne ocupăm, ne ocupăm, ne ocupăm cu vot în consiliu 
și cu  făcut adresa la care nu ni se răspunde, din păcate!  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Stai așa, stai așa, stai că am o treabă. Mergeți ca să pot să dialoghez 
cu dvs. că încerc și nu reușesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, are cuvântul dl. Ghiță Florin. Bun, vă 
rog, stimați consilieri, mai închideți din microfoane ca să vă pot da la toți cuvântul.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Da, da, voi vorbii eu, de la microfonul lui Dinu, cu antevorbitorul, 
pentru că dânsul trebuie să înțeleagă exact situația de fapt. Acest consiliu, conform unei note 
transmise de instituția Prefecturii anul trecut și răspund în același timp și doamnei cu Curtea de 
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Conturi, două lucruri vă spun. Încerc să iau cuvântul de un sfert de oră nu se poate. Există peste 160 
de hotărâri de Consiliu Local votate. E răspunsul când doriți. Vă las numărul meu de telefon, fac rost 
de această hârtie, de acest document și vi-l prezint. Pe care Prefectura constată că primarul nu le-a 
pus în aplicare. Deci noi le-am votat și ele sunt ținute în sertar. Nu ne puteți întreba. Înțelegeți ce vă 
spun? Nu ne puteți întreba de ce nu facem noi treaba noastră? La un moment dat acest flux operațional 
se oprește, nu putem noi implementa, noi votăm, ele pleacă în biroul de alături, unde se opresc. Ăsta 
este punctul numărul unu. Probabil pot să-l probez cu documente oricare dintre consilieri din partea 
Prefecturii, cel de-al II-lea există două verificări realizate de Curtea de Conturi, prima pentru anul 
2020, prezentată în anul 2021. Aici îi răspund doamnei în care Curtea de Conturi identifică infracțiuni 
și nereguli la nivelul fluxurilor economice de peste 87 de milioane de lei, deci facturi neplătite, sume 
care nu sunt bugetate corect și alte lucruri. Deci, pentru lucrurile astea noi nu putem. Noi nu suntem 
procuratură. Curtea de Conturi stabilește aceste lucruri și trebuie obligatoriu alte instituții ale statului 
să vină să facă ce trebuie. Există o metodologie de lucru și bănuiesc că în cazul în care nu respecți 
aceste lucruri există și sancțiuni. O fi abuz în serviciu sau orice altceva. Nu noi putem să facem acest 
lucru. Bun. Spuneți, vă rog.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi doar sesizăm.  

Domnul I Aurelian: Vă pun doar o singură. Întrebare cum ați reacționat dvs. la revin la la acea 
doamnă care vine plângând și zice dl. președinte dacă îmi puneți asta pe lista de cheltuieli, pe eu 
trebuie să îmi vând apartamentul, că eu nu mai pot să stau aici.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Dar nu, nu că aveți drept. Deci ceea ce trăiți dvs. Eu sunt un om cu 
șapte cărți scrise, predau la Universitatea din București. Meseria mea nu este ……, dvs. ați spus că 
ne luăm banii, ne motivat sau fără muncă. Am venit în ședințe inclusiv de patru ori într-o săptămână. 
Noi având unii dintre noi având servicii în altă parte, ar trebui să stăm într-un picior, să ne dăm peste 
cap. Colegul meu Adrian Oianu are business-ul ca designer într-o altă zonă, să plimbă cu mașina și 
vine de acolo spre București de câte ori este chemat, încercăm să nu absentăm. Problema nu este cu 
noi, nu în niciun caz. Documentul emis de prefectură anul trecut, demonstrează fără putință de tăgadă 
faptul că este rea-voință și lucrul ăsta este abuz în serviciu. Nu poți să ai anul trecut dacă aveai 155. 
Anul ăsta avem peste 200 de hotărâri de consiliu neaplicate. Toate acele hotărâri de consiliu local, 
modernizare a unui parc, a unei școli, orice altceva, inclusiv asta cu lifturile. Dacă pe mine mă 
întrebați și-mi aduceți o biblie, sub jurământ, eu nu știam că acel contract a fost anulat. Nu știa nimeni 
din această sală! Poate doar unii dintre noi, întâmplător, tangențial.Este inadmisibil ce se întâmplă. 
Cum dvs. sunteți nemulțumit și oripilat sunt și eu.  

Domnul I Aurelian: Eu nu sunt oripilat, nu fac nu fac decât să vă transmit niște probleme pe care 
oamenii reali, le au.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Și aveți nu dreptate, 100% dreptate. Vă spunem care este realitatea 
discuția nu trebuie ......  

Domnul I Aurelian: Noi am găsit, deci noi am găsit modalitatea și ne gospodărim singuri . Deci 
încercăm!  
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Domnul Dan-Niculae Podaru : Așa ceva e inadmisibil. Haideți să vă ați spus…. o problemă 
referitoare la amenajarea curții blocului. Da, grădinii din fața blocului. Anul trecut și acum 2 ani ne-
a fost propusă o variantă incredibilă, prin care ADP-ul să nu mai aloce bani și acele spații verzi să fie 
oferite spre gospodărire direct blocurilor. Așa ceva nu se poate! Urbanismul, un oraș ca ăsta, capitala 
Bucureștiului o metropolă, trebuie așa cum v-ați început discursul, administrat într-un mod 
profesionist unitar.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mai simplu decât atât plătiți taxe și impozite.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Adică cum să dăm o vă dați seama ce ar însemna? Unii cresc găini, 
alții roșii, alții plantează păpădie în curtea blocului!? O bătaie de joc. În anul 2021 am aflat că în 2020 
a existat un excedent bugetar de 431 de milioane de lei și că anul trec...... anul ăsta, pentru anul trecut 
există un excedent bugetar de 756 de milioane de lei. Adică primarul nu face nimic. dl.  

Domnul I Aurelian: Domnul consilier noi în timpul ăsta terminăm de reabilitat spațiul verde. Vă 
mulțumesc foarte mult o zi bună.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și eu vă mulțumim vă rog dl. Ghiță.  

Domnul Emilio Verzotie: Nu.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Cristian Nicolaescu.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Vă rog da îl las întâi pe dl. președinte de asociație și după 
aia îi răspund.  

Domnul Emilio Verzotie: Da mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aveți cuvântul dl. Bârgău dumneavoastră.  

Domnul Emilio Verzotie: Mulțumesc bună ziua, stimate doamne, stimați domni să schimbăm puțin 
nota. Numele meu este Verzotie Emilio. Sunt azi în fața dvs. atât în numele meu propriu, cât și numele 
unui număr considerabil de cetățeni, mai exact un număr de circa 82 de cetățeni, locuitori ai străzii 
Dumitru Zosima. Pentru a vă conecta puțin la problema pe care vreau să v-o expun, vreau să vă spun 
doar că este co-azi similară cu problema din strada Cretei, pe care cred că toată lumea, deci o știe. 
Scopul acestei luări de cuvânt reprezintă hotărâre a Consiliului Local numărul 20 din 16/02/2023 se 
referă la proiectul privind modernizarea și repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al 
municipiului București, Strada Dumitru Zosima. Deși noi cetățenii, nu am fost până în acest moment 
nici consultați, nici informați de către autorități, vorbesc cu privire la această lucrare ce ne 
impactează, am reușit acum ceva timp să ne informăm  pe surse și să intrăm în posesia documentație 
referitoare la această lucrare. Parcurgând în primul rând referatul de aprobare, am fost convinși că cel 
care l-a întocmit nu a trecut niciodată pe strada a sus-menționată. El a dat copy-paste dintr-o altă 
documentație a altei străzi, aflată undeva, posibil într-un stat uitat de lume, altfel nu ar fi putut scrie 
inepțiile de acolo. La momentul în care am avut documentația și am avut o discuție cu dl. City 
Manager nu parcursesem toată documentația și nu eram la curent cu cu alte informații. Acum sunt 
mai la curent și am să vi le pot exprima. Deci, citez așa ce scrie acolo, una dintre problemele majore 
ale acestei străzi, alături de starea de degradare a suprafeței de rulare existentă, cât și a lipsei 
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indicatoarelor rutiere. S-a constatat faptul că accesul autobuzelor, al mașinilor de pompieri și al 
ambulanțelor se face cu greutate. Discutăm de o stradă rezidențială de 6m, niciodată și eu locuiesc 
acolo de 50 și ceva de ani, nu a circulat un autobuz niciodată. Profilul acesteia însă permite, fără nicio 
modificare de profil, circulație atât a ambulanțelor, cât și autospecialelor de pompieri și a mașinilor 
Romprest care merg o dată de două ori pe săptămână. Lățimea sa e de 6m. Prin noua configurare 
propusă prin proiect, lățime a acesteia va fi micșorată la 3,5. Poate cineva din sală să spună cum se 
va circula mai ușor și mai repede și mai fluent pe o ca parte carosabilă îngustată? Lipsa indicatoarelor 
nu impune lucrări de reabilitare a structurii străzii, ci doar montarea acestora acolo unde sunt 
necesare. Justificarea este puerilă!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Na, uitați că, cred că așa a fost să fie, Dl. Bârgău 
puteți răspunde acum, uite, vedeți, e providența. Răspundeți acum că sunteți din domeniu și dl. 
Nicolaescu la fel consilier USR.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : N-are legătură cu dl. Bârgău. E o stradă...  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău :  Ce legătură am eu doamna președinte, cu strada de sector?   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi sunteți specialist, sunteți specialist! Sunteți la 
administrația străzilor! Da-ții un răspuns !?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : În administrația străzilor la Capitală!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : E vorba de o stradă din administrarea sectorului 1  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-am pus o întrebare pentru că sunteți specialist în 
domeniu. Nu!? Răspundeți-i, zic, așa a fost providența ca acum să aveți cuvântul, uitați.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Stați, stați puțin, că nu ....... Cine, cine a cine a făcut? Ce 
administrație,.... cumva administrația Tudorache înainte acolo?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce-a făcut?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Cum ce-a făcut?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce a făcut?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Adică că n-a făcut nimic, asta vrea să zică!  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Noi am semnat contractul de reabilitare. Am solicitat 
aici prioritizarea străzilor, stimate domn!  A mai fost un........  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Ok și cine a făcut licitația cu acei indicatori?  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Răspundeți-i domnului! Răspundeți în fața 
cetățenilor! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Vă întreb, vă întreb, cine a semnat acei indicatori?  
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Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Administrația Tudorache împreună cu PMP partidul dvs. care a 
votat și proiectul.   

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Aveți stimate cetățean, răspunsul, da!? Cine a făcut acea 
licitație 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cine a făcut?  

Domnul Emilio Verzotie: Nu mă mulțumește răspunsul dumneavoastră vă spun sincer! 

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Domnul a pus o întrebare logică. Dacă se micșorează 
strada cum mai intră…? La asta vă rugasem să răspundeți. Că sunteți specialist? Răspundeți! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Cine a facut stimată doamna acestă licitație? 

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Păi răspundeți prin altă întrebare!? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Păi să vă întreb!? Păi dvs. ați lucrat, erați viceprimar la 
momentul respectiv?  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Da, domnule și am și semnat contracațele.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Vă întreb cum ați aprobat?  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Am și semnat contractele pe care dumnealor n-au 
fost, n-au reușit să le pună în executare! Le-au și modificat între timp.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Ce sa modificat?  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Adică discutăm de această problemă de atâta timp 
și dvs. habar n-aveți ? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Ce să am habar stimată doamnă?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Habar n-aveți ce s-a discutat până acum? Ați uitat 
de strada Cretei, ați uitat ce s-a votat aici?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Nu, nu am uitat. Eu vă întreb cine a pornit acea licitație? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu vă e rușine, îmi puneți mie întrebări!?Eu nu 
sunt în executiv. Uitați cine e?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Cine a pornit proiectul, stimată doamnă? Cine a avut 
indicatorii? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Unde-i primarul să răspundă? Sau aprobat aici, 
domnule Bârgău, ați uitat?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Nu stimată doamnă. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Când s-au aprobat? Uite, poate ne spune domnul 
când s-a aprobat acest proiect, că dumnealui nu știe când a aprobat indicatorii!? 

Domnul Emilio Verzotie: Tocmai am spus în 16 februarie2023! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Uitați consilierul Bârgău de la PMP nu știe.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Eu întreb….., stimată doamnă nu mai duceți cetățenii în eroare, 
vă rog frumos!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi dvs. ați început să întrebați, cine? Păi dvs. ați 
aprobat dl. Bărgău,  alături de noi toți! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Doamnă știu foarte bine când am votat indicatori în această  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aveți în vedere că eu nu sunt executivul. Nu-mi 
puneți mie întrebări. Eu sunt aici pe deliberativ. Habar n-aveți după 3 ani de mandat. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Stimată doamnă, aveți grijă ce răspundeți! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Unde-i primarul să răspundă ? Unde-i primarul să 
răspundă?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Stimată doamnă…. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu vă adresați mie. Uitați cetățenii în sală. În fața 
lor răspundeți, nu în fața mea.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Ce să răspund? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi ați vrut cuvântul uita-ți răspundeți! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Stimată doamnă cer cuvântul de 2 ore și acum nu îmi dați 
cuvântul! Să reiau îmi dați cuvântul?, Dar lăsați-l pe dl. termine și pe urmă spun ce am de spus. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da spuneți odată! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Ce să spun doamnă acum pe subiectul acesta, pur și simplu vă 
bateți joc de cetățeni. Nu faceți altceva decât că faceți politică aici ore în șir. Politică atât faceți, Dar 
treaba noastră este alta, a Consiliului Local, stimată doamnă, nu să facem politică? Da și trebuie să 
respectați, să dați cuvântul tuturor consilierilor, nu doar celor de la PSD și PNL. Trebuie să avem 
puțin respect unul față de celălalt. Da și haideți să vorbim dacă vorbim de cele două proiecte 
termoficare la soare, vorbim de lifturi. Haideți să vorbim, sunt pe ordinea de zi. Haideți să le discutăm. 
Haideți să le votăm, dacă tot vă pasă de cetățeni.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți să vorbim de străzi că tot este cetățeanul 
aici! Bineînțeles că îmi pasă! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Dar nu vă pasă de cetățeni, faceți doar politică, Atât, atât faceți! 
Nu vă pasă nici unuia de cetățeni!  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să știți că nu e nevoie să țipați la mine 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Îmi pare rău că nu sunt cetățenii în sală.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să știți dacă mai țipați, că o să vă chem la ordin și 
să vă sancționez.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Poftim ? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce-ați auzit !? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: De când aveți dvs. acest drept? Cum adică? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: E în regulamentul local, habar n-aveți.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Stimată doamnă, nu v-am jignit cu nimic! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dacă mai țipați la mine, vă chem la ordin! 
Răspundeți-i omului din sală!  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Nu mai vorbiți peste mine. Mi-ați dat cuvântul lăsați-mă să 
vorbesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi și voiați dialog cu mine, puteam să-l avem 
oricând. Nu în timp ce vorbesc cetățenii.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Nu nu stimată doamnă nu mi-ați dat cuvântul.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Doamne ferește! V-am dat cuvântul în ordine.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău:  După 2 ore, Dați-mi cuvântul când solicit pe subiecte, nu când 
doriți dvs.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am dat cuvântul în ordine. E totul înregistrat, 
domnule Bârgău, habar nu aveți după 3 ani de mandat.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Nu este adevărat, stimată doamnă, alți au vorbit de câte 2-3 ori. 
Vă rog să respectați toți consilierii? Și nu să nu vă mai bateți joc de cetățeni. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să știți că eu v-am respectat. Răspundeți 
cetățeanului, cu mine puteți vorbi oricând, la orice oră, cu cetățenii vorbiți acum. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Ce, eu sunt în executiv? Cumva acum mă întrebați dvs. pe mine 
sau cum? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vedeți cum interpretați? Îmi îmi cer scuze, stimate 
față de dvs., eu l-am întrebat, ca specialist, că dumnealui e director la Administrația Străzilor. O 
părere avizată! Ați văzut cum a interpretat? Ce vreți să spuneți, dl. Bârgău? Spuneți acum să vă audă 
toată lumea.  

Domnul Emilio Verzotie: Voi mai avea eu întrebări pentru administrația stăzilor.  
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Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Lăsați-l pe domn să vorbească și vă răspund. 

Domnul Emilio Verzotie: Eu am venit la microfon să port o discuție decentă. Se pare că dl. Tatoiu 
a fost mai eficient când și-a susținut punctul de vedere la strada Cretei. Ok, o să continuăm. Mi s-a 
invocat traficul mai greu, de 3,5t adică posibilitatea de a intra mașini grele. Nu știu de ce pe o stradă 
rezidențială trebuie să intre des mașini grele. Dar să spunem, vreau să știe toată lumea că ranforțarea 
sistemului rutier nu rezolvă problema traficului greu în zonă. Și am să vă spun de ce? Un număr 
semnificativ de case vechi, da, sunt la stradă, iar un trafic mai greu afectează structura acestuia, 
acestora. Cu siguranță primăria nu-și va asuma aceste pagube produse cetățenilor prin aceste decizii 
nepotrivite. Asta ca să ne exprimăm elegant.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, vă rog, vă ascultăm, 

Domnul Emilio Verzotie: Lăsați-mă  și pe mine să îmi duc ideea la capăt. Pentru cine dorește să se 
amuze, citind despre progresul pe care această lucrare îl va aduce în viețile noastre, ale cetățenilor 
locuitori. Îl invităm să parcurgă cu atenție atât referatul de aprobare, cât și raportul de specialitate, 
unde informațiile sunt luate cu copy-paste de colo-colo și vă spun eu câteva asigurare a seri accesului 
la servicii locale constante, de calitate și adaptate cerințelor actuale de calitate a vieții și de protecția 
mediului. Dar cine a scris aici crede că noi trăim pe o stradă în vârful muntelui? Este o stradă asfaltată, 
reabilitată? Da, de acum câțiva ani. ”Creșterea gradului de siguranță al cetățeanului și accesul accesul 
la servicii de……..” vorbe goale, n-au nicio substanță și nicio relevanță. Bun, acum, un alt o altă 
inadvertență pe care am constatat-o spune așa. În ambele apare informația despre lățimea părții 
carosabile între 3,5 și 6 m și a trotuarelor între 1,6 și 4,3m.  Este extrem de evident că acea stradă nu 
a fost parcurse nici măcar de la birou, pe Google Maps. Nicăieri nu există restrângere de la 6m la 3,5 
și nici trotuarul de 4,30m. Poate doar primii metri de la intrarea dinspre Bd. Ion Mihalache, dar acolo 
e blocul puțin retras. În niciun caz nu putem discuta de trotuar în zona aia și sunt nu știu, 10m maxim. 
În rest, profilul transversal al străzii se menține pe toată lungimea de 671m, cu mici excepții la 
trotuare. Inepții! În altă ordine de idee a fost făcut doar un studiu GEO, fără a fi expertizată strada 
nici din punct de vedere al capacității portante, nici studiu de trafic de tip origine-destinație, din care 
să rezulte care este tipul de trafic preponderent, respectiv de tranzit sau rezidențial. Ca să înțelegem 
mai bine, suportăm un șantier consistent pentru a crea condiții bune de circulație, cui? Celor ce 
tranzitează zona spre alte sectoare? Studiul GEO făcut, a fost pe banda unu, dar ceea ce nu cred că se 
știe este faptul că banda doi a fost reabilitată după înlocuirea conductei de gaz, adică acum 5 ani. 
Jumătate  din stradă a fost refăcută, structura și acum vrem s-o facem din nou. În consecință, studiul 
este incomplet și relevant. Degradările suprafeței rutiere sunt reduse și se manifestă în special în 
dreptul lucrărilor de intervenții ale societății Apa Nova în carosabil și nicidecum, așa cum sugerează, 
pe toată lungimea străzii. Excepție face zona situată între bulevardul Ion Mihalache și strada 
Paraschiva Gherghel, pe distanță de câțiva zeci de metri, unde sistemul rutier este alcătuit din pavele 
așezate pe nisip. Asta a fost lucrarea domnului Gherasim, minunea de acolo. Acolo, punctual doar 
pot fi executate lucrări de remediere. Deci nu este necesar o investiție de asemenea valoare pe strada 
aia, cu banii ăia, mai bine punem panouri solare, facem, facem altceva, facem ceva pentru cetățenii 
de acolo, nimic în rest. De altfel, toată strada poate fi reabilitate cu costuri minime, local, fără a-i 
modifica profilul transversal, fără a afecta vegetația din zonă și așa distrusă de modernizări și fără a 
afecta calitatea vieții locuitorilor din zonă. Pe parcursul acestei inutile investiții, vă repet că nu sunt 
aici în nume propriu, ci în numele unei majorități a locuitorilor și pot obține un procent mult mai 
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mare de oameni care sunt sunt de acord cu așa, cu așa ceva, cu ceea ce eu susțin, este de bun simț, ca 
un bun gospodar. Și asta este bomboana pe colivă. Un bun gospodar întâi face lucrările ascunse, în 
cazul de față cele subterane, respectiv apă-canal, după care asfaltează și în final își curăță locul. Din 
informațiile noastre, pe care nu le aveam  la data discuție cu dl. city manager și documentele deținute 
de noi, societatea Apa Nova a informat Primăria Sectorului 1 despre faptul că are în planul de 
investiții pentru anul 2024 schimbarea rețelelor de apă canal pentru strada Dumitru Zosima. Asta 
înseamnă că fie la anul vom distruge tot ce se dorește a fi făcut anul acesta și se refac, reface din nou 
lucrarea, fie nu va primi aprobare și nu se vor schimba țevile care au 80 de ani, adică avem șansa să 
avem două șantiere la un interval de 1 an pe același sector, bani cheltuiți de două ori, bani proveniți 
din contribuția noastră, a locuitorilor Sectorului 1.  O altă decizie nefericită pe care doriți să o luați 
este reprezentată de modul de organizare a parcărilor de pe stradă. M-am uitat pe proiect și m-am 
îngrozit și toată lumea și vă mărturisesc că aceasta a stârnit chiar revolta locuitorilor rezidenți. Este 
inadmisibil să organizați prin proiect un număr de circa 30 de locuri de parcare cu plată și nici măcar 
individuale. Adică plătim abonament eventual și dacă găsim, parcăm, dacă nu ne ducem în altă parte 
și parcăm, poate la Baia Mare. Așa, în condițiile în care pe stradă sunt peste 150 de numere mai precis 
160 de numere poștale și fiecare cetățean are aceleași dreptul, respectiv să parcheze pe domeniul 
public. Aceste măsuri nu pot conduce decât la conflicte între vecini, conflicte pe care dvs. în calitate 
de inițiator al acestui proiect, prin măsurile pe care le-ați luat, sunteți responsabili direct. Locuitorii 
v-au ales pentru că prin măsurile pe care le luați să ne îmbunătățiți viața și condițiile de trai și 
nicidecum să ne aruncați în șantiere inutile și pe termen lung, să ne imp-împiedicați accesul auto la 
proprietăți pe durata desfășurării lucrărilor, fără a ne pune la dispoziție o variantă alternativă, să nu 
asigurați nici măcar locatarilor în acest timp confortul dorit, să ne condamnați la praf, zgomot, 
mizerie, mizerie, miros. Normal ar fi să urmăriți înmulțirea locurilor de parcare și nu micșorarea lor. 
Nu am înțeles de ce nu nu scrie aici negru pe alb consultări efectuate în vederea elaborării proiectului 
de hotărâre, după caz. Nu au fost necesare. Activitatea de informare publică prin elaborarea și 
implementarea proiectului. Nu este cazul, Chiar nu este cazul să ne consultați pe noi, locuitorii. În 
concluzie, și pentru a nu monopoliza microfonul, convins fiind că mai sunt și alte disfuncționalități 
în sector și le-am văzut mai devreme, vă solicităm să abrogați hotărârea respectivă, asigurându-vă că 
vom face tot ceea ce considerăm legal pentru a stopa această investiție nejustificată. Noi o considerăm 
nejustificată. Avem speranța că, fiind aleșii noștri, veți analiza toate acestea în sensul dorit de noi, 
cetățenii, acestei străzi. Pentru a ne ușura viața și a nu crea un discomfort maxim. Vreau să vă specific 
ca ceea ce este pe strada Dumitru Zosima…….. Dumitru Zosima face parte dintr-un pachet  foarte 
mare de străzi. De ce a fost votată doar strada Dumitru Zosima și celelalte nu? Care se bucură de 
aceleași avantaje sau dezavantaje, nu am reușit să înțeleg!? Poate mă lămuriți dvs. de ce, doar strada 
Dumitru Zosima? Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Bârgău. dl. Nicolaescu dacă doriți 
să răspundeți? Dacă nu, va aș răspunde, eu.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Emilio Verzotie: Pentru date tehnice, vă stau la dispoziție.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog rămâneți la microfon. Vă rog mult.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Este aici dl.City Manager dacă putem să-l întrebăm despre 
acest proiect....  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Da dl. City Manager  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Când a fost pornit? Vă rog.  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Nu am, mă uit imediat! Au plecat, din păcate, colegii de la 
investiții s -a terminat programul de lucru și nu am în secunda asta data, dar mă uit.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci dl. City Manager licitația s-a făcut în 2022? 

Domnul Tudor Roșca -City Manager:  Da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Că mi-ați adus când am avut ședința trecută, 
acordurile cadru, contractele subsecvente. Eu așa îmi aduc aminte că în 2022. Stimate domn, stimate 
domnule Bărgău.2.  Proiectul indicatorii aprobați au fost în 2023, acum o lună de zile, da. Pentru dl. 
Bârgău, ca să știe da.  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Da ok. E de începere!  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Apropo. Eu nici nu am votat proiectul? Da, că tot mă enunțați 
acolo și nu înțeleg de ce, da!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-am enunțat ca specialist. Să vă fie rușine.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : M i-ați spus de proiect!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să vă fie rușine, că acolo unde sunteți tot politic v-
ați numit și nu altfel. Vă mulțumesc  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Părerea dumneavoastră!  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Proiectul acesta? Da, dacă vreți să răspund pentru proiectul 
acesta referitor două chestiuni, primul lucru sunt în momentul de față peste 160 de străzi pe pentru 
care s-a dat ordine de începere, nu știu pe dinafară. La fiecare stradă pot să mă uit imediat ce să vă 
spun care e data la care s-a dat ordinul de începere. Din momentul din care se dă acest ordin de 
începere pentru proiectare durează niște luni, nu e tot timpul ceva fix, pentru că trebuie luate multe 
avize până se obțin toate autorizațiile, inclusiv cel mai important la final, avizul de la Comisia Tehnică 
de circulație, de la PMB, care să aprobe toate modificările care se fac acolo, de sensuri unice, parcări, 
ș.a.m.d. După ce s-au terminat toate lucrurile astea, sunt specialiștii de la primărie care primesc și 
știți că ne-am întâlnit și am avut discuțiile astea care primesc aceste documentații și le recepționează 
în numele Primăriei, cu aceste documentații sunt înaintate, aceste documentații sunt înaintate 
Consiliului Local pentru aprobarea indicatorilor și implicit au a investiție în sine a executării. Acum 
orice stradă începe în faza de proiectare, se transmite către Biroul de utilități. Mi se pare că se numește 
din cadrul PMB-ului, care are rolul de coordonare între toate utilitățile apă, canalizare, gaz, 
electricitate ș.a.m.d. Toate informațiile sau se transmit în momentul în care dăm aceste ordine de 
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începere că începem proiectarea și va urma, într-un viitor, să zicem, apropiat, va urma execuția. 
Răspunsul de la utilități a venit în urmă cu câteva zile. Nu mai știu data exacta dacă la jumătatea 
săptămânii trecute aproximativ 900 de străzi din Sectorul 1 pentru care sunt proiectate în următorii 2 
ani de intervenții din partea rețeniștilor. Noi nu avem cum să știm dinainte că Apa Nova  vrea să facă 
o investiție acolo dacă nu ne anunță, noi comunicăm și dacă durează 1 an de zile până să ne răspundă 
Apa Nova, prin intermediu acestui birou din cadrul PMB-ului, nu putem să facem altceva decât din 
acel moment să ne planificăm intervenția în așa fel încât să nu se spargă de...... .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. City Manager, adică cred că ați mai vorbit 
aceste aspecte cu dumnealor. Noi ne-am săturat de scuzele astea cu blocajul, că nu vă transmite la 
timp că așa s-a întâmplat și cu rabla local, așa s-a întâmplat și cu stațiile STB. Nu este treaba noastră. 
Dumnealui a întrebat de ce n-ați consultat cetățeni înainte și noi aici în consiliu, pentru că am votat 
și strada Cretei pe oportunitate, stimați cetățeni. Noi am votat oportunitatea. Și de asemenea vă rog 
frumos, domnule City Manager, vă întrerup un pic, lăsați-mă să vorbesc. Vă rog frumos. Noi am 
întocmit un proiect, noi consilierii locali, de suspendare a efectelor pentru modernizarea străzii Creta. 
Sper că o să facem și așa cu strada Dumitru Zosima, dar din păcate primarul Armand nu le-a introdus 
pe ordinea de zi, că e atributul primarului să le introducă, deci proiectul e depus. Dl. Tatoiu, cu toți 
locuitorii de pe strada Cretei, ne-a dat în judecată. Am înțeles că urmează și dvs. să ne dați în judecată, 
foarte bine. Ce voiam să vă explic, că noi am depus proiectul de suspendare a efectelor hotărârii 
tocmai pentru că a nu vă scoate din program, că la un moment dat poate strada va fi va avea nevoie 
de toate aceste reparații. Noi am solicitat aici, în consiliu, am mai avut aceste discuții să prioritizăm. 
Haideți să facem înainte străzile de pământ! Da, știu, domnule city Manager ce ve-ți spune!? Chiar 
dacă durează mult, le băgăm p-alea, nu știu, cu prioritate.  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Sunt, dar sunt și  străzile de utilități  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vrem să băgăm străzile de pământ, cele care au..... 
necesită urgent asfaltare, că uite, ne trezim și oamenii pe bună dreptate, vin împotriva noastră  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Străzile de pământ sunt prioritizate sunt patru loturi diferite.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi aduceți-ni-le p-alea să le votăm.  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: sunt patru loturi diferite  din aceste loturi în care s-a împărțit 
toată licitația .   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aduceți-ni-le p-astea să le votăm. Doamne ajută să 
facem ceva, că am votat atâtea proiecte. Și uite, stimată doamnă Pavel...  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Mai răspund un singur, pentru că restul sunt lucruri care s-a 
mai discutat așa  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Exact!  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: .....ca să nu răpim nici timpul dvs. nici al cetățenilor. Al 2-
lea lucru este vizavi de cum se poate fluidiza sau cum se poate îmbunătăți în traficul în timp ce se 
reduce lățimea străzii. Vă pot spune în momentul ......  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Acolo e legea drumurilor că mai mult de 3,5t n-au 
voie să circule, a zis și dânsul mai devreme. Despre ce vorbim stăm în discuții inutile.  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Vă pot spune că în momentul de față a fost recepționat la 
nivelul Sectorului 1 un studiu de siguranță rutieră care include și aceste chestiuni de volum, de trafic 
și de siguranța traficului, realizat de o firmă cu reputație internațională prin Banca Europeană de 
Investiții. Asta este în momentul de față. Toți proiectanții de pe cele patru loturi au primit acest studiu, 
au primit raportul, respectiv au primit prezentarea și au și participat. Ieri a fost prezentarea finală, 
toată proiectarea se face după toate normele de siguranță, la cel mai înalt nivel care există în 
momentul de față la nivel mondial. Asta vă pot spune despre de ce se modifică o tramă stradală sau 
altceva.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, sunteți increditibil. Stimate domn, noi o să 
depunem un proiect și pentru suspendarea efectelor acestei hotărâri. Inițiatorul este primarul Armand. 
Licitația e făcută în 2022, că am văzut săptămâna trecută contractele subsecvente. A fost aprobat 
indicatorii tehnico-economici în această sală de ședință și normal că dl. Bârgău n-a votat că era 
incompatibil. Asta e realitatea. Noi o să facem o să propunem un proiect de hotărâre și să sperăm ca 
primarul să-l introducă cât mai repede pe ordinea de zi, ca să evităm alte probleme juridice. 

Domnul Emilio Verzotie: Mulțumesc, pot să-i răspund 2 minute domnului City Manager. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. 

Domnul Emilio Verzotie: Deci îi mulțumesc pentru că mi-a descris foarte clar fluxul documentelor. 
Dar pe noi nu fluxul documentelor ne interesează, ci faptele. Faptele sunt următoarele o stradă bună 
intră în reabilitare, într-un șantier fără sfârșit? Da, după care peste 1 an sau 2 ani de zile, ApaNova 
vine și reface totul! Am să îi  pun dânsului la dispoziție pentru că nu cred că este de acum 2 săptămâni, 
data hotărârii. Numai data, o pun la dispoziție, nu și hotărârea pe care ar trebui dânsul s-o aibă. În 
ceea ce privesc studiile din afară, da, dar organoleptic nu se poate desfășura un trafic mai fluent pe 
3,5m față de 6m. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimate domn, le-ați dat lecții pe proiect? Le-ați 
dat lecții. Deci noi cu asta ne confruntăm și tot atragem atenția. Sunt proiecte făcute pe genunchi.  

Domnul Emilio Verzotie: M-am ocupat vreo 9 ani de zile de chestiile astea, de aia le știu. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim că mai există oameni ca dvs. mai avem 
speranță. Mulțumesc dl. Bârgău, dl. Nicolaescu mai aveți ceva de spus ca să vă închid microfoanele 
și să le dau următorilor. Sunt foarte mulți înscris așa.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Absolut. Păi nu m-ați lăsat până acuma să … 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Îi răspund și domnului Verzoti, și doamnei cu lifturile care 
văd că este încă aicea dna. președinte și celorlalți președinți de asociații care au plecat între timp din 
cauza circului care  



Pag 71 din 106 

PV nr.20 -09.05.2023 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pe care l-ați provocat! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Pe care l-ați provocat dvs. Deci, dna. cu lifturile vreau să vă 
spun ceva. Sunt consilier USR, după cum ați văzut, nu mi se dă cuvântul decât după 2h, când 
majoritatea colegilor dvs. au plecat deja ca să nu mai poată să audă și alte păreri decât țipetele de la 
PSD și PNL. Ați pus întrebarea ce se întâmplă cu lifturile? Proiectul este pe ordinea de zi la numărul 
doi. Au trecut 3h de când a început ședința, nu s-a discutat niciun proiect și colegul de la PNL că de 
la PNL, aici în partea aceasta stânga mea, dl. Dinu Gheorghe, v-a spus că nu e bun, că e un lift 
Schindler. Deci tot timpul găsesc motive să vă spună că proiectele propuse de dna. primar da, pentru 
că așa este codul administrative, primarul propune proiecte și vin colegii de aici pe care îi vedeți dvs. 
de la PSD și PNL și spun că v-ar ajuta, dar nu se poate că este un lift Schindler. Înțelegeți? Inteligibil 
Păi asta vă spun eu, este ordinea de zi la numărul doi. Deci acum s-ar pu fi putut. În astea trei are 
vota? Și colegul meu v-a spus că nu e bun liftul, că e prea scump și că păi io ce zic eu încerc? Încerc 
să vă traduc cum ei spun că var vota și au așa o mare grijă pentru cetățeni, dar nu votează nimica. La 
fel și cu termoficarea de la soare. Știți ce înseamnă acel proiect pilot? Un proiect pilot pe 3 ani de 
zile. Deci 3 ani de zile vă țin pentru două blocuri care nu-i al dvs. Știu, dar știți, stați puțin, ceva care 
nu, ceva care nu s-a vorbit. Proiect pilot pe 3 ani de zile. Deci 3 ani de zile vă țin în frig. Peste 3 ani 
de zile se mai gândesc despre dvs.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să știți că, domnule Nicolaescu, cred că dna. a 
înțeles mult mai bine decât dvs. doată procedura. Nu cred că e nevoie să îi dați lecții. Și a fost așa. 
Am stabilit de la început, că înainte vorbesc cetățenii ca să-i ascultăm pe fiecare în parte și apoi intrăm 
la vot.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Am văzut, i-ați gonit pe cetățeni din sală! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: E doar o lipsă de repect. Cred că dumneavoastră i-
ați gonit. Din păcate, pentru că sunteți tânăr, mari dezamăgiri.  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Cred că microfonul a ajuns la mine, întâmplător.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule Bârgău ?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Doar sper să vă rog să nu se mai suspende ședința, cum se 
procedează de obicei și să rămânem astăzi pentru a finaliza toate proiectele de pe ordinea de zi.  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Domnule Bârgău, mie îmi intră masteratul într-o oră, am venit acum 
6h. Întâmplător, oamenii mai și muncesc. Dați-i cuvântu lui Daniel, vă rog! Că eu mi-am spus punctul 
de vedere la microfon,  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc frumos, dna. președinte, în cadrul acestei zile, atât 
primarul Sectorului 1 cât și viceprimarul din partea USR, cât și stimabilul domn coleg Nicolaescu de 
la USR, au mințit de mai multe ori, asumat. Nu înțeleg de ce vor să facă treaba asta? Au spus că acel 
program pilot ar fi pe 3 ani de zile. Dați-mi voie să citesc articolul 3 din  hotărârea 156/2022, aprobată 
de către acest Consiliu Local acum 7 luni de zile. Programul termoficare de la soare este un program 
pilot. Programul pilot termoficare de la soare se va derula pentru două imobile selectate în baza 
criteriilor prevăzute la articolul doi. În termen de nouă luni de la implementare, Direcția de Investiții 
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va efectua o evaluare a eficienței programului pilot termoficare de la soare, pe care o va prezenta 
Consiliul Local al Sectorului 1. Evaluarea energetică prevăzută la litera b va fi făcut în mod 
obligatoriu și asupra unei perioade de cinci luni din sezon rece. Programul poate fi extins doar după 
prezentarea evaluării eficienței energetice a programului termoficare de la soare, proiectul pilot, cu 
aprobarea expresă a Consiliulu Local al Sectorului a Municipiului București. Deci, ce înseamnă asta? 
Înseamnă că în octombrie 2022 proiectul a fost aprobat pentru două blocuri. Prefectura a confirmat 
că acest proiect este legal, deci puteau, nu știu, în noiembrie puteau să ia acele sisteme să le instaleze. 
În cursul iernii erau funcționale și până astăzi aveam deja rezultatul evaluării și astăzi am fi putut să 
votăm și acest proiect dacă această evaluare ar fi demonstrat că este cu adevărat un proiect eficient 
energetic. Ceea ce, repet îmi este neclar și lucrez în domeniu, înțeleg lucrurile acestea. Îmi este neclar, 
dat fiind fondul de clădiri al Capitalei, dat fiind vechimea lor, dată fiind da, apropo, că vorbeam de 
termopane, calitatea izolației, dat fiind cât de mult bate soarele sau nu în București versus Barcelona, 
de unde erau acele poze pe care le punea primarul pe facebook? Și ca să revin, avem de la Prefectura 
Capitalei cu numărul AGG pe 23.376 pe 23.671/P/ 28/03/2003 confirmarea Prefectului Capitalei prin 
care a fost verificată legalitate a hotărârilor numărul 156 până la 161, deci 156 și 157, cele două pe 
proiectul pilot în care confirmă că nu au fost reținute elemente care să conducă în aplicarea prevederi 
articolul trei ș.a.m.d. Deci propriu-ziz a confirmat legalitatea acestui proiect. Drept urmare, nu înțeleg 
de ce colegii continuă să mintă la propriu și să ne calomieze, că vezi doamne, am fi pus noi 3 ani. 
Noi am pus un sezon de iarnă, dragi colegi, care a trecut într-adevăr pentru că n-ați făcut nimic, n-ați 
făcut nimic. Acum astăzi puteați să veniți cu rezultatul real, să ne demonstrați că aici nu ne jucăm pe 
vorbe, aici trebuie să veniți cu acte reale și să ne demonstrați că acel proiect era eficient energetic. 
Mulțumesc frumos.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Drăgușin din online vă rog. Urmează dl. Oianu, 
dl. Gheorghe, dl. Chirvasă, dl. Nicolaescu și haideți să închidem dezbaterile, să intrăm pe ordinea de 
zi. Vă rog dl. Drăgușin. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Buna ziua! Dacă se poate camera video, eu fiind online, să 
vedem cine mai este dintre cetățenii care au venit să se adreseze astăzi în timpul lucrărilor consiliului. 
Ca să văd și eu maib este în sală. Se poate? Da mulțumesc. Constat că după circa 80 min mi se dă și 
mie cuvântul, în condițiile în care colegii dvs. din coaliția de guvernare PSD-PNL au vorbit de câte 
cel puțin trei-patru ori și nu vreau să fac niciun fel de calificative cu privire la ceea ce au spus. Pot 
doar să menționez câteva lucruri foarte clare unu proiectul cu termoficare de la soare, sigur că era 
bine să fie un pilot înainte, dar pilotul acesta a fost făcut în Barcelona, Amserdam și la Munchen și 
în o mulțime de alte orașe din Europa și este demonstrat că funcționează și nu avem noi de ce să 
reinventăm apa caldă sau mersul pe jos, așa cum foarte bine a menționat unul dintre președinții 
prezenți în sală, un inginer constructor pe care mă bazez, eu, fiind tot un inginer și știu foarte bine 
despre ce vorbesc. Pentru cei care adresează tot felul de calificative cu privire la competența sau 
incompetența autorităților, v-aș ruga să vă uitați că găsiți online pe site-ul primăriei care și ce 
calificative și cei calificări au fiecare dintre cei care au luat cuvântul și care pot să demonstreze că au 
o experiență vastă atât în domeniul administrației, cât și în a se lăuda cu realizări cu totul și cu totul 
speciale în viața lor. Deci sunt oameni care într-adevăr pot să facă în cunoștință de cauză și nu după 
ureche tot felul de aprecieri cu privire la capacitatea de conducere și managerială și despre alte lucruri 
de pe care cu foarte mare ușurință se adresează Consiliului. Trei se poate vedea cu fără niciun fel de 
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dubiu că cei care sunt la frâiele Primăriei sunt de fapt consilierii PSD-PNL, adică cei care deturnează 
voturile și care spun susțin în fața dvs. că au votat în loc de un proiect care să rezolve situația a sute 
de blocuri, două blocuri care la momentul respectiv oricum nu erau finanțate și n-aveau cum să fie 
finalizate peste iarnă peste timp. Deci, noi trebuia să reinventăm apa caldă ca să stopăm acest proiect, 
ca blocurile să nu fie rezolvate, pentru că era o realizare a primăriei și sigur, grija lor cea mai mare 
era faptul că Primăria reușește să realizeze ceva, în pofida să spunem, opoziției clare la adresa acestui 
program, cu ascensoarele, ăsta este numărul patru. Este evident, crend că pentru toată lumea că după 
40 de ani, un ascensor, oricât de multe lucruri ai schimbat la el nu mai are cum să producă plus 
valoare, ci din contră. Economic vorbind, și aici sunt câțiva dintre colegi care au și ceva studii 
economici în treaba asta. Pot să demonstreze simplu, pe hârtie, că e mai ușor să aduci un produs nou 
care să aibă o durată de viață de 30-40 de ani, da, decât să înlocuiești pe ici, pe colo, în punctele 
esențiale. Evident, da, ascensoare care au 40 de ani vechime, este evident că din punct de vedere 
funcțional nu au cum să stea în picioare și aceste așensoare vor avea costuri mult mai mari cu pre-la 
întreținere. Da, și rata de defectare este în continuare foarte mare, pentru că nu este un produs finit 
complet, ci este o cârpitură. Dacă asta vor colegii noștri de la PSD și de la PNL, să meargă în 
continuare cu cârpituri, cu contracte din 2017-16, în care au fost date pe ochi frumoși pe diverse 
firme, care să câștige perpetul de pe urma unor vechituri. N-avem nimic împotrivă. Soluția stă este 
simplă, pe toate celelalte sunt mult mai mari decât dacă am pune în așeot-o, dacă vreți este programul 
ascensorul rabla E foarte simplu. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc domnule Drăgușin, ați acaparat discuția 
total, vă mulțumesc. Așa este dl. Drăgușin mi-aș fi dorit din suflet ca știind cine sunteți, să fiți la fel 
de corect față de colegii dvs. și față de primarul Armand. Mă așteptam mai mult de la dvs. Vă 
mulțumesc mult și aveți dreptate. CET-ul va intra în insolvență curând! Să vedem ce le spuneți 
cetățenilor,atunci? Vă mulțumesc. Dl. Oianu dl. Dinu vă rog dacă mai aveți ceva de adăugat în vreun 
domeniu.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, eu doresc să adaug a despre foarte, dacă se poate, dl. 
Drăgușin, v-am auzit, ca de obicei sunt în asentiment cu dvs. Propunerea mea este să vină primarul 
cu un proiect prin care doar să se actualizeze indicatorii tehnico-economici și în care putem adăuga 
un rând în care să spunem că în azul în care costurile de reparații ale unui lift sunt mai mari decât a 
înlocui cu un lift nou, să se se poată și achiziționa un lift nou. Este cea mai simplă și cea mai onestă 
soluție. Însă sunt extrem de îngrijorat de ce a ce am auzit de la administrator și președinți că primăria 
a propus un contract prin care erau obligați să preia și mentenanța cu același furnizor care pune 
lifturile. Un lucru foarte grav. Dacă este adevărat, cred că avem o mare problemă. În altă ordine de 
idei, aș fi vrut să le spun domnului Nicolaescu care în loc să prezinte informația integrală, a prezentat-
o ca de obicei, în stilul caracteristic USR. Adică trunchiată. dl. Nicolaescu am spus, dacă dați înapoi 
filmarea Schindler, Ottis sau alte mărci. Dvs. ați rămas doar cu brandul Schindler. Nu am idee de ce 
ați rămas minte cu acest brand!? Poate aveți o afinitate pentru ei!? Eu am dat doar niște exemple de 
mărci cunoscute la nivel mondial. Aș vrea să propun la la vot pentru consilieri, mutarea unor puncte 
de pe ordinea de zi. Aș vrea să mutăm la începutul votului punctele 8,9,10,13,16 toate PUD-urile și 
Punctul 1 de pe Ordinea de zi suplimentară, să le mutăm pentru a fi dezbătute la început, mă rog, la 
începutul votului. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog mai repetați o dată propunerea, 8,9,…!? 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: 8,9,10,13,16, toate PUD-urile și Punctul 1 de pe ordinea de zi 
suplimentară.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Rog colegii de la tehnic dacă mă pot ajuta cu 
introducerea propunerii.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Vă rog vă rog să trecem la vot și în timpul votului să-l ascultăm 
și pe dl. Novac da mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da dl. Novac vă rog să mergeți la microfon.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Și o să reluăm și prezența.  

Domnul Ștefan Novac: Da mulțumesc mult, doamnelor și domnilor consilieri dna. Secretar, vin în 
fața dvs. astăzi cu o mare problemă. În luna decembrie au fost depuse cinci proiecte de salarizare, 
dintre care numai trei au fost introduse pe ordinea de zi, două încă nu s-au introdus. Vin în fața dvs. 
cu rugămintea să găsim o soluție că după data de 15 mai aceste salarii vor fi blocate, iar vom avea 
două unități în care efectiv vor fi sub efectul discriminării, ca să zic așa. Deci, haideți să găsim soluții 
ca să putem și cele două unități, Caraiman-ul și unitatea de mediu să poată să beneficieze de aceste 
egalizării de salarii.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Novac că ne-ați reamintit această 
discriminare. Noi, consilierii, cel puțin consilierii locali PSD au solicitat din luna decembrie anul 
trecut să egalizăm sau cum să ….echilibrăm și alte salariile, să aducem salariile la același nivel. Doar 
Caraimanu nu a fost introdus. Solicităm în continuare introducerea acestui proiect pe ordinea de zi, 
pentru că într-adevăr este discriminare. Nu ai cum să crești la toate subordonatele și Caraimanul să-l 
lași deoparte. E discriminare. Mai mult de atât, n-avem ce să facem pentru că primarul Armand refuză 
să vină cu acest proiect pe ordinea de zi. Nici nu mai știm ce se întâmplă la Caraiman. Parcă s-a 
schimbat conducerea dna. director nu a venit în decembrie anul trecut cu acest proiect. Acum nici nu 
știm cine e director. Sincer, eu nu știu cine e director acolo..  

Domnul Ștefan Novac: S-a schimbat conducerea,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dar au depus proiectul!?  

Domnul Ștefan Novac: Nu. Proiectul este depus din decembrie și de aceea o rog pe dna. secretar 
dacă se poate, poate căuta acest proiect ca să fie pus pe ordinea de zi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți de existența lui, doamna secretar ? 

Domnul Ștefan Novac: Vă pot da eu o copie îl am la mine.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Trebuie să verificăm la momentul 
acesta situația acestui proiect în secretariat.  

Domnul Ștefan Novac: Și haideți, vă rog eu mult să găsim soluții până pe 15, să putem să rezolvăm.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok haideți să verificăm când a fost depus și poate 
îl introducem chiar astăzi dacă e totul ok.  
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Domnul Ștefan Novac: Mulțumesc mult  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cu tot dragul. Doamne ajută!  

Domnul Ștefan Novac: Să de-a Dumnezeu! Mulțumesc mult.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Numai bine. Dl. Ciungu și dl…… Nicolaescu. Ok. 
Supun….. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Avem avem ceva de obiectat referitor la supunerea asta…  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog ! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : …propusă de dl. Dinu. Dl. city manager îmi spune și vă 
spuneți și dvs. puteți să veniți la microfon. Este un proiect al PNNR cu Șoseaua Odăi apartamente 
care dacă nu se votează contractul va fi desființat. Vă rog spuneți dvs. la microfon că nu. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Doamna președinte  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Un comentariu foarte scurt că, indicatorii pentru studiul de 
fezabilitate pentru locuințele sociale de la Odăi sunt obligatorii pentru depunere în vederea finanțării. 
Contractul este semnat și dacă nu depunem acest SF în termen nu că riscăm, sigur va fi reziliat acest 
contract și sectorul va pierde 160 de milioane de lei, niște bani care sunt cerți. Deci e un contract 
semnat.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți prea bine că asta le aprobăm tot timpul. Dar 
eu știți ce vă întreb domnule City Manager. De ce tot timpul pe ultima 100m?  

Domnul Tudor Roșca -City Manager: De câte ori sau respins indicatorii până acum?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De ce tot timpul noi așteptăm până în ultima clipă,. 

Domnul Tudor Roșca -City Manager: Nu este pe ultima 100m. Proiectul este de luni de zile!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dar Rabla, dar STB-ul? Vă rog, am înțeles. 
Mulțumesc, s-a consemnat. Haideți la vot. Suntem în procedură de vot. Vă rog să votați propunerea 
domnului Dinu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Până când se votează. Voiam să atrag atenția Consiliului Local 
și mai ales a primarului Sectorului 1. Am tot discutat astăzi despre drumuri, de asemenea și în 
continuare. Cetățenii din Greenfield și azi dimineață erau extrem de nervoși pentru că poliția locală 
din nou stătea și se uita în intersecție au stat 1,5h să iasă din cartier până la DN1. În continuare, 
primarul Clotilde Armand refuză aplicarea legii, refuză să ceară Romsilva Drumul Vadu Moldovei, 
refuză să lucreze cu primarul Nicușor Dan și dânsul refuză să ajute cetățenii Sectorului 1. Sunt peste 
6000 de oameni și nu este vina lor că o administrație centrală, o administrație locală sau în dezvoltator 
nu și-au făcut treaba. Nu este vina cetățenilor că primarul Armand le-a promis în persoană în 2020 și 
i-a mințit. Este o dezamăgire totală acest primar pentru toți cetățenii Sectorului 1. Și da, mai ales 
pentru cei din Greenfield, care să știți că au votat-o în număr mare iar acum, nu o interesează de ei, 
nu o interesează de copii lor, nu o interesează de nimic. Mulțumesc. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Mulțumim, Rog cetațeni care nu au vorbit încă 
să ramână în sală că am să le dau cuvântul. Dar să mai trecem și la vot! Mulțumesc. Dl. Tudose, 
dna. Grigorescu, dl.Drăgușin , dna.  Miloș, dl. Cirvasă, dl. Ned, dl. Șerban vă rog să votați! Dna.  
Miloș, dl.Drăgușin , dna. Grigorescu  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Nu știu. Mai sunt conectate online? Nu văd aici. 
În acest moment nu sunt conectate. O să opresc votul. Avem 14 voturi pentru, 6 abțineri, 5 împotrivă. 
Propunerea a fost aprobată.  

Propunerea domnului Dinu Gheorghe Nicolae, de a muta pentru a fi dezbătute la începutul 
ședinței, punctele 8,9,10,13,16 toate PUD-urile și Punctul 1 de pe Ordinea de zi suplimentară, a 

fost aprobată 14 voturi pentru, 6 abțineri, 5 împotrivă 

Așadar, supun aprobării proiectul numărul 8, care devine numărul 1 de pe ordinea de zi. Păi o avem 
online. Da, apăsați pe microfon.   

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 :  Refacem prezența, având în vedere 
durata lungă a dezbaterilor de astăzi. Domnul Bârgău Marian-Aurelian? Domnule Bârgău ?  

Domnul  Marian - Aurelian  Bârgău : Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Caraian Alberto - Iosif? 
Domnul Caraian Alberto - Iosif? Nu vă auzim.  

Domnul Alberto - Iosif Caraian (online) :  Prezent! Mă auziți?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da, mulțumim! Doamna Cășvean 
Cătălina?  

Doamna Cătălina Cășvean :  Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Chirvasă Viorel - Daniel? 

Domnul Viorel - Daniel Chirvasă: Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel - 
Constantin? 

Domnul Daniel - Constantin Ciungu : Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online) : Prezent!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim! Domnul Gheorghe Dinu 
- Nicolae? 

Domnul  Dinu - Nicolae Gheorghe : Prezent!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina - 
Cristina? Doamna Grigorescu? Doamna Halaț Iulia - Luminița? 

Doamna Iulia - Luminița Halaț (online):  Prezent! Mulțumesc!  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim! Doamna Haliț Raluca 
- Nicoleta? Doamna Haliț? Doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob : Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea? 

Domnul Florea Iordan : Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin - 
Georgian? 

Domnul Geanin - Georgian Jurubiță : Prezent! Mulțumesc! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Miloș - Olteanu Iuliana - 
Dorina? Doamna Miloș? Domnul Nicolaescu Andrei - Cristian? 

Domnul Andrei - Cristian Nicolaescu : Prezent!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian - Viorel? 
Domnul Oianu ? 

Domnul Adrian - Viorel Oianu : Prezent!  

Doamna Mirona Mureșan – Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev - Burhan? 

Domnul Alev - Burhan Ozata : Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan – Secretar General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver - Leon? 

Domnul Oliver - Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan – Secretar General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan - Niculae? 
Domnul Podaru ? 

Doamna Iuliana - Dorina Miloș - Olteanu (online)  : Îmi cer scuze, Miloș Iuliana, prezent. Nu știu 
dacă mă auziți.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, v-am auzit, mulțumim, am notat 
prezența dumneavoastră. Domnul Podaru Dan - Niculae? Doamna Popa Daniela? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Prezentă! 

Doamna Mirona Mureșan – Secretar  General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona?   

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1 (online) : Prezentă!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:  Mulțumim! Doamna Regalia 
Ruxandra - Eugenia? 

Doamna Ruxandra - Eugenia Regalia (online) : Prezentă! Mă auziți? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:  Da, vă auzim, mulțumim, am notat!  

Doamna Ruxandra - Eugenia Regalia (online) : Mulțumesc! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:  Doamna  Sorete - Arbore Otilia? 
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Doamna Otilia Sorete - Arbore  :  Mulțumim!  Prezentă! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:  Domnul Șerban Remus - Cătălin? 

Domnul Remus - Cătălin Șerban (online) :  Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim!   Domnul Tudose 
Cristian - Adrian?  

Domnul Cristian - Adrian Tudose :  Încă prezent!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:  Mulțumim! Domnul Țîră Daniel? 

Domnul Daniel Țîră: Prezent! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:  Și domnul Vicol Ned? Domnul 
Ned Vicol, nu v-am auzit. Constat o prezență de 24 de consilieri din totalul de 27, fiind îndeplinite 
prevederile art. 137 lit. j)  din Ordonanța de urgență a Guvernului 57/2019. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc! Vă supun aprobării primul proiect de 
pe ordinea de zi și între timp o s-o invit la microfon pe doamna Chris Simion - Mercurian. A făcut 
solicitare de prezentare și imediat și domnul Pânișoară. Proiectul numărul 8 privind cooperarea dintre 
Consiliul Local al Sectorului 1 al Municipiului București, prin Direcția Generală de Asistență Socială 
și Protecția Copilului și Asociația Congregația Inimi neprihănite în scopul implementării proiectului 
“ Casa, Familie, Sfânta Maria”. Vă rog să votați. Haideți să recuperăm din timp. Doamna Chris 
Simion, vă rog ? 

Doamna Chris Simion – Mercurian : Bună ziua! S-a împlinit aproape 1 an de când am fost prima 
dată în fața dumneavoastră. Dacă vă amintiți anul trecut când am venit și am prezentat cea de-a 15-a 
ediție a festivalului de teatru independent Undercloud, dar prima ediție care a fost realizată pe Calea 
Griviței, dorindu-ne să revitalizăm strada Grivița Veche și străzile secundare. Și anul trecut vă ceream 
votul de încredere. Și pentru votul pe care ni l-ați dat anul trecut, vreau să vă mulțumesc, pentru că 
cei care ați fost anul trecut în Undercloud, știți cum a arătat o săptămână pe Calea Griviței. Știți cât 
de importantă a fost mutarea festivalului în Sectorul 1, pe această stradă. Ne dorim să continuăm să 
dezvoltăm și ediția de anul acesta în aceleași locații, chiar în câteva locații suplimentare. Ne dorim 
să extindem festivalul și să revenim la ceea ce a fost odată, respectiv să ne menținem secțiunea 
internațională. Și anul acesta avem cinci invitați și o să-i menționez… de renume mondial. Deschidem 
festivalul cu Institutul Grotowski, care pentru domeniul teatral este unul dintre cele mai importante 
instituții de cercetare în domeniul teatrului. Continuăm cu doi primi soliști de la Opera din Salzburg, 
care sunt de origine română și care au un spectacol la Salzburg, la Opera din  Salzburg, cu care vor 
veni și vor juca în Undercloud. Repet, sunt de origine română și eu mă mândresc cu asta. 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Mi-ați dat cuvântul mie? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Da, v-am deschis și microfoanele. Să oprim și 
votul. Domnul Iordan, domnul Tudose, doamna Grigorescu și domnul Chirvasă. Iertați-mă că v-am 
întrerupt! 

Doamna Chris Simion – Mercurian : Așa. Vine Eric Emmanuel Schmitt cu spectacolul “ Domnul 
Ibrahim și florile Coranului “ . El va juca, deci va fi o premieră pentru România, pentru că va veni și 
va interpreta celebrul scriitor care este și regizor și actor. Este prima dată la București în calitatea lui 
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de actor și regizor. Vine celebra companie de dans Vertigo din Israel, care va ține și un atelier de 
terapie prin artă. Ce am reușit să facem cu Undercloud datorită dumneavoastră… și când zic datorită 
dumneavoastră e datorită încrederii pe care ne-ați dat-o și votului pe care l-ați acordat. Am reușit să 
revenim la ceea ce cultura și arta au fost cândva, respectiv la mai mult decât divertisment sau la mai 
mult decât partea comercială. Am reușit să dezvoltăm atelierele de terapie prin artă. Am reușit să 
facem mini cloud-ul pentru copii, pentru că eu cred că prin teatru putem să educăm generațiile de 
adolescenți și de copii. Și s-a văzut anul trecut cu mini cloud-ul a fost arhiplin. Am reușit să  
dezvoltăm zona experimentală pentru 20-30 de ani. Ce am reușit datorită susținerii voastre este să 
facem un festival update în spiritul lui 2023 și, culmea, un festival care a reușit să strângă oamenii, 
indiferent de vârstă….că aveau 10 ani sau că aveau 80 de ani… au fost în Undercloud, sălile au fost 
arhipline, spațiile au fost arhipline. Și nu ne dorim decât să continuăm, să avem susținerea voastră 
mai departe și să putem să creștem de la an la an în așa fel încât Sectorul 1 să aibă un festival 
emblematic care să răspundă nevoilor culturale ale celor care locuiesc aici.  

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Aș vrea să vă întreb și eu ceva. Poate cu ocazia asta, aud toți 
consilierii… Câte festivaluri de genul acesta și la această amploare sunt în București în momentul 
ăsta? De teatru vorbesc… legat de teatru.  

Doamna Chris Simion – Mercurian : În București nu este niciun festival de teatru independent, iar 
la nivel de țară nu există un alt festival de teatru independent, există doar o secțiune de teatru 
independent la festivalul de la Sibiu.  

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Deci, într-un fel sau altul, este un… ce faceți dumneavoastră este 
unic, unic în București și aproape unic în țară.  

Doamna Chris Simion – Mercurian : Este primul festival care se desfășoară constant, cu 
consecvență. Au mai fost festivaluri de teatru care s-au organizat… 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Cu continuitate. Zic. Adică continuitate, consecvență, dezvoltare. 
Ați adăugat și această latură educativă. Mergeți acum spre partea terapeutică, aș putea spune. Adică 
terapie prin teatru, că despre asta vorbim. 

Doamna Chris Simion – Mercurian : Și nu numai prin teatru, și prin dans… 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Și prin dans… 

Doamna Chris Simion – Mercurian: Și o să demonstrăm că nu e o metaforă ceea ce să vorbesc aici. 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Sigur. 

Doamna Chris Simion – Mercurian :  Vertigo sunt recunoscuți pe plan mondial, au rezultate cu 
bolnavi care aveau diferite boli cronice și au reușit prin terapie, prin artă, să-i ridice din scaun cu 
rotile, să vindece pacienți diagnosticați oncologic. E o întreagă poveste, iar noi vrem să ne implicăm 
și în această zonă. Și încă o veste bună, ne apropiem ușor - ușor și de momentul în care o să vă invit 
la prima premieră din Grivița 53, pentru că am început șantierul pe 1 martie.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Mai aveți cărămizi? 

Doamna Chris Simion – Mercurian :   Da, mai avem cărămizi. Și ușor - ușor ne apropiem de ceea 
ce ne dorim de 6 ani de zile. Anul acesta…anul trecut, Grivița a fost inclusă pe harta locațiilor unde 
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au fost desfășurate evenimente. Anul acesta va fi… se va oferi șansa cetățenilor din Sectorul 1 să 
intre în șantier și să vadă, să viziteze șantierul la faza lunii iunie. 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Mulțumim pentru oportunitatea de a avea ceva despre care putem 
să vorbim cu mândrie în Sectorul 1, cultural vorbind. Mulțumim! 

Doamna Chris Simion – Mercurian :   Așa cum am zis-o și anul trecut, o repet, cred că  ne putem 
aduna toți dincolo de funcțiile pe care le avem, de crezul politic, de valorile pe care le avem. Eu cred 
foarte mult în coagularea energiilor noastre pozitive și cred că putem să lăsăm toți care suntem aici 
în această sală…cred că putem să punem amprentă cel puțin pe Calea Griviței.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Așa e. 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Eu mi-aș fi permis acuma o glumă, după ce mi-ați spus …credeți 
în coagularea energiilor, vă dați seama, conștientizăm toți faptul că doamna Primar nu e aici. Deci 
doar noi putem să punem la un loc energiile cu dumneavoastră. Doamna Primar are energiile în altă 
parte. Ne pare rău. Ăsta a fost un mic comentariu politic. În afară de asta, mulțumim foarte mult 
pentru ce faceți pentru București și pentru Sectorul 1, în primul rând și sper că colegii mei apreciază 
la fel de mult cum apreciem și noi.  

Doamna Chris Simion – Mercurian :   Eu vreau să mulțumesc tuturor! 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Sigur, exact. 

Doamna Chris Simion – Mercurian :  Absolut tuturor care sunteți aici și care înțelegeți exact efortul 
pe care îl facem, indiferent că sunteți USR, PNL, PSD, UDMR, orice partid politic, independenți... 
Cred că aici suntem, în primul rând ne legăm uman unii de alții. Știu că înțelegeți ce spun și vă 
mulțumesc pentru șansa pe care mi-ați dat-o să vin din nou să ne întâlnim și să vă cer sprijinul. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Mulțumim și noi! 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Mulțumim, mulțumim. Eu aș mai vrea să fac un mic comentariu. 
Atâta… vreau să îi spunem cu plăcere doamnei Primar, pentru că astăzi am reușit să închidem un alt 
capitol în activitatea noastră și în dialogul surzilor pe care îl purtăm cu doama Primar. Astăzi i-am 
ținut și audiențele doamnei Primar. Audiențele de la Cabinetul de primar. Am avut jumătate din 
cetățenii care au venit astăzi în consiliu, de fapt, aveau probleme cu Executivul, cu doamna Primar, 
cu aparatul administrativ, executiv al doamnei Primar. Dar cum doamna Primar nu este prezentă, doar 
ne ascultă ascunsă în birou, i-am ținut noi și audiențele. Păi probabil că n-au mai rămas multe lucruri. 
Poate ne trimite și acasă să-i facem curățenie într-o zi. Cine știe, poate dăm și cu aspiratorul în birou 
la ea… Ce să mai spun… Șoferi n-am fost pentru doamna Primar încă, dar nu e târziu. Putem să 
reușim și asta, sigur că da. Exact… ce să vă spun, doamna Primar, cu plăcere vă salutăm pe această 
cale și în continuare vă facem noi munca. Asta e… 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Nu are nicio contribuție aici doamna Armand.  

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Nicio contribuție, da, da. Facem noi tot. Și asta, și 
asta…Mulțumesc!  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Eu am două aspecte legate de legalitate, dar o să 
le vorbesc la momentul respectiv. Trebuie să anunț rezultatul votului. Avem 25 de voturi pentru, o 
abținere. Proiectul a fost aprobat. 

Hotărârea privind cooperarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al Municipiului București, 
prin Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 și Asociația 

Congregația Inimii Neprihănite, în scopul implementării proiectului ”Casa Familie Sfânta 
Maria”   

 A FOST ADOPTATĂ CU 25 VOTURI PENTRU, 1 ABȚINERE 
26 de consilieri locali prezenți în sala de ședință în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :   Trecem la următorul proiect de pe ordinea de zi 
privind cooperarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1, prin Direcția Generală de Asistență Socială 
și Protecția Copilului și Fundația Viața și Lumină, în vederea derulării proiectului  “Centru de 
Plasament Viață și Lumină”. Vă rog să votați! Cine mai e? Domnule Pânișoară, vă rog, scurt, în 
timpul votului. 

Domnul Alexandru Pânișoară : Bună ziua! Mulțumesc! Nu, e de admirat că cetățenii care vor să 
facă ceva și să aplice legea și să o respecte, cum este firesc, vin totuși să ceară acordul Consiliului 
Local, spre deosebire de doamna Primar. Și asta e o temă pe care voiam să v-o ridic astăzi, care 
desfășoară un eveniment. Se numește Romanian Design Week,  într-un spațiu care este administrat 
de Consiliul Local Sector 1 și pe care îl folosește după bunul plac, fără a solicita un astfel de acord 
din partea Consiliului, așa cum era firesc și prevăzut de lege. Dar nu este prima dată când ne 
confruntăm cu așa ceva. Ne amintim și de apartamentul din Nicolae Iorga. Eu am o singură rugăminte 
pe care vreau să v-o fac astăzi, stimați consilieri. M-aș bucura să văd că există o aplecare către acest 
demers pe care eu l-am inițiat deja încă din această săptămână. Să solicitați, vă rog, aparatului de 
specialitate și cu precădere doamnei Primar să îl demită pe domnul Ionel Stoica, apărând în presă 
anumite informații prin care domnia sa organiza, orchestra, participa... e irrelevant. Faptul că apare 
într-o asemenea situație în numele domniei sale este îngrijorător…Orchestra acțiuni de compromat, 
în măsura în care domnul Ionel Stoica este cel care face comunicarea acestei instituții. Mai mult decât 
atât, domnia sa, în mod defectuos, a transformat pagina de Internet a Primăriei Sectorului 1 în cancan, 
publicând nume și prenume ale unor cetățeni, cum este de exemplu subsemnatul…da, eu apar un 
subiect de discuție pe site-ul Primăriei Sectorului 1. Această instituție cumva încalcă orice principiu 
privind GDPR și respectul cetățenilor.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :   Așa este. Pe lângă faptul că încalcă toate aceste 
prevederi, am aflat și noi zilele astea cu ce se ocupa domnul Ionel Stoica din niște stenograme. Deci, 
cred că e relevant pentru toată lumea ce face acest om. 

Domnul Alexandru Pânișoară : Bineînțeles. Din acest punct de vedere v-aș ruga...Eu am solicitat, 
am transmis și în scris Primarului Sectorului 1… s-o faceți și dumneavoastră. Așa este civilizat și 
corect pentru obiectivitatea, profesionalismul, da, și imparțialitatea funcționarului public, domnul 
Ionel Stoica, pentru că asupra acestor cerințe solicitate de lege planează această suspiciune 
rezonabilă. Pentru că, evident, suntem toți conștienți că nu cred că și-a schimbat năravul și a adus 
aceste practici într-o instituție publică și se vede cum se face comunicarea pe site-ul Primăriei 
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Sectorului 1, pe pagina de Facebook a doamnei Primar și pe pagina domniei sale Ionel Stoica. Așadar, 
asta este rugămintea pe care o am către dumneavoastră. V-aș ruga să mă sprijiniți în acest sens. Cred 
că nu este nimic deplasat sau excesiv ceea ce vă rog și în rest, așa cum v-am obișnuit, o să o las mai 
ușor cu intervențiile în consiliu. Mă ocup mai mult cu hărtii scrise. Avem deja multe…Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :   Mulțumesc! Domnul Dinu ? O clipă, vă rog, să 
opresc votul. Domnul Ned, doamna Raluca Haliț, doamna Grigorescu, domnul Podaru, domnul 
Drăgușin, vă rog, votați!  

Domnul  Dinu - Nicolae Gheorghe : Da, eu voiam doar să mai supun votului ridicarea încă unui 
proiect în lista de vot. Numărul 5, dacă se poate să îl punem după cele pe care deja le-am votat. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Da, mulțumesc. Nu, 5 de pe ordinea de zi. Păi…ok. 
O să rog colegii de la tehnic să introducă și această propunere. Doamna Grigorescu, domnul Podaru, 
domnul Drăgușin, domnul Ned Vicol, doamna Grigorescu, domnul Ned, domnul Drăgușin, domnul 
Podaru. Aia e, închid. Sunt absenți în acest moment. 23 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Hotărârea privind  cooperarea  dintre Consiliul Local al sectorului 1 al Municipiului București, 
prin  Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 și Fundația Viață și 

Lumină în vederea derulării proiectului ,,Centrul de Plasament Viață și Lumină”   
a fost adoptată cu 23 de voturi pentru - 23 de consilieri locali prezenți în sala de ședință în 

momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Deci proiectul numărul 10… Și ca să închei 
domnule Pânișoară, știu că v-ați înscris la cuvânt pentru Piața Amzei, dar bine că ați deschis un alt 
subiect. Noi, sincer, nu credem că domnul Ionel Stoica, sau cum îl cheamă, există. Eu cred că e dintr-
o bandă desenată. Mulțumesc! Așadar, supun aprobării proiectul de hotărâre privind înființarea 
comitetului Local pentru accelerarea procesului de dezinstituționalizare și de prevenire a 
instituționalizării, organizat la nivelul Sectorului 1 al Municipiului București. 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Mulțumesc, mulțumesc! După cum observați, tocmai ce am votat 
proiect de hotărâre privind înființarea comitetului local pentru accelerarea procesului de 
dezinstituționalizare, că nici nu pot să spun și de prevenire a instituționalizării organizat la nivelul 
Sectorului 1. Deci, atenție, după cum o știm noi pe doamna Primar, asta înseamnă ceva, trebuie să 
fim atenți și să monitorizăm de aproape acest comitet și implementarea acestui proiect, pentru că 
accelerarea procesului de dezinstituționalizare, că nici nu pot să spun acest cuvânt, sună aproape… 
pentru mine este un lucru de-a dreptul care mă face să intru în panică legat de câte locații o să vadă 
doamna Primar că poate să le elibereze, să le dea drumul unor copii și oameni cu dizabilități, să îi dea 
afară și să se folosească de aceste spații. Eu asta văd aici, ăsta-i genul de aplicare pe care îl face 
doamna Primar. Deci vorbim de accelerarea procesului, adică deja e un proces în care încercăm să 
scoatem, să dezinstituționalizăm o grămadă de oameni cu dizabilități și cu probleme, iar doamna 
Primar vrea un comitet local de accelerare a acestui proces. Și eu în spatele acestui lucru, așa cum 
am văzut-o pe doamna Primar de 3 ani de zile, eu cred că-i vorba de eliberarea unor spații cu care 
doamna Primar vrea să facă altceva. Așa că vă rog frumos, dragi colegi, hai să fim atenți cu acest 
proiect. Eu am să încerc să văd ce informații pot să obțin legat de… de fapt și de drept ce se 
urmărește... Știu că este o lege care trebuie aplicată. Dar după cum am observat în ultimii 3 ani una-
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i legea, alta-i interpretarea doamnei Primar. Hai să fim serioși, știm cum interpretează doamna Primar 
legile românești. Acum, în altă ordine de idei, vreau să… foarte ușor și repede, profit de această 
ocazie să vă cer ajutorul într-o speță pe care o știți foarte bine. Mă tot uit la banner-ul ăsta cu “ oprim 
corupția și nedreptatea în Sectorul 1 “ și vă aduc aminte de o situație cu un apartament din Nicolae 
Iorga, care se întâmplă să fie în blocul în care locuiesc și eu cu chirie și în care n-o să mai locuiesc, 
pentru că brusc proprietarul meu mi-a zis în momentul în care am adus în discuție această situație și 
această speță cu un apartament renovat, reabilitat de doamna Primar, un apartament care se află în 
administrarea Consiliului Sectorului 1,  doamna Primar a luat cheile, l-a reabilitat, a cheltuit vreo 
30.000 euro din banii cetățenilor, iar acum la plecarea mea din bloc… 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Domnule Oianu, trebuie să vă întrerup și vă 
iertați… 

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Stați puțin, lăsați-mă puțin să termin… 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Trebuie să facem o propunere.  

Domnul Adrian - Viorel Oianu :  Știu, stați puțin, stați puțin, lăsați-mă, nu-mi distrugeți momentul!  
Deci la plecarea mea din bloc au făcut deja asociația de proprietari ședință pentru consolidare pe o 
lege în baza căreia Primăria Sectorului 1 poate să reconsolideze blocul. Deci e un bloc care n-a fost 
consolidat de 30 de ani. Brusc, acuma, după ce doamna primar a renovat un apartament ilegal…se 
consolidează blocul “ Oprim corupția și nedreptatea “. Vă rog frumos dacă aveți sugestii prin care să 
înțelegem și să oprim acest abuz, vă rog frumos, sunt deschis să veniți la mine cu sugestii. Pentru că 
eu nu mai știu ce să fac în afara faptului că doamna Primar are un apartament acuma în care în loc 
să-i repare țevile și geamurile, i-a pus aer condiționat, a dotat bucătăria, a făcut baie, duș, a pus 
parchet, și a schimbat geamurile, toate, și a făcut tocăria și a schimbat ușile. În afară de acest lucru în 
care a cheltuit banii cetățenilor, acuma consolidează blocul brusc,  în fața la o grămadă de alte clădiri. 
Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Mulțumesc!  Vă rog, să se consemneze că trebuiau 
făcute înainte propunerile și apoi supus aprobării. Așadar, haideți să facem acum propunerile și o să 
reiau votul pe acest proiect. Grupul USR, propuneri? Și dacă e comisia de validare, vă rog… Sunt 
toți membrii din comisia de validare? Nu. Cine era? Jurubiță, Bârgău. Sunteți trei? Ok. Haideți, 
propuneri, grupurile politice, vă rog. Deci pentru punctul 10, care a devenit 3, propuneri pentru 
comitetul local pentru accelerarea procesului de dezinstituționalizare. Da, din toate propunerile se va 
alege un singur consilier. Dacă îmi permiteți, o să fac eu propunerea de la grupul PSD, doamna 
Ruxandra Regalia. Mai are cineva o altă propunere? Daniel Constantin Ciungu?  Domnule 
Nicolaescu, vă rog, ce propunere aveți? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Grupul USR o propune pe doamna consilier Otilia Sorete-
Arbore. Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Mulțumesc!  Domnule Ciungu, aveați microfonul 
deschis. Faceți propunerea? Domnul Dinu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu  : Cerusem cuvântul mai devreme pentru altceva. Domnul 
Gheorghe face propunerea. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Domnule Dinu, faceți vreo propunere? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe  :  Grupul PNL nu are propunere. Mulțumesc!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Mulțumesc!  Grupul PMP?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Grupul PMP nu are propuneri. Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Mulțumesc!  Deci sunt 2 propuneri, doamna 
Ruxandra Regalia și doamna Otilia Sorete. Până se fac buletinele de vot și comisia de validare se 
întrunește, o să trec la următorul proiect. Proiectul numărul 13 care a devenit 4, dar ar trebui să bag 
…Domnule Dinu, e de pe ordinea de zi proiectul numărul 5? Al câtelea proiect devine? După PUD-
uri și după…   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu  : Da. Doamna președinte, să-mi spuneți când pot să-mi ating 
punctul. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  16 PUD-urile, 1 de pe suplimentară, și după, ăsta 
ar veni 5. Ok, deci o să supun aprobării propunerea numărul 2. Vă rog să votați și între timp, domnule 
Ciungu,  vă rog! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc frumos am o serie de întrebări pentru dna. secretar 
general, interpelări de altfel la la adresa primarului. O întrebare este care este legislația în vigoare 
care i-a permis primarului Clotilde Armand să facă acest parteneriat cu Romanian Design Week 
pentru că nu a trecut prin Consiliul Local și din ce înțelege, Piața Amzei este în administrare a 
Consiliului Local, nu a primarului Sectorului 1. Deci vă rugăm să ne dați aceste acte cu celeritate. De 
asemenea, dacă Sectorul 1 participă cu bani pentru acest fes-tival, un de alta festivalu e foarte bun, e 
interesant, mă bucur că există, mă bucur că putem să-l facem în Piața Amzei. Ce îmi doresc însă este 
să se respecte legea. Aceasta este o serie de întrebări legată de Romanian Design Week. O a 2-a 
întrebare, cum spunea dl. Pânișoară mai devreme funcționari publici în această primărie și permit să 
folosească resursele primăriei în scop propriu sau în scop politic, ceea ce mi se pare profund greșit. 
Ne aducem aminte de consilierul doamnei primar care este cercetat penal pentru că a condus o mașină 
a poliției locale cu permis suspendat și încă îi așteptăm demisia acestui domn și doream să vă întreb 
pe grupul educație pentru viață cu directorii de grădinițe și grupul făcut de primărie, presupun a fost 
transmis un mesaj pe grupul acesta de whatsapp de la un număr de telefon necunoscut de către 
directori săptămâna trecută, când bugetul era deja aprobat și acel mesaj se spune ” Bună dimineața! 
Stimate doamne Stimati domni director, având în vedere problemele bugetare cu care se confruntă 
Sectorul 1, în lipsa unui buget operabil aprobat de Consiliul Local, vă comunicăm că serviciul de 
catering asigurat de firma, nu voi da numele, mai puțin relevant, pentru programul Educație pentru 
viață, se va limita în ziua de marți, 2 mai și miercuri trei mari, la distribuirea de sandwich-uri, în 
funcție de rezultatul votului din ședința de Consiliu Local convocată marți, 2 mai, ora 10:00 vă ținem 
la curent cu evoluția programului, vă mulțumim” Acesta, din punctul meu de vedere este un șantaj 
pe sandwich. Este, nici nu, nici nu știu ce să mai spun ce cuvinte să folosim. V-aș ruga să aflați, o să 
vă dau acest număr. Nu vreau să-l pun public, să aflați cine este această persoană. Îi cer demiterea 
primarului, a acestei persoane, care și-a permis să facă un asemenea șantaj la adresa directorilor de 
grădiniță, la adresa copiilor, mai ales și la adresa părinților, având în vedere că, bineînțeles, un astfel 
de contract se face pe mult timp, facturile vin când vin, plățile se fac cu săptămâni după, n-au nicio 
legătură cu ziua, 1 zi sau alta când bugetul este aprobat și repet, bugetul, conform Prefecturii 
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Capitalei, era aprobat cu 1 săptămână înainte ca acest mesaj să fie dat aici. O să vă transmit în scris 
numărul respectiv de telefon și v-aș ruga să ne com…. să ne spuneți data viitoare în Consiliu Local 
cine a fost această persoană care a îndrăznit să facă așa ceva.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Bun mulțumesc în conformitate cu 
dispoziția articolului 26, aliniatul patru din regulamentul de organizare și funcționare al Consiliului 
Local, urmează să vă răspundem în scris, în termenul legal la cele două solicitări adresate. 
Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Tudose, dna. Grigorescu, dl. Drăgușin, dl. 
Vicol, dl. Chirvasă vă rog să votați dna. Grigorescu, dl. Ned, dl. Drăgușin . Mulțumesc aș dori să se 
consemneze că fac o interpelare și dacă se poate, pe parcursul ședinței de astăzi sau în următoarea 
ședință să fie puse la dispoziția tuturor consilierilor locali contractele cu firmele de catering care 
amenințau directorii de unități de învățământ că nu vor mai da de mâncare caldă copiilor, ci doar 
niște sendvișuri. Așadar, repejor contractele. Dna. Regalia.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): După discuția avută cu dna. prefect mi s-a spus că 
în cazul în care nu e dna. primar în sală, mă auziți.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă auzim.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Să mă adresez doamnei secretar general și mă 
adresez cu următoarea rugăminte din examenele naționale Evaluarea Națională și bacalaureat. Având 
în vedere cazurile speciale care presupun deplasarea comisiei la domiciliul elevului, fie că dă examen 
de valoare națională, fie că de de bacalaureat. Deci comisia formată din trei persoane, deplasarea la 
domiciliul copilului. Am avut o întâlnire cu poliția locală la nivelul Inspectoratului Școlar și ni s-a 
comunicat că la nivelul Sectorului 1 există o directivă că echipajul poliției nu are voie să depășească 
sectorul. O să vă rog frumos să vedeți ce se poate face având în vedere că pe raza Sectorului 1 avem 
elevi care locuiesc în celelalte sectoare sau chiar în zone limitrofe municipiului București și suntem 
obligați să le asigurăm ziua de concurs. Legea îmi spune clar poliția însoțește comisia formată din 
cei trei profesori. M-ați ascultat? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. consilier am notat solicitarea 
dvs. și urmează să verificăm această situație  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): A fost singura  Poliție Locală care a deschis acest 
subiect și vreau să vă spun încă o dată suntem obligați să asigurăm copiii bolnavi la domiciliu, să le 
asigurăm ziua normală de concurs. Deci poliția merge acolo cu comisia, duce subiectele și se întoarce 
cu comisia și cu rezultatu probei scrise a copilului respectiv cu lucrarea.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Singura întrebare pe care aș avea-
o dacă se poate .E ste vorba despre Poliția Locală sau Poliția Națională?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Poliția Locală!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am înțeles.  
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Treaba cu Jardarmeria și Poliția Națională asta s-a 
rezolvat, dar Poliția Locală are această obligație. De asemeni s-a cerut sprijinul poliției locale în 
derularea activității de pază pe perioada zilelor de examen. Dar pentru acest lucru o să facem de la 
Inspectoratul Școlar o adresă și către primărie, dar pentru că mai avem încă 3 săptămâni până la 
examen. De aceea m-am adresat în scris și este bine să facem și noi ca celelalte poliții locale, să nu 
îngrădim perimetrul . Vă mulțumesc mult doamnă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dna. Regalia. Dna. secretară ați notat 
și interpelarea mea? Da, da vă rog da contractele cu firmele de catering? Mulțumesc dl. Drăgușin, vă 
rog.  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Da răspuns la dna. Regalia asta înseamnă că recunoaștem că 
se încalcă legea și în școlile din Sectorul 1, sunt copii care nu locuiesc pe raza sectorului? Asta vreți 
să spuneți? Pentru că Poliția Locală nu are atribuții decât în limitele sectorului. Este mai mult decât 
evident. De aia-i spune Poliția Locală Sector 1 și nu o Poliție locală pentru Buftea, Mogoșoaia sau pe 
unde stau copiii. Copii care de altfel, foarte probabil au intrat în școli fără să aibă documente verificate 
de cineva că ar locui în Sectorul 1, pentru că altfel n-ar fi avut cum să se înscrie în școlile din Sectorul 
1.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Trecem la proiectul numărul 13 de pe ordinea de 
zi, care devine numărul patru. Ia, stați un pic da dna. Regalia? Vă dau cuvântul, vă rog da cred că dl. 
Drăgușin a reinterpretat. dl.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Un drept la replică pentru dl. Drăgușin.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da da.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Dl. Drăgușin în liceele municipiului București, în 
liceele Sectorului 1 se intră în clasa a 9-a pe baza admiterii computerizate. În liceele din Sectorul 1 
avem copii și din Ialomița și din Călărași îm baza admiterii. Admiterea este o activitate specifică 
învățământului liceal care are loc după Evaluarea Națională. Nu puteți să spuneți că acești copii stau 
ilegal sau sunt ilegal înscriși în școlile noastre. Avem copii din alte județe și din alte sectoare ș i la 
Vianu și la Caragiale și peste tot, avem admiterea, domnule. Iar în momentul în care în conformitate 
cu codul civil noi am înscris în școlile din Sectorul 1 pe baza flotantului sau reședinței, copiii, i-am 
înscris legal. Respectăm legea!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dna. consilier da, e vorba de programul 
voiam și să specific și eu pentru dna. secretar să noteze e vorba de programul educație pentru viață. 
Firmele de catering care livrează această mâncare și care au dat acel mesaj...calomnios, ca să zic așa. 
Vă mulțumesc dl. Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumim. Numele firmei este acolo în mesaj destul de clar, 
dar repet,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Poate sunt mai multe!?  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Eu aș prefera să și numere de telefon, nume, ș.a.m.d. Pot fi 
date în scris, le putem da public data viitoare, în urma răspunsului oficial la interpretare. Voiam să 
mai ating un punct legat de școli, avem bullying, avem bătăi, avem și topoare pe la Monnet, avem și 
droguri pe la Caragiale. Directorii de acolo ne cer disperați ajutorul, de fapt i-l cer primarului Armand 
și în continuare p rimarul Armand nu dă suficientă pază pentru școlile din Sectorul 1. Am văzut 
tragedia din Serbia, nu e așa de departe de noi, oameni buni, nu e așa de departe de noi. Și totuși paza 
la noi este praf. La Caragiale, cum poate un paznic să vadă trei-patru intrări la o școală cu peste 1000 
de elevi pe acel spațiu? Șase!..... ne spune dl. Chirvasă. Eu le știu pe alea care-s deschise, să zicem 
da, dacă vor să intre într-adevăr, au mai multe locuri. Deci cum poate un paznic să facă față la așa 
ceva? Este o mare nevoie a școlilor. Acest lucru, nu mai vorbesc de nevoi de modernizare a clădirilor, 
de reabilitare, de vopsit ș.a.m.d. că vă lăudați cu niște containere în care ați obligat copiii să stea în 
iarnă. Hai să fim serioși, vă rog eu  frumos.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, domnule consilier, ce pretenții să avem 
când primarul în funcție face bullying cu proprii angajați, cu proprii consilieri și cu mine personal? 
Mulțumesc. Dl. Jurubiță, s-a încheiat buletinul de vot?  Se reia, deci trebuie să reluăm votul. Ok,  

A II-a propunere a domnului Dinu Gheorghe Nicolae, de a dezbate și punctul 5 după toate PUD-
urile și Punctul 1 de pe Ordinea de zi suplimentară, a fost aprobată 20 voturi pentru, 4 abțineri, 1 

împotrivă 

Trecem la următorul proiect, proiectul numărul 13, care devine patru de pe ordinea de zi. Vă rog să 
votați proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării proiectului masă caldă gratuită 
la nivelul Colegiului Tehnologic Viaceslav Harnaj pentru elevii înscriși în învățământu profesional 
în sistem dual și de stat, precum și pentru elevii de la învățământul liceal al unității școlare cazați la 
cămin și elevii bursieri în anul școlar 2022-2023. Vă rog să votați.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Și dna. președinte mai avem un un punct scurt astăzi este Ziua 
Europei și din păcate, dacă ne uităm aici în sală, nu vedem nici steagul României, nici steagul Europei. 
Va-aș ruga dna. secretar general pentru data viitoare să rugați aparatul. Știu că nu ține dvs. ține de 
primar într-adevăr, dar probabil dvs. puteți dialoga cu dânsa să ne asigurăm că în sala de Consiliu 
Local, în timpul ședințelor Consiliul Local există steagul României și steagul Uniunii Europene.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, erau!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Dar sunt aceste mici panouri, programul, știm, este 
programul, erai cea care este incompatibilă dna. primară care și-a dat bani din bugetul local, dar s 
teagurile erau aici și mi-aș dori să revină și cu acestea aș spune La mulți ani, Europei și Uniunii 
Europene! Pentru că....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: La mulți ani, României  în Europa !  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : ......pe care l-au făcut și românii care au reușit să intre în 
Europa.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Oianu Domnu Țîră domnu Iordan 
dl. Ned Vicol dl. Caraian dna. Regalia dna. Grigorescu dna. Porumb vă rog să votați ceilalți nu vă 
rog să vă exprimați votul. 24 de voturi pentru proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea implementării și finanțării proiectului „Masă caldă gratuită”, la 
nivelul Colegiului Tehnologic ”Viaceslav Harnaj”, pentru elevii înscriși în învățământul 

profesional în sistem DUAL și de stat, precum și pentru elevii de la învățământul liceal al unității 
școlare, cazați la cămin și elevii bursieri în anul școlar 2022-2023 a fost aprobată 24 voturi 

pentru 

Mulțumesc trecem la proiectul numărul 16 care devine cinci de pe ordinea de zi. Șaispreze ce proiect 
de hotărâre pentru aprobarea rețelei școlare de stat și particulare de pe raza Sectorului 1 al 
municipiului București pentru anul 2023-2024? Suntem în data de 9 mai Ziua Europei. Acest proiect 
trebuia aprobat până pe data de 3 mai, dar aici, la Sectorul 1, se poate da vă rog să votați Reteaua 
scolară de stat  și particulară. Dl. Iordan, dl. Șerban, dl. Caraian, dna. Regalia, dl. Chirvasă, dl. Podaru 
dna. Porumb. Da dl. Tudose!? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Remarca pe care au făcut-o colegii anterior la dispariția 
subită a steagurilor Europei și a României din sala de conciliu și în special a României, contrastează 
vehement cu practica doamnei primar de a afișa pe primărie steagurile altor națiuni. Cred că înainte 
de a onora alte națiuni, alte evenimente și alte probleme care există, evident, ar trebui să fim mândri 
că suntem români. Da, e un sentiment pe care dna. primar nu prea are de unde să-l știe! Cer în mod 
explicit ca în sala de consiliu, începând cu ședința de astăzi, dacă nu se poate astăzi, de data următoare 
să existe în mod permanent, așa cum a existat în toate mandatele. steagul României. Consider acest 
lucru ca o ofensă la adresa statului român și a simbolurilor naționale. Vă mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Podaru dacă mă auziți, sunteți conectat, vă rog 
să vă exprimați votul. Nu mai e conectat o să opresc votul. 24 de voturi pentru proiectul a fost aprobat. 
PUD-urile la trecem imediat dl. Jurubiță voiați să anunțați ceva? Vă rog.  

Hotărârea pentru aprobarea rețelei școlare de stat și particulare pe raza sectorului 1 al 
municipiului București pentru anul 2023-2024 a fost aprobată 24 voturi pentru 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Rezultatul votului l a punctul 10 de pe ordinea de zi. 
Menționăm că au fost prezent și 13 consilieri locale. A fost exprimat un număr de 16 voturi de care 
15 voturi valabile. Regalia Ruxandra Eugenia 10 voturi pentru, 5 voturi împotrivă. Sorete Arbore 
Otilia 5 voturi pentru, 10 voturi împotrivă. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc așadar reiau votul pe proiectul numărul 
trei, 10 de pe ordinea de zi înființarea comitetului local pentru accelerarea procesului de 
dezinstituționalizare. Vă supun aprobarea în integralitate. Vă rog să votați.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Facem mențiunea că din verificările 
pe care le-am efectuat cu privire la proiectele înregistrate la serviciul tehnică legislativă, nu am 
identificat proiectul depus pentru Complexul Multifuncțional Caraiman vizavi de stabilirea salariilor 
de bază și a coeficienților pentru funcțiile publice și funcțiile contractuale din cadrul familiei 
ocupaționale de funcții bugetare administrație din cadrul Complexului Multifuncțional Caraiman. 
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Deci, practic, documentația nu reprezintă un proiect de hotărâre care poate fi transmis pe circuitul de 
avizare.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cei sper că toți angajații de la Caraiman a auzit 
acest lucru. Sperăm ca nici nu știu cine e o doamnă director sau un domn director acum la Caraiman. 
Dna. director de la Caraiman poate ne aude și dna. Hotroc Anca acum am aflat acum să depună 
proiectul și executivul să-l introducă cât mai repede pe ordinea de zi până pe data de 15, când ar fi 
termenul limită. Dl. Șerban, dl. Chirvasă, dl. Podaru, dl. Drăgușin, dna. Porumb vă rog să votați. Ned, 
Grigorescu, Podaru, dna. Porumb, dacă ne auziți, apăreți conectată, vă rog să votați Ok! 22 de voturi 
pentru. Unanimitate. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind  înființarea Comitetului local pentru accelerarea procesului de 
dezinstituționalizare și de prevenire a instituționalizării organizat la nivelul Sectorului 1 al 

municipiului București a fost aprobată 22 voturi pentru 

Trecem la PUD-uri și dna. Sorete vă rog să o să vă deschid microfonul să ne spuneți cum ați avizat 
Plan Urbanistic de Detaliu Drumul Regimentului 103 A  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Imediat ok pentru proiect de hotărâre PUD drumul Regimentului 
103 A. Comisia de urbanism are aviz favorabil cu cinci voturi pentru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să votați.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Sunt trei case drăguțe, chiar chiar sunt drăguțe. Le-o dat PUD 
pentru că parcela era în așa fel încât să ceară PUD , că sunt niște reguli acolo era gen deschiderea e 
mai mică decât de vreo cinci ori, ceva de genul ăsta.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Drăgușin vă rog să votați 22 de voturi pentru 
unanimitate. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Regimentului  nr. 
103A,  sector 1, București a fost aprobată 22 voturi pentru 

Vă supun aprobării Proiectul nr.43 Planul Urbanistic de Detaliu Drumul Regimentului 103 B. dna. 
Sorete.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Imediat. Pentru Drumul Regimentului 103 B. Comisia de urbanism 
are aviz favorabil cu cinci voturi pentru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc vă rog să votați. Dl. Jurubiță, dna. 
Miloș, dna. Haliț, dna. Miloș . Gata opresc. 22 de voturi pentru Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Regimentului  nr. 
103B,  sector 1, București a fost aprobată 22 voturi pentru 

Urmează Planul Urbanistic de Detaliu Drumul Regimentului Numărul 103 vă rog dna. Sorete  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : aviz favorabil cu cinci voturi. Pentru.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc 44.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Nu. 103 da este aviz favorabil cu cinci voturi pentru. Scuze!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Miloș, dl. Chirvasă, dna. Porumb. 22 de voturi 
pentru. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Regimentului  nr. 
103,  sector 1, București a fost aprobată 22 voturi pentru 

Trecem la 45 Planul Urbanistic de Detaliu Strada Inginer Dumitru Zosima, nr. 69.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Aviz favorabil cu cinci voturi pentru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vot vă rog.  Dl. Nicolaescu, dna. Halaț, dl. 
Chirvasă, dna. Porumb. 22 de voturi pentru, un vot împotrivă. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Strada Inginer Dumitru 
Zosima, nr. 69,  sector 1, București a fost aprobată 22 voturi pentru 

Trecem la plan urbanistic de detaliu Drumul Agatului numărul 108.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Aviz favorabil cu 5 Pentru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc vă rog să votați. Dl. Țîră. dl. Tudose, 
dl. Chirvasă.  23 de voturi pentru. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Agatului nr.108,  
sector 1, București a fost aprobată 23 voturi pentru 

Trecem la planul urbanistic de detaliu Aleea Meteorologiei nr. 10.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Avizul este favorabil cu 3 voturi pentru 1 abținere și 1 împotrivă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: 17 voturi pentru, 6 abțineri , 1 vot împotrivă. 
Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Aleea Meteorologiei nr. 10,  
sector 1, București a fost aprobată 17 voturi pentru, 6 abțineri , 1 vot împotrivă 

Trecem la următorul proiect plan urbanistic de detaliu Drumul Muntele Găina numărul 104.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Aviz favorabil cu cinci pentru .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să votați. Vă rog să votați stimați colegi. 
Domnul Oianu, vă rog dl. Iordan, vă rog, 24 de voturi pentru. Proiectul a fost aprobat .  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Drumul Muntele Găina nr. 
104,  sector 1, București a fost aprobată 24 voturi pentru 

Și mai avem un ultim plan urbanistic de detaliu Strada Lemnarilor nr. 2-8, Sector 1  
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Doamna Otilia Sorete-Arbore: Avizul este favorabil cu patru voturi pentru și o abținere.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc vă rog să votați dl. Păiuși, Domnul 
Oianu, dna. Otilia Sorete, dna. Iacob. Haideți domnul Păiuși mai meditați? 22 de voturi pentru și două 
abțineri. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD Strada Lemnarilor nr. 2-8,  
sector 1, București a fost aprobată 22 voturi pentru 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Trecem la, nu e, cel de pe unu suplimentară și după 
aia cinci, nu? Aprobarea documentației tehnico-economice creștere a eficienței energetice, nu, iertați-
mă e pe ordinea suplimentară. Ne-am zăpăcit? Da, dar așa au făcut propunerea inițial și după aia, Da, 
da, dar nu am aici ordinea suplimentară. Cum se numește? O să vă supun aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea depunerii în vederea finanțării a proiectului modernizarea cabinetului de 
planificare familială din cadrul Complexului Multifuncțional Caraiman, în cadrul apelului de proiecte 
cod APEL MS 0015 Pilonul cinci sănătate și reziliență instituțională componenta 12, dousprezece, 
sănătate investiția 11, dezvoltare a infrastructurii medicale pre-spitalicești. Investiție specifică 11. 
Cinci cabinete de planificare familială aferent planului național de redresare și reziliență Complexul 
Multifuncțional Caraiman. Vă rog să votați. 17 voturi pentru, 7 abțineri. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea privind aprobarea depunerii în vederea finanțării, a proiectului Modernizarea 
Cabinetului de Planificare Familială din cadrul Complexului Muntifuncțional Caraiman în 

cadrul apelurilor de proiecte - cod apel: MS-0015, pilonul V: Sănătate și reziliență instituțională, 
componenta 12: Sănătate, investiția:11. Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicești, 

investiția specifică: 11.5. Cabinete de planificare familială, aferent Planului național de 
redresare și reziliență a fost aprobată 22 voturi pentru 

Urmează proiectul numărul 5 de pe ordinea de zi, dar cu numărul 16, nu așa. dl. Dinu, v-ați înscris la 
cuvânt? Cinci.  

Domnul Dinu -Nicolae Gheorghe: Da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:Da. Am un amendament pe care aș vrea să au mai multe 
amendamente pe care aș vrea să le aduc proiectului numărul cinci. Sunt amendamente comune ale 
grupurilor PNL și PSD. Aș vrea în primul rând să mențin îngrijorarea față de ce am auzit astăzi. dl. 
director de la CET  Grivița, a venit și a prezentat situația dramatică în care se află CET-ul, deci efectiv 
datorită sau de fapt din cauza refuzului doamnei Armand de a veni cu proiectul de mărire de capital 
social în fața Consiliului Local CET privința este efectiv la un pas de insolvență și faliment. Asta 
după ce deja s-au plătit peste 15 milioane de lei, din banii publici pe retehnologizarea CET-lui și după 
ce am trecut prin această criză energetică care desigur, a afectat cash flow-ul CET Grivița.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Așa ca să continui. Problema mare este cu refuzul doamnei 
Armand de a veni în fața consiliului cu proiectele propuse de consilierii PNL și PSD, un grav abuz și 
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un un grav de rapaj din partea doamnei Armand. Este dreptul nostru ca proiectele pe care le depunem 
pentru cetățeni să fie dezbătute în Consiliul Local, iar dna. Armand, de când a preluat mandatul de 
primar, efectiv blochează toate proiectele. Voi începe să citesc amendamentele.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: E un singur amendament cu mai multe articole, da?  

Domnul Dinu -Nicolae Gheorghe: Da, da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să, să vă rog, colegii de la tehnic să introducă.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci articolul 1 și se votează un singur amendament, da?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Articol unu text amendament propus baza legală din preambulul 
proiectului K2-268 din 17/11/2022 se modifică după cum urmează: Constituția României,  legea 
numărul 24/ 2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor normative, 
republicată, cu modificările și compleările ulterioare legea numărul 273 / 2006 privind finanțele 
publice, cu modificările și completările ulterioare ordonanța de urgență a Guvernului României 
numărul 109 / 2011 privind guvernanța corporativă a întreprinderilor publice, cu modificările și 
completările ulterioare, Hotărârea Consiliul Local al Sectorului 1 numărul 194 pe 23/09/2023 privind 
înființarea societății comerciale Total CET GRIO SRL, precum și de aprobare a actului constitutiv 
cu modificările și completările ulterioare, HCL Sector 1 numărul 336 pe 2018 adresele întocmite de 
CET GRIVIȚA SA. cu numere: numărul 1304 pe 26/10/2020 numărul 044 pe 12/01/2021 numărul 
845 pe 23/08/2021 numărul 924 pe 16/09/2021, depuse la regislatura generală a Primăriei Sectorului 
1 cu numărul 48140 pe 26/10/2020, număru 1334 pe 12/01/2021, numărul 45 105 pe 23/08/2021 
respectiv numărul 50000 pe 17/09/2021, prin care s-a solicitat majorarea capitalului social, decizia 
consiliului de administrație numărul 7 din 07/04/2022 privind necesitatea majorării capitalului social 
al SC CET GRIVIȚA SA, hotărârea A dunării generale a asociațiilor referitoare la majorarea 
capitalului social al SC GRIVIȚA SA numărul 7 din 13/04/2022 corespondența SC GRIVIȚA SA 
numărul 786 pe 26/04/2023, adresată Primarului Sectorului 1, Consiliul Local Sectorului 1, 
corespondența SC. CET GRIVIȚA numărul 847 pe 08/05/2023 adresată Primăriei Sectorului 1 și 
Consiliul Local, în conformitate cu prevederile articolul 5 litera CC, articol 92, aliniat 1 și  aliniat 2, 
articol 139, aliniat 3 litera h, articol 166, aliniat 2, litera I și aliniat 4 și articol 196, aliniat 1, litera a 
din Ordonanța de Urgență numărul 57 pe 2019 privind codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare. Numărul 2, articolul se modifică și va avea următorul. Articolul 1 se modifică 
și va avea următorul cuprins : Se aprobă majorarea capitalului social al S C CET GRIVIȚA SA. cu 
suma de 40 de milioane de lei, din care 39.996.000 lei aport numerar din partea Consiliului Local a 
Sectorului 1, b. 4.000 lei aportul numerar din partea Administrație Domeniul Public Sector 1, sume 
ce vor fi virate de către cei doi asociați, respectiv Consiliul Local al Sectorului 1 și a Administrație 
Domeniul Public Sector 1. în termen de 15 zile calendaristice de la adoptarea prezentei hotărâri, 
articolul 2 se modifică și va avea următorul cuprins : 1. Se aprobă modificarea actului constitutiv al 
SC GRIVIȚA SA în sensul majorării capitalului social în conformitate cu prevederile prezentei 
hotărâri, respectiv de la 69.631.100 lei la 109.631.100 lei, prin aportul în numerar al asocial 
asociațiilor în valoare de 40 de milioane de lei, divizat în 4 milioane de părți sociale, valoarea 
nominală a unei părți sociale fiind de 10,00 lei; 2. Cotele de participare ale asociațiilor după majorarea  
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de capital social fiind următoarele a) 99,99% Sectorul 1 al municipiului București Consiliul Local al 
Sectorului 1 cu număr de 10.000.962, 14 părți sociale fiecare a câte 10 lei, în valoare totală de 
109.620.140 lei, din care un numerar 101.390.180 lei și în natură 8.229.960 lei, b) 0,01% 
Administrația Domeniului Public Sector 1 un număr de 1096 părți sociale, fiecare a câte 10 lei, în 
valoare totală de 10.960 lei, din care în numerar 10.960 lei și în natură 0 lei articol 3. Se modifică și 
va avea următorul cuprins se modifică articolul 7 din anexa numărul 1 parte integratn ă din hotărârea 
Consiliul Local al Sectorului 1 numărul 194 pe 23/09/ 2003 privind înființarea societății comerciale 
TOTAL CET GRIO SRL, precum și de aprobare a actului constitutiv, cu modificările și completările 
ulterioare, care va avea următorul cuprins: articol 7 Capital social participare a asociațiilor 7.1 
Capitalul social al societății este de 109.631.100 lei, în întregime subscris și vărsat de asociații, din 
care în numerar 101.401.140 lei și în natură 8.229.960 lei; 7.2 Capitalul social este divizat în 
10.963.000 cu 110 părți sociale, având fiecare valoare nominală de 10 lei; 7,3 Aporturile asociațiilor 
numerar, natură la formarea capitalului social, sunt următoarele : Consiliul Local al Sectorului 1 
subscrie și varsă suma de 109.620.140 lei, reprezentând 99,99% din capitalul social total în numerar 
101.390.180 lei și în natură 8.229.960 lei, deținând 10.962.014 părți sociale a câte 10 lei fiecare parte 
socială. Administrația Domeniului Public Sector 1 subscrie și varsă în numerar suma de 10.960 lei, 
reprezentând 0,01% din capitalul social total, deținând 1096 părți sociale a câte 10 lei fiecare parte 
socială. Articolul 4 se modifică și va avea motorul cuprins: Demersurile necesare în vederea 
modificării actului constitutiv și înregistrării acestuia la Oficiul Națională a Registrului Comerțului 
vor fi efectuate de către SC CET GRIVIȚA SA prin reprezentanți săi legali. Articolul 5 se elimină, 
articolul 6 se elimină, articolul 7 se modifică și se va renume rota, devenind articolul 5 și va avea 
următorul cuprins: 1. Primarul Sectorului 1 al municipiului București, Administrația Domeniul Public 
al Sectorului 1, reprezentanții Consiliulu Local al Sectorului 1 în adunarea generală a asociațiilor și 
SC GRIVIȚA SA, prin consiliul de administrație și direcția de management economic din aparatului 
specialitate al Primarului Sectorului 1, vor duce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 
Motivația amendamentului și sursa de finanțare. La data de 13/04/2022 a fost depus proiectul de 
majorare a capitalului social SC CET GRIVIȚA SA, blocat în mod abuziv de către Primarul 
Sectorului 1 cu încălcarea prevederilor legale. De la depunerea acestui proiect, CET GRIVIȚA SA a 
depus numeroase solicitări. Amintim doar cele din anul 2023, respectiv numărul 7225 din 03/02/2023 
și numărul 7228 din 03/02/2023 și situații prin care s-a arătat necesitatea finalizării contractului de 
investiții a cărui finanțare a fost prevăzut în HCL S1 numărul 336 pe 2018. Cu privire la acest 
contract, SC CET GRIVIȚA SA înregistrează un debit de peste 8 milioane de lei către furnizor, iar 
fiecare zi de întârziere aduce sume penalizatoare suplimentare. În acest sens, există posibilitatea 
notificării demarării de insolvență împotriva CET GRIVIȚA SA, Compania Consiliului Local Sector 
1, companie care prestează un serviciu de utilitate publică. Astfel, în baza celor mai sus expuse și a 
altor situații care se manifestă concomitent creșterea prețului materiei prime și a obligației de a plăti 
în avans furnizorul de gaze naturale, coroborate cu lipsa de acțiune și sprijin din partea primarului 
Sectorului 1, este iminentă sistarea pe termen nedeterminat a activității, cu șanse minime de repornire. 
Totodată, este blocat de către primarul Armand proiectul BVC 2023 al SC CET CRIVIȚA SA tot de 
Primarul Sectorului 1. Luând în considerare că SC CET Grivița SA este compania Consiliului Local 
Sector 1 a Municipiului București, iar consilierii locali au obligația să apere interesele și patrimoniul 
companiei, considerăm că trebuie acordată o atenție expresă a acestei companii și majorarea 
capitalului social în regim de urgență, drept pentru care depunem aceste amendamente ca un protest 
și un mare semnal de alarmă, peste 15.000 de apartamente, vor rămâne fără apă caldă și și căldură 
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din sezonul rece 2023-2024, Măcar în cel de-al 12-lea ceas. Primarul Armand trebuie să înțeleagă 
faptul că are o obligație față de cetățenii Sectorului 1. Anexăm ca motivare și justificare a prezentelor 
amendamente în copii corespondenței SC CET GRIVIȚA SA cu numărul 786 / 26/04/2023 și 
numărul 847/ 08/05/2023. Mulțumesc, vă rog să supuneți votului.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 Aș vrea să anunț public faptul că 
punctul cinci pe ordinea de zi, astfel cum a fost modificat, se referă la aprobrarea programului local 
multianual privind creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe prin soluții de 
eficientizare energetică, termoficare de la soare și a cotei de contribuție a asociației de proprietari. 
Amendamentul pe care l-ați citit dvs. și care este un amendament de fond, vizează un alt proiect de 
hotărâre care nu se află pe ordinea de zi a ședinței, motiv pentru care sunt aplicabile dispoziția 
articolului 135, aliniatul opt, respectiv solicitarea suplimentării ordinii de zi care se aprobă prin pentru 
probleme urgente, cu majoritate simplă. Deci, la momentul acesta amendamentul pe care ni l-ați citit 
nu poate fi supus votului în cadrul unui proiect care are un alt obiect. Este nelegal.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Foarte bine să constate instituția prefectului acest 
lucru. Eu sunt obligată să îl supun aprobării.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Asta, asta vreau să spun și eu că analiza pe legalitate din ce știm, 
o poate face doar instituția prefectului, care poate și contesta acest proiect. Până în momentul 
contestării însă sau a unei decizii a instanței, el este obligatoriu de a fi implementat. Deci, dna. 
Armand, orice faceți pentru a bloca acest proiect veti răspunde mulțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 În aceste condiții, dacă dvs. doriți 
supunerea la vot în conformitate cu distracție efortul articolul 139, aliniatul 12 fiind un amendament 
de fond, care, repet, nu are legătură cu obiectul punctului cinci pe ordinea de zi, eu solicit ca acest 
amendament să fie supus reexaminării, în sensul ca Consiliul Local să voteze retransmiterea 
proiectului în vederea reexaminării de către inițiator și de către compartimentele de specialitate, în 
conformitate cu ultima adresă a instituției prefectului. Dar, repet, este un amendament nelegal prin 
prisma faptului că vizează un alt proiect decât cel care face obiectul ordinii de zi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cine face propunerea? de reexaminare.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: O întrebare mulțumesc. Domna Secretar general, puteți să ne 
aduceți, aminte pentru această retrimitere, poate și secretarul general să facă asta sau trebuie 
inițiatorul proiectului, adică primarul.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 Da. În acest moment solicitarea de 
reexaminare o poate face președintele, consilierii locali sau secretarul general în temeiul articolul 
139, aliniatul 12. Deci, practic, propunerea mea către dna. președinte este supunerea acestui proiect 
cu acest amendament integrat, să fie transmis spre reexaminare către inițiator. Îmi apare locul 19. Nu 
știu cine e.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Nicolaescu. Ce faceți undercover de.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Locul 19? Da, da. Eu susțin ce spune dna. secretar general. 
Este exact exact ce a spus prefectul. Răspunsul prefectului la proce la proiectul de buget că trebuie 
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cerută reexaminare și trimisă din nou aparatului primarului pentru, pentru avizele comisiilor 
direcțiilor juridice și economice din Primăria Sectorului 1.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ozata și dl. Gheorghe Vă rog  

Domnul Alev-Burhan Ozata: În condițiile date, grupul PMP nu va nu va vota acest amendament. 
Mulțumesc da.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Nici grupul USR nu va vota acest amendament ilegal, așa 
cum ați auzit.   

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Dna. dna. Secretar general. Eu știu că doar  cu acordul 
consilierilor locali se poate efectua rexaminarea. Nu poate să se întâmple altfel. Și ca să continuăm, 
dl. Nicolescu, tot văd  că sunteți îngrijorat, poate ați fi îngrijorat și de faptul că avem peste 100 de 
proiecte ale ambelor grupuri, care nu sunt aduse în fața Consiliului Local. Nu vă îngrijorați de acest 
aspect? Nu vă îngrijorează faptul că CET Grivița este la un pas de insolvență și faliment. Cred că este 
o problemă pe care o avem cu toții și veți răspunde dvs. în fața locuitorului Sectorului 1. dacă dna. 
Armand refuză să aducă capital social pentru plata datoriilor curente.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Sa  vrut ca răspuns al prefectului deci pe un proiect de acum 
1 săptămână, când spune că amendamentele care sunt supuse la vot pe loc, trebuie trimise cu tot cu 
proiectul la reexaminare, aparatului primarului, pentru a da avize ecoomisa Economică, direcți 
economică și Direcția juridică. Exact cum v-am spus.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: O reexaminare trebuie aprobată de Consiliu Local. Dacă...   

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 Da, în temeiul articolul.139, aliniatul 
12 se va se face cu votul majorității. Consilierul local prezenți, deși o majoritate simplă. Însă eu afirm 
foarte clar că refuz contrasemnarea în orice formă a acestei hotărâri întrucât obiectul ordini de zi este 
altul. dvs. faceți un amendament în cadrul unui alt proiect. Ați solicitați suplimentare ordine de zi cu 
acest proiect de hotărâre, dar nu să faceți un amendament în cadrul unui alt proiect care vizează 
termoficare de la soare.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Ați mai refuzat o contrasemnare și..  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Eu refuz contrasemnarea.  

Domnul Dinu -Nicolae Gheorghe: Au refuzat și știu că ați adus din consilieri care  au semnat și au 
semnat schimb că nu înțeleg ce semnează. Deci există.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu știați că în administrația asta se poate se poate.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doar ce ați făcut asta acum o săptămână este vorba de dl. 
Nicolaescu. Deci vă rog să supunem votului și mai departe dna. Armand, să se supună deciziei 
Consiliului Local, cum spune și legea. Până la o decizie a instanței, acest proiect, dacă va fi aprobat, 
își face efectele. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi nea propus alt cineva.  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Așa ceva nu se poate vota. Trebuie să 
înțelegeți foarte clar lucrul ăsta. Da. Deci noi vorbim aici de un amendament care schimbă total, nu 
are nicio legătură cu proiectul supus dezbaterii consiliului local. Cred că ne înțelegem aici ce vorbim? 
Ceea ce vreți dvs. 40 de milioane pentru CET Grivița, având în vedere că noi avem în dezbatere cu 
totul și cu totul alt proiect, n-are nicio legătură nicio relevanță? Da, mai aveți să susțineți aici, ca acest 
consiliu să-și asume acest lucru? Dumneavostră vă dați seama ce cereți aici?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Am o rugăminte către dna. secretar general. Îmi puteți spune, vă 
rog unde este prevăzut în cod ca amendamentele trebuiesc avizate de aparat sau de comisii. Dna. 
Secretar .   

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnu Dinu, nu puteți cu un 
amendament fără nicio relevanță pentru acest proiect.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Pentru noi are o relevanță  foarte mare pentru dl.  Păiuși  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Aveți posbilitatea asta legală.  

Domnul Dinu -Nicolae Gheorghe: Cu proiectul de mărire capital socială de la CET GRIVIȚA 
pentru că dvs. îngropați CET  Grivița aduceți frigul în casele românilor?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da așa cum v-a spus dna. secretar să 
veniți cu modificarea ordinii de zi.  

Domnul Dinu -Nicolae Gheorghe: Decizia este a Consiliului local nu a doamnei secretar.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Nu să modificați dvs. un proiect de pe 
ordinea de zi.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Dna. secretar v-am, v-am adresat o întrebare, dacă îmi pe îmi 
puteți răspunde vă rog, întrebarea este, unde este prevăzut în cod că amendamentele trebuie avizate 
de aparat sau de comisii și dna. Popa vă rog frumos să supuneți votului cine nu dorește să voteze e 
are dreptul să nu voteze. Mulțumesc dar vă repet votăm aici, votăm aici supraviețuirea CET Grivița? 
Mulțumesc.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Nu mai e nimeni în online  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Dvs. vreți Consiliul Local acuma să-
și asume da o majorare de capital de 40 de milioane. Asta vreți dl. Dinu prin acest amendament mai 
mult de atât spuneți-mi încă o dată casă. Deci pe lângă 40 de milioane cât mai doriți.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Mai mult de atât dna. Armand a propus în bugetul pe anul acesta 
alocarea a peste 100 de milioane pentru CET GRIVIȚA și compania de investiții. Dna. Armand nu 
consilierii PNL sau PSD,  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : 140 milioane a promis  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Cât a spus domnia sa. Cât ați pus dvs. dl. Păiuși, USR a făcut 
asta. Câți bani ați spus dvs. ne-am atins de acel cont. Deci noi nu am alocat. Noi n-am alocat resurse. 
dvs. ați alocat dvs. Domnia sa dna. Armand. Deci dvs. ați alocat acei bani.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 :Votați  dvs. și asumați-vă.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Eu vă repet dvs. ați votat bugetul în care ați alocat acei bani fără 
ca noi să fi mișcat un deget. Dvs. știți ce și de ce?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Aveți cu un proiect mai mult decât 
sustenabil.  

Domnul Dinu -Nicolae Gheorghe: Vă rog  să vă exprimați părerea în vot. Mulțumesc  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Păi cum să mi-o exprim când sunt 
siderat de ceea ce faceți dvs. Aveți un proiect pe ordinea de zi? Da, proiectul cinci de pe ordinea de 
zi termoficare de la soare pentru care au venit aici 60 de persoane și dvs. practic ce faceți? Îl modificați 
complet, îl anulați complet ca să băgați 100, nu știu câte milioane la acest Grivița. Și dvs. vreți ca 
acest conținut să-și asume acest lucru și secretar și aparatul de specialitate și primarul.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Dvs. vă bateți joc de toți oamenii care au fost astăzi aici în 
ședintă pentru proiectul termoficare de la Soare.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Este vorba despre un amendament 
de fond care schimbă structura unui proiect de hotărâre care are un alt obiect, deci cu atât mai mult e 
ste un amendament de fond și răspunsul se află în prevederi le articolul 139, aliniatul 12 din codul 
administrativ pe care îl citez dacă se impun modificări de fond în conținutul proiectului de hotărâre, 
la propunerea primarului, a secretarului sau a consilierilor locali și cu acordul majorității consilierilor 
locali prezenți, președintele de ședințe retransmite proiectul de hotărâre în vederea reexaminării de 
către inițiator și de către compartimentele de specialitate. Acesta este temeiul legal.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, perfect deci cu majoritatea consilierilor, se pare că 
majoritatea nu este de acord să se întoarcă la reexaminare. Majoritatea vă cere însă să veniți pe 
ordinea de zi cu toate proiectele depuse în ultimii 3 ani și pe care le ține dna. Armand abuziv blocate, 
Vă rog să supunem votului dna. președinte! De ce nu supunem votului, nu înțeleg?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, trebuie să supun votului și procedura de 
reexaminare și apoi amendamentul. A fost introdusă reexaminarea?  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Ce vreau să precizez e că, de fapt, acesta este un 
semnal de alarmă pentru toate încălcările repetitive a legii și a codului administrativ a acestei 
administrații dezastruoase. Armand și noi chiar solicităm instituției prefectului să se aplece cu 
celeritate asupra tuturor hotărârilor, dispozițiilor din Sectorul 1, că ce se întâmplă aici nu se mai 
întâmplă nicăieri. Ce s-a întâmplat cu bugetul de pe 2023 nu s-a mai întâmplat nicăieri. Deci este un 
semnal de alarmă. Sperăm ca instituțiile abilitate să verifice cât mai repede tot ce se întâmplă aici. 
Vă mulțumesc.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : De ce nu apare proiectul? Nu înțeleg de ce durează așa mult ?  
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Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Ok vă supun aprobării propunerea formulată de dna. 
Secretar general de reexaminare a proiectului. Nu, mergeți dvs. pe firul logic, pentru că tocmai asta 
ați spus Prefectura că trebuia să faceți în ședința de buget. Mulțumesc. Da , da, da , deci grupul  USR 
și PMP au părăsit ședința. Așa salvează? Nu. Deci 10 voturi împotrivă, 2 abțineri, 1 pentru, la acest 
cvorum propunerea a fost refuzată. Hai, cât suntem aici să citesc diverse. Mai e cvorum?  

Propunerea formulată de dna. Secretar general de reexaminare a proiectului  
a fost repinsă cu 10 voturi împotrivă, 2 abțineri, 1 pentru 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Sunt în online.  
 
Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Hai să re facem prezența că trebuie să supun 
aprobării amendamentele. O să refacem prezența. Haideți să refacem prezența.  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : Refacem prezența la acest moment 
dl. Bârgău Marian-Aurelian, cu mențiunea că este ora 19:25, Bârgău Marian-Aurelian, dl. Careian 
Alberto Iosif, v-am notat, dna. Coșvean Cătălina dna. Cojan Cătălina, dl. Chirvasă Viorel-Daniel.  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : Dl. Ciungu Daniel Constantin.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : Dl. Drăgușin Laurențiu dl. Gheorghe 
Dinu Nicolae.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : Dna. Grigorescu Alina-Cristina dna. 
Halaț Iulia Luminița dna. Haliț Raluca-Nicoleta dna. Iacob Oana,  

Doamna Oana iacob :  Prezentă,  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 :  am notat dna. Iacob Oana, dl. Iordan 
Florea, dl. Jurubiță Geanin Georgian ,  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță : Prezent,  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : dna. Miloș Olteanu Iuliana-Dorina, 
dna. Miloș Olteanu Iuliana-Dorina dl. Nicolescu Andrei Cristian., Dl.  Oianu Adrian Viorel,  

Domnul Adrian-Viorel Oianu :  da prezent și vreau să subliniez ipocrizia USR-PMP care toată ziua 
s-au bătut că le pasă de oameni cu pumnu în piept, au făcut pe mironosiții aici și acum au părăsit 
ședința. De fapt și de drept nu le pasă. Ăsta e adevărul. Știm asta, cum nici doamnei primar, care e 
absentă în continuare mulțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : Dl. Ozata Alev Burhan, dl. Ozata 
dl. Păiuși Oliver Leon dl. Podaru Dan Niculae.  
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Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent m-ați auzit.  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : Da mulțumim am notat dna. Popa 
Daniela,  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință:  Prezentă,  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 :  dna. Regalia Ruxanda,  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Prezentă,  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : dna. dna. Porumb Ramona,  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Prezentă,  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : da am notat dna. Sorete Arbor Otilia 
dl. Șerban Remus Cătălin dl. Tudose Cristian Adrian,  

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Prezent ,  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : dl. Țîră Daniel,  

Domnul Daniel Țîră: Prezent,  

Doamna Mirona Mureșan- Secretar general al Sectorului 1 : domnul Ned Vicol. Dl. Ned Vicol. 
Constat prezența 14 consilieri locali din totalul de 27, astfel că sunt îndeplinite prevederile articolul 
137 din OUG 57/2019, motiv pentru care putem continua la acest moment ședință. Domna Președinte 
14. Aș dori să subliniez încă o dată că amendamentul face obiectul unui alt proiect de hotărâre cu 
privire la care nu a fost suplimentat ordinea de zi. Punctul cinci pe ordinea de zi vizând un proiect 
care are ca obiect creștere a performanței energetice a blocurilor de locuințe prin soluții de 
eficientizare energetică termoficarea de la soare și a cotei de contribuție a asociațiilor de proprietari, 
motiv pentru care, în ipoteza în care acest proiect de hotărâre ar fi votat cu amendamentul introdus 
cu privire la care s-a respins transmiterea către reexaminare către aparatul de specialitate, refuz 
contrasemnare a acestei hotărâri. Mulțumesc.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Doamna secretar. Am și eu o întrebare, iertați-mă, e de apreciat 
atitudinea dvs. și vigilența cu care încercați să ne convingeți de această eroare, cu ghilimelele de 
rigoare. Vă dați seama că suntem înto șaradă cu toții? Da și aș fi apreciat enorm de mult dacă în 
aceeași formă, reacționati și la bugetul Sectorului 1, la tot ce s-a întâmplat la șarada bugetului 
Sectorului 1. Da. Deci, din acest punct de vedere, probabil, instituția Prefectului va constata dacă 
această șaradă are aceeași, același traseu ca și traseul bugetului sau. Nu suntem chiar foarte curioși. 
Mulțumim.  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Am subliniat că e un semnal de alarmă. O să supun 
aprobării amendamentul formulat da. dl. Ciungu, vă rog.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc foarte scurt despre fondul acestui proiect vorbim 
despre apă caldă și căldură pentru cetățenii Sectorului 1, pentru termoficare de la soare. Am votat un 
proiect pilot acum șapte luni. Primarul, până acum n-a făcut nimic pe el, deci mă îndoiesc că o să 
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facă pe alte 100 sau 120 sau 100 douășapte de blocuri sau asociații, câte ar fi. Drept urmare, faptul 
că primarul Sectorului 1 în momentul de față alege să nu ajute compania Sectorului 1 care este 
funcțională și care astăzi dă apă caldă și căldură către 15.000 de apartamente în Sectorul 1 și vreo 
10.000 în Sectorul 6. Nici nu mai știu ce să mai spun aici. Adică e e cumva o luptă în subminarea 
energiei în București făcută de către primar? Dna. Primar aveți o responsabilitate reală. Ați fost votată 
și eu v-am votat. Repet, sunteți cea mai mare dezamăgire din partea unui primar. Sunteți o dezamăgire 
și chiuliți constant. Trebuia să fiți aici să ne spuneți cum rezolvați problema la CET  Grivița este o 
problemă reală și repet, pe fond, acest proiect este despre apă caldă a și căldură pentru cetățeni. Ceea 
ce se asigură acest Consiliu Local este că apa caldă și căldura pentru cetățenii Sectorului 1 vor 
continua. 

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Da? Dl. Oianu, vă rog,  

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Mulțumesc. Eu doar vroiam să o întreb pe dna. primar după ce am 
făcut astăzi și audiențele, am vorbit cu cetățenii. Îi face munca din consiliu? Dna. Primar nu există. 
Da. Întrebarea mea, dna. Primar ce aveți de gând cu sectorul ăsta? Dna. Primar n-ați reușit să faceți 
nimic de 3 ani de zile în nicio direcție, nici măcar în Aviației experimentul ăla trist pe care l-ați avut 
legat de energie și căldură pentru oameni. Acuma vreți să băgați în faliment și CET Grivița? Eu mă 
întreb, cât de mult urâți cetățenii Sectorului 1? Hai să fim serioși, că despre asta e vorba. Cât de puțini 
vă pasă și acuma în această situație punem pe toți consilierii USR care au plecat de aici, care nici nu 
iau în calcul să stea la ședință măcar ei, dacă dna. Primar nu vine niciodată, ce aveți, domnule, cu 
cetățenii Sectorului 1? Ce v-au făcut oamenii ăștia, doamnă Primar?  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Stimate coleg,  

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Da,  

Domnul Cristian-Adrian Tudose :Sunteți nedrept,   

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Da, știu că sunt,  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dna. Primar a reușit o performanță de neegalat, da, să facă 
sectorul praf, exact. Deci din acest punct de vedere nu că n-a reușit nimic, l-a făcut?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Da, da, da.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Eu din acest punct de vedere nu mai avem spații verzi,  

Domnul Adrian-Viorel Oianu :  Da,  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1 :  nu mai avem manifestări, nu mai avem 
absolut nimic.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Eu zic cât de cât de mult urăște cetățenii acestui sector ce i-am făcut 
noi acestui om, acestui primar? De se poartă așa, domnule, cu oamenii din acest sector?  
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Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Nu știu. Haideți să răspundă dumneaei. Că noi ne 
pierdem timpul. Vorbim cu un personaj imaginar de pe facebook. 15 voturi pentru . Amendamentul 
a fost aprobat.  

Amendamentul domnului Dinu Gheorghe Nicolae la (K2-268/17.11.2022) a fost aprobat cu 15 
voturi pentru  

Haideți să supun aprobării și proiectul în integralitate. Proiectul numărul 5. Deci amendamentul 
formulat la proiectul numărul 5, care trebuie introdus în integralitate în corpul hotărârii și transmis 
către prefectură. Vă rog. Sunt 12 voturi pentru. Și am închis votul Proiectul a fost respins. Iau o pauză 
de un minut. Eu am greșit și îmi cer iertare. Am apăsat din greșeală pe stop mai devreme da, eu am 
greșit. E greșeala mea. Îmi asum. E necesar să reiau votul. Dna. Secretar, nu, eu am apăsat din greșeală 
înainte ca toți consilierii locali prezenți să voteze. Mi-am asumat să se consemneze în procesul-verbal. 
Mă și ceartă că n-au votat eu, e greșeala mea. Am apăsat din greșeală. Aveți răbdare că și așa sistemul 
merge foarte greu.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Da cer să se consemneze că după o ședință de mai bine de peste 
7h, 7h deja nu mai știu de când suntem aici extrem de agitată, m-am dus să am un schimb de opinii 
cu unul din colegii mei consilieri și când am venit era votul blocat. Sunt prezent să consemneze. Nu 
am putut să-mi exercit dreptul la vot. Cer să se reia? Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Deci, reluare, merge și sistemul într-adevăr greoi și 
încă o dată îmi asum, e vina mea. Reiau pentru Proiectul numărul 5 în integralitate cu 
amendament1. E apare că au votat 15 consilieri câți erau și prezenți. Ia să vedem 15 voturi pentru. 
Mulțumesc și îmi cer scuze pentru greșeala mea proiectul a fost aprobat în integralitate cu 
amendament și aprobat.  

Hotărârea pentru aprobarea Programului local multianual privind creşterea performanţei 
energetice a blocurilor de locuinţe prin soluții de eficientizare energetică,  „Termoficarea de la 

soare” și a cotei de contribuție a asociației de proprietari a fost aprobată cu 15 voturi pentru 

Trebuie să dau citire diverselor că nu au mai fost citite în ultimele ședințe și s-au adunat foarte multe. 
Așadar Diverse punctul 50 : 

D1. Adresa doamnei avocat Oana Damian, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
4239/20.01.2023, cu referire la HCGMB nr. 553, 554, 556/31.10.2022; 

D2. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. VM/13637/P/13.01.2023, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 46/25.01.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, 
Secretariat și Arhivă sub nr. K / 182 /18.01.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată de 
legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă la aplicarea 

 
1 Nota Secretarului general al Sectorului 1: Secretarul General al Sectorului 1 a informat (fără înregistare audio) președintele de 
ședință despre imposibilitatea reluării procedurii de vot cu privire la Proiectul de hotărâre pentru aprobarea Programului local 
multianual privind creşterea performanţei energetice a blocurilor de locuinţe prin soluții de eficientizare energetică,  „Termoficarea de 
la soare” și a cotei de contribuție a asociației de proprietari (K2-268/17.11.2022), înscris la numărul 5 în proiectul ordinii de zi, având 
în vedere dispozițiile art.139 alin.(13) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
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prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu modificările și 
completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios administrativ 
Hotărârea nr. 92 adoptată de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 
10.06.2022; 

D3. Adresa Curții de Conturi a României nr. 4502/18.01.2023, înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 48/25.01.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și 
Arhivă sub nr. K / 183 /18.01.2023 prin care se transmite Decizia nr. 1/18.01.2023 emisă ca urmare 
a acțiunii de control efectuat; 

D4. Adresa domnului Dinu-Nicolae Gheorghe, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 
cu nr. 4466/25.01.2023, cu referire la proiect termoficare la soare; 

D5. Adresa domnului Dinu-Nicolae Gheorghe, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 
cu nr. 4467/25.01.2023, cu referire la măsuri criza energetică; 

D6. Adresa Complexului Multifuncțional Caraiman, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București cu nr. 4757/25.01.2023, cu referire la raportul de activitate pe anul 2022; 

D7. Adresă Ministerul Muncii și Solidarității Sociale, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 6241/01.02.2023, cu referire la aprobarea/modificarea unor acte normative în 
domeniul asisitenței sociale; 

D8. Adresa Companiei de Investiții și Dezvoltare Sectorul 1 S.A., înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 6881/02.02.2023, cu referire la încredințarea directă a lucrărilor de 
restaurare a Teatrului de Vară Nicolae Bălcescu; 

D9. Adresa Biroului Corp Control înregistrată la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă 
sub nr. K / 275 /06.02.2023, cu referire la Adresa Curții de Conturi a României nr. 4491/18.01.2023 
prin care se transmite Decizia nr. 1/18.01.2023 emisă ca urmare a acțiunii de control efectuat; 

D10. Adresa doamnei Ogrezeanu Adriana, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 7284/03.02.2023, cu referire la solicitarea retragerii de pe site-il instituției a documentației PUD 
privind imobilul din str. Oașului nr. 55, sector 1, București; 

D11. Adresa domnului Daniel Ciungu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
7596/06.02.2023, referitoare la regulamentul privind organizarea și funcționarea parcărilor publice 
de reședință administrate de Administrația Domeniului Public Sector 1; 

D12. Adresa doamnei Ramona Pormub și a domnului Dinu Gheorghe, înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 5492/31.01.2023, referitoare la 
verificarea/analizarea/avizarea/neavizarea proiectului de Buget general centralizat al subdiviziunii 
administrativ teritoriale a Sectorului 1 al Municipiului București; 

D13. Adresa Instituției Prefectului, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
66/06.02.2023, referitoare la sesizările nr. 20447/26.09.202 și nr. 20364/22.09.2022 ale Companiei 
de Investiții și Dezvoltare Sector 1 S.A.; 
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D14. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
8274/08.02.2023, referitoare la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București 
nr. 6/31.01.2023 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții  și a 
Indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 
repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– Strada Cretei”, 
Sectorul 1, București; 

D15. Adresa Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului, înregistrată la Sectorul 1 
al Municipiului București sub nr. 5844/31.01.2023, referitoare la Raportul de Activitate pe semestrul 
II al anului 2022; 

D16. Adresa Asociației Municipiilor din România, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 5839/08.02.2023, referitoare la organizarea primelor două sesiuni de formare 
dedicate aleșilor locali aflați la primul mandat; 

D17. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/17300/P/06.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 95/13.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 384 /15.02.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 116-124 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 29.07.2022; 

D18. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/18856/P/06.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 98/13.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 387 /15.02.2023 prin care se transmite faptul că 
Hotărârea nr. 127 adoptată de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 
18.08.2022 este supusă controlului de specialitate exercitat de către autoritățile expres prevăzute în 
acest sens în actele normative cu caracter special în materie; 

D19. Adresă Romprest, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 9610/14.02.2023, 
cu referire la cererea de ajustare tarife Contract de delegare a gestiunii prestării serviciilor de 
salubritate nr. J077/S/30.06.2008; 

D20. Adresă Smarte Communties Summit & Expo, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 9708/14.02.2023, cu referire la invitația de participare la Smart Communities 2023 
– Summit & Expo; 

D21. Adresă Colegiul Național I. L. Caragiale, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 
sub nr. 9852/16.02.2023, prin care solicită sprijin privind reabilitarea subsolului clădirii colegiului 
național; 

D22. Adresa domnului Alexandru Pânișoară, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 9982/16.02.2023, referitoare la Proiectul de Hotărâre nr. K2-041/10.02.2023, privind aprobarea 
bugetului general centralizat al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului 
București pe anul 2023; 
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D23. Adresa Companiei de Investiții și Dezvoltare Sectorul 1 S.A., înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 9983/16.02.2023, prin care solicită sprijin privind punere în aplicare 
a Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București nr. 44/13.04.2022 și nr. 
65/13.04.2022; 

D24. Adresa domnului Dan-Nicolae Podaru, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 10070/16.02.2023, referitoare la solicitarea de transmitere în copie a Protocolului de colaborare 
nr. 66/27.01.2023, încheiat între Sectorul 1 al Municipiului București și Fundația "The Institute"; 

D25. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
10368/17.02.2023, referitoare la modernizarea Străzii Cretei; 

D26. Adresa Asociației Autism România înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
10488/17.02.2023, referitoare la susținerea unui Proiect pentru un centru comunitar pentru tinerii 
autiști Sector 1; 

D27. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/21371/P/09.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 104/20.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 445 /22.02.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 146-149 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 06.10.2022; 

D28. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/20065/P/14.02.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 122/20.02.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 461 /22.02.2023 prin care se transmite faptul că a fost 
verificată de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acesteia la instanța de contencios 
administrativ Hotărârea nr. 128 adoptată de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din 
data de 19.09.2022; 

D29. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/20896/20920/25126/ 
P/14.02.2023,  înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 118/20.02.2023 și la 
Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 457 /22.02.2023 prin care se transmite 
faptul că au fost verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente 
care să conducă la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 
544/2004, cu modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de 
contencios administrativ Hotărârile nr. 129, 131, 134-145 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 
1 București în ședința din data de 19.09.2022 și referitor la Hotărârea nr. 130 cu propunerea 
reanalizării sale; 

D30. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
13764/17.02.2023, referitoare la Plângerea pralabilă împotriva Hotărârii Consiliului Local Sector 1 
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al Municipiului București nr. 6/31.01.2023 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții și a Indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– 
Strada Cretei”, Sectorul 1, București; 

D31. Adresa Curții de Conturi a României, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 
15957/13.03.2023, prin care transmite concluziile misiunii de follow-up la Liceul Teoretic 
Constantin Brâncoveanu 

D32. Adresa Asociației Bănasea-Lac, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
17201/20.01.2023, cu referire la documentația Planului Urbanistic de Detaliu pentru str. Nuferilor nr. 
76, Sector 1 București; 

D33. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G./23332/P/13.03.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 187/20.01.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 798 /18.01.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 150-155 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 21.10.2022; 

D34. Solicitarea Clubului Sportiv Rapid București, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 18203/22.03.2023, și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. 
K / 838 /24.03.2023  cu referire la Aprobarea unui parteneriat între Consiliul Local al Sectorului 1 al 
municipiului București și Clubul Sportiv Rapid București; 

D35. Adresa locuitorilor Cartierului ANL-Henri Coandă, zona Sector 1, înregistrată la Sectorul 1 al 
Municipiului București sub nr. 18373/23.03.2023, și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și 
Arhivă sub nr. K / 859 /27.03.2023  cu referire la diverse solicitari ale locuitorilor din Cartierul ANL-
Henri Coandă, zona Sector 1; 

D36. Adresa Școlii Gimnaziale nr. 162, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
19675/30.03.2023 referitoare la notificarea primită din partea executorului judecătoresc Asociați Ad 
Rem cu privire la terenul din str. Sangerului nr. 23, sector 1, București; 

D37. Adresa domnului Victor Tatoiu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
22371/07.04.2023 referitoare la adresa nr. M-245/11874/14189/22.03.2023; 

D38. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/23376/23671/P/28.03.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 208/10.04.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 1023 /12.04.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 156-161 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 24.10.2022; 
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D39. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/24419/P/28.03.2023, 
înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 208/10.04.2023 și la Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K / 1023 /12.04.2023 prin care se transmite faptul că au fost 
verificate de legalitate și, la data examinării legalității, nu au fost reținute elemente care să conducă 
la aplicarea prevederilor art.3 alin.(1) din Legea contenciosului administrativ nr. 544/2004, cu 
modificările și completările ulterioare, respectiv pentru atacarea acestora la instanța de contencios 
administrativ Hotărârile nr. 164-166 adoptate de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința 
din data de 09.11.2022; 

D40. Adresa Direcției Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M. 1964/10.04.2023 
înregistrată la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K/1026/12.04.2023, 
referitoare la Cererea de chemare în judecată în dosarul nr. 8731/3/2023 formulată de domnul Victor 
Tatoiu prin care solicită suspendarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 6/31.01.2023 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a Indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si repararea infrastructurii 
urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– Strada Cretei”, Sectorul 1, București; 

D41. Adresa dl. Dan-Niculae Podaru, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 24885 
din 25.04.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. K/1154/27.04.2023 
prin care solicită situația juridică a imobilului situat în str. Teodosie Rudeanu nr. 15A, Sector 1.  

Mai repetăm cvorumul? Declar ședința închisă! 
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